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Rada Miejska Nowa Słupia 

Radni-Sesja 

Protokół nr 4/2021 

XLII Sesja w dniu 28 kwietnia 2021  

Obrady rozpoczęto 28 kwietnia 2021 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 13:39 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Stanisław Cisłowski 

2. Bartosz Dutkiewicz 

3. Marcin Grzegorski 

4. Ryszard Karpiński 

5. Robert Klefas 

6. Sylwester Kozłowski 

7. Dawid Marzec 

8. Halina Misiurska 

9. Łukasz Nowak 

10. Ewa Pastuszyńska 

11. Rafał Piasecki 

12. Grzegorz Rapcia 

13. Jerzy Roman 

14. Adam Sałata 

15. Lidia Wiącek 

1. Otwarcie sesji. 

 
Przewodniczący Rafał Piasecki otworzył obrady a następnie przywitał przybyłych gości. 
 

 

2. Stwierdzenie quorum, przedstawienie porządku obrad. 

 
Przewodniczący Rafał Piasecki na podstawie listy obecności stwierdził quorum oraz oznajmił, że 

dzisiejsze obrady będą prawomocne a następnie odczytał porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji.  

2. Stwierdzenie quorum, przedstawienie porządku obrad. 

3. Przedstawienie protokołu z XLI sesji Rady Miejskiej z dnia 25 marca 2021r. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z prac pomiędzy sesjami. 

5. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miejskiej z działań pomiędzy sesjami.  

6. Przedstawienie sprawozdania z prac komisji doraźnej. 

7. Przedstawienie protokołu z kontroli Komisji Rewizyjnej dotyczącej prawidłowości procesu 

sprzedaży wybranych nieruchomości gminnych, ze szczególnym uwzględnieniem kontroli 

terminowości procesu sprzedaży działki Nr 535/17 położonej w obrębie Rudki. 

8. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmiany uchwały Nr LVII/91/18 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 3 

października 2018 r. w sprawie uchwalenia Statutu Miasta i  Gminy Nowa Słupia, 
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2) w sprawie utworzenia samorządowej instytucji kultury pod nazwą: Muzeum 

Starożytnego Hutnictwa Świętokrzyskiego im. Mieczysława Radwana w Nowej Słupi 

(w organizacji) i nadania jej statutu, 

3) w sprawie zmian w Statucie Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Turystyki w 

Rudkach, 

4) w sprawie współdziałania z innymi jednostkami samorządu terytorialnego  w celu 

grupowego zakupu energii elektrycznej, 

5) w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych Rady Miejskiej w Nowej Słupi, 

6) w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Kielcach skargi 

Wojewody Świętokrzyskiego na uchwałę Nr XII/61/15 Rady Gminy Nowa Słupia z 

dnia 28 sierpnia 2015 roku w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych oraz 

zmiany uchwały Nr XXV/53/13 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 24 września 2013 r. 

w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych w granicach Gminy Nowa 

Słupia, 

7) w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie nadania nazwy ulicy przebiegającej od ul. 

Kieleckiej  

w stronę cmentarza, 

8) w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie wykupu terenu pod budowę świetlicy 

środowiskowej  

w Bartoszowinach. 

9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Ja ze swojej strony chcę złożyć wniosek formalny ponieważ na posiedzeniu stałych komisji 

głosowaliśmy o zdjęciu z porządku obrad podpunktu 8 w sprawie rozpatrzenia petycji w 

sprawie wykupu terenu pod budowę świetlicy środowiskowej w Bartoszowinach. Taka 

decyzja została podjęta więc składam wniosek formalny o to aby zdjąć po prostu z tego 

porządku obrad. A tą petycją będziemy zajmować się na następnym posiedzeniu stałych 

komisji rady gminy. Widzę że ktoś do dyskusji się zgłasza pani radna Lidia Wiącek. Czy w 

sprawie tego wniosku?  

Radna Lidia Wiącek 

Tak w sprawie tego wniosku ja mam prośbę o pozostawienie tego w porządku obrad 

ponieważ mieszkańcy Bartoszowin są dzisiaj przygotowani na to że taką decyzję 

podejmiemy. Wiem że sołtys się bardzo w to zaangażowała o powiadomił wszystkich 

mieszkańców, że dzisiaj ta decyzja będzie podjęta na sesji rady gminy, dlatego mam prośbę o 

pozostawienie tego w porządku obrad przegłosowali byśmy samą petycję a w momencie 

głosowania po prostu usuniemy kwotę, która jest wpisana w uzasadnieniu nie będziemy po 

prostu tego procedować. Chodzi mi tylko o to żeby przegłosować samą petycję. Dziękuję.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję prosi o głosy radny Dawid Marzec bardzo proszę.  

Radny Dawid Marzec 

Dziękuję bardzo panie przewodniczący. Ja również nazywając kolokwialnie przespałem się z 

tym tematem i sądzę że jeżeli zmienimy to uzasadnienie odnośnie tego co wypracowaliśmy 

wspólnie na komisjach to nie trzeba wstrzymywać bo mieszkańcy Bartoszowin niemalże w 

całości podpisali tą petycję. Oczywiście z moimi uwagami co do kolejności wykonywania 

prac i nie od razu wpisywaniu do budżetu tego ruchu z wykupem bo oczywiście mamy w 

kolejce również świetlicę w Dębnie. Samą petycję uważam za zasadą tak jak przedstawiła to 

komisja skarg wniosków i petycji i również oddałbym szacunek tym mieszkańcom 
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Bartoszowin oraz panu sołtysowi którzy postarali się sugerując i sygnalizują sam ten problem 

że również chcą mieć miejsce do integracji więc ja tylko jeżeli zmienimy to uzasadnienie to 

również chciałbym powiedzieć że warto dzisiaj oddać im szacunek, tym mieszkańcom, którzy 

na pewno dzisiaj oglądają tą sesję. Dziękuję bardzo.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję o głos prosi Radny Robert Klefas.  

Radny Robert Klefas 

Dziękuję panie przewodniczący zgadzam się z głosem wypowiedzianym przez kolegę 

radnego Dawida Marca z jednym małym zastrzeżeniem dokumenty na dzisiejszą sesję pod 

głosowanie nie są przygotowane, więc merytorycznym uzasadnieniem jest to a żeby były już 

głosowania odbyły się nad dokumentem faktycznym. Bo tak jak żeśmy powiedzieli sama 

petycja stworzona i zaopiniowała pozytywnie przez Komisję skarg wniosków i petycji jest 

zasada, co do tego nie ma żadnych wątpliwości tak też wypowiedziałem się na komisjach. 

Każdy głos mieszkańców jest ważny, każdy głos mieszkańców jest przez Radę Miasta i 

Gminy Nowa Słupia brany pod uwagę, każdy zostanie wysłuchany i rozpatrzony. Świetlica 

dla mieszkańców Bartoszowin się należy gdyż od bardzo długiego czasu nie posiadają 

takowego obiektu w sytuacji w której prawie wszystkie miejscowości przynajmniej wystąpiły 

już z takimi propozycjami. Uważam jednak że w trybie dyskusji obrad komisji mamy sytuację 

następującą, z ust pani radnej Lidii Wiącek padło stwierdzenie że petycja zostanie 

uzupełniona, zostanie sformalizowana pod względem zawartości merytorycznej głównie 

skupiam się na wycenie zawartej i wielkości kwoty. Podejmowanie takich uchwał nie 

możemy tego zrobić po prostu na zapewnienie, mamy trzy miesiące na odniesienie się na 

petycję. Proszę panie przewodniczący ażeby petycja została rozpatrzona na posiedzeniu 

majowym zresztą taki wniosek formalny w pierwszej swojej wypowiedzi zgłosił 

przewodniczący Rady Miasta i Gminy.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Tak zgłosiłem i dziękuję bardzo za wypowiedź o głos prosi burmistrz, bardzo proszę.  

Burmistrz Andrzej Gąsior 

Ja może bym poprosił jeszcze przez chwilę o wyjaśnienie pełnią sekretarz jeśli chodzi o to 

uzasadnienie.  

Sekretarz Agnieszka Lewandowska 

Panie przewodniczący, wysoka rado ja tylko odnośnie procedury w naszym statucie w 

paragrafie 25 mamy taką możliwość że przewodniczący zawsze może podczas obrad 

zarządzić przerwę w celu umożliwienia komisji, burmistrzowi zajęcia stanowisko wobec 

zgłoszonych wniosków bądź przygotowania poprawek w rozpatrywanym projekcie uchwały. 

Bo często zdarza się tak że właśnie podczas obrad państwo jednak dojdą do wniosku w 

wyniku dyskusji że treść danej uchwały czy uzasadnienie uchwały jest niezgodna z państwa 

oczekiwaniami. Pani radna Lidia Wiącek przed chwilą powiedziała odnośnie uzasadnienia 

uchwały bo petycje rozpatruje się tutaj w dwojaki sposób. Po pierwsze uwzględnienie samego 

żądania przez mieszkańców a druga strona to jest zobowiązanie burmistrza do procedowania 

dalszych czynności czyli wykonywania państwa polecenia jesteście za uwzględnieniem 

petycji a burmistrz musi jako organ wykonawczy doprowadzić do finalnego skutku, czyli 

samego już zakupu ewentualnej nieruchomości. To jest tylko procedurami chciałam 

powiedzieć że zawsze państwo mają może przewodniczący może zarządzić przerwę aby 

zmienić treść projektu uchwały bądź uzasadnienia. Komisja skarg wniosków i petycji zgadza 

się tutaj zgadzam się to z panem Robertem Klefasem jak najbardziej na ostatnim posiedzeniu 

podjęła swoją uchwałę była to uchwała komisji skarg wniosków i petycji która 

rekomendowała stanowisko całej radzie. Bo uchwały podejmuje cały organ czyli rada i zdarza 

się często tak że ta rekomendacja nie jest tożsama czyli rada podejmuje decyzję inne niż 

komisja skarg wniosków i petycji. Dziękuje.  
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Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuje bardzo o głos prosi jeszcze pani Lidia Wiącek i Robert Klefas w kolejności 

zgłoszenia bardzo proszę.  

Radna Lidia Wiącek 

Dziękuję ja właśnie w tej sprawie że status przewiduje takie zmiany dlatego mam prośbę żeby 

przed głosowaniem zarządzić przerwę by można było przygotować uzasadnienie zgodnie z 

naszymi oczekiwaniami i żeby nie wstrzymywać tej procedury żeby Burmistrz mógł już zająć 

się po prostu procedowaniem tej petycji także bardzo proszę przewodniczącego żeby się 

przychylił do tego wniosku dziękuję.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo radny Robert Klefas.  

Radny Robert Klefas 

Bardzo dziękuję panie przewodniczący otóż podzielam stanowisko pani sekretarz i również 

przychylam się do takiego rozwiązania czyli ogłoszenia przerwy i poprawienia zapisów w 

uchwale celem dostosowania jej merytorycznie do tego czego oczekują mieszkańcy czyli tych 

punktów uzasadnienia które zostały podważone na posiedzeniu komisji a które zostały 

zaakceptowane i zaopiniowany pozytywnie przez Komisję skarg wniosków i petycji.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuje bardzo pan burmistrz prosi o głos bardzo proszę.  

Burmistrz Andrzej Gąsior 

Dziękuję panie przewodniczący. Wysoka Rado ja tutaj wracając do dyskusji na komisjach 

chciałbym tutaj radę jakby upewnić że działanie dotyczące tej nieruchomości to będzie 

działanie starosty nie Gminy. Dlatego że w przypadku gdyby negocjacje tak jak państwo 

zasugerowali aby negocjować z właścicielem możliwość wykupu takie negocjacje gmina 

przeprowadzi tylko w przypadku gdy będą te negocjacje miały się daleko można powiedzieć z 

oczekiwaniami rady tak jak państwo żeście to powiedzieli na komisjach po prostu będzie to 

szło w kierunku oddania sprawy staroście i starosta wtedy również sam dokona wyceny to już 

jest poza Urzędem Gminy dokona tej wyceny oczywiście poprzez swojego rzeczoznawcę 

wybranego. Ustali również z nim cenę ewentualnie w przypadku gdyby cena też różniła się 

zdecydowanie wtedy nastąpią negocjacje w przypadku gdyby negocjacje nie przyniosły 

rezultatu to wtedy będzie cena zakupu będzie ustalona według zakupu rzeczoznawcy. 

Dziękuję.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo kolega przewodniczący Marcin Grzegorski bardzo proszę.  

Wiceprzewodniczący Marcin Grzegorski 

Dziękuję ja odnośnie tej działki chciałem zabrać głos, chciałem zapytać czy były rozmowy 

przeprowadzone z tym właścicielem czy ten właściciel wyraża zgodę na sprzedaż działki i 

jaki jest stan prawny działki czy ona nie jest zadłużona w jakiej klasy gruntów jest tam, czy 

możemy tam budować jaki plan zagospodarowania jest tam, czy my podejmując uchwałę 

będziemy wiedzieć że kupimy tą działkę i za jaką kwotę. Czy ten pan będzie chciał sprzedać 

bo czy takie informacje są, czy były konsultacje z tą osobą? No bo jeśli my sobie wyceniamy 

jakąś działkę a ktoś o tym nie wie i to wchodzimy w prywatne grunty czyjejś osób. Czy były 

rozmowy konsultacje z osobą tej działki że ta osoba chce tą działkę sprzedać czy on jakąś 

kwotę podał? Wiem że na stronach internetowych była do sprzedaży, co wiemy na temat tej 

działki są tam budynki jest to od jakiegoś czasu nie użytkowane dosyć długo widziałem to na 

stronach internetowych do sprzedania i dużo osób może i było zainteresowanych może tam 

jest jakiś problem ze sprzedażą tej działki. Chciałbym Panie Burmistrzu, żeby jakieś takie 

konkretne informacje były na temat tej działki. Czy można tam budować czy można tam 

remontować, czy możemy ją kupić i czy ogólnie ten pan chce ją sprzedać. Dziękuję.  
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Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję pan burmistrz odpowie. Bardzo proszę.  

Burmistrz Andrzej Gąsior 

Bardzo dziękuję odpowiadam oczywiście tym zakresie w którym będę mógł odpowiedzieć 

były rozmowy z panem który jest właścicielem ten pan ogłaszał na internecie wielokrotnie tą 

działkę nie chcę podawać kwot bo ich nie pamiętam ale były one wielokrotnie wyższe od 

kwoty która jest kwotą wyceny przy rozmowach i telefonicznej ofercie kwota była około 60 

zł za metr kwadratowy wycena wynosi około 35 zł za metr kwadratowy. Mamy pełną 

dokumentację tej działki, procedura jeżeli chodzi o tą działkę przeprowadzaliśmy ją prawie 

rok czasu jest to działka typu budowlanego ponieważ jest tam budynek był budynek szkoły a 

później budynek zakładu szwalni. Mamy decyzję lokalizacyjna bo wystąpiliśmy o decyzję 

lokalizacyjną decyzja lokalizacyjna jest celu publicznego. Także pewna wiedza jest, jest to 

działka o areale ponad pół hektara i no z dostępnością oczywiście do jezdni do mediów bo 

jest w narożniku między drogą Wojewódzką a drogą powiatową. Dziękuję.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Jeszcze prosi o głos kolega przewodniczący Marcin Grzegorski bardzo proszę.  

Wiceprzewodniczący Marcin Grzegorski 

Dziękuję odnośnie tej działki chcemy tą działkę kupić i jakie mamy plany co na tej działce 

będziemy robić czy prostu będziemy remontować te budynki które tam są od iluś tam lat 

postawione, czy będziemy tam budować nowy obiekty nową świetlicę z infrastrukturą 

dookoła placem zabaw, miejscem spotkań dla mieszkańców czy po prostu planujemy 

remontować te stare budynki. Mam jakieś plany na to?  

Burmistrz Andrzej Gąsior 

Bardzo dziękuję panu Marcinowi za to pytanie na spotkaniach sołeckich w których 

uczestniczę od 2014 roku ta działka oraz droga tak zwana półlenia jak niektórzy się orientują 

w terenie no to wiedzą to były dwa elementy które Sołectwo poruszało od wielu wielu lat 

jeszcze zanim ja byłem tutaj gospodarzem Gminy. No to ten temat dla mieszkańców był 

pierwszorzędny czyli działka po nidzie w szwalni w szkole oraz działka dojazdowa do 

półlenia która łączy w zasadzie wszystkie pola w Bartoszowinach po jednej i po drugiej 

stronie. Udało nam się uporządkować to tak zwaną lenie w części że śmy ją wyremontowali z 

dróg gruntowych. Natomiast jeżeli chodzi o tą działkę no to ten problem do tej pory jest 

nierozwiązany mieszkańcy chcieliby aby ten teren po prostu nie straszył w tej chwili 

wjeżdżający do gmina Nowa Słupia wizytówką taką że są tam ruiny. Właściciel który ją 

wykupił tą działkę on ją przekształcił z dzierżawy wieczystej przekształcił ją w celach 

mieszkaniowych, ten cel mieszkaniowy nie został do dzisiaj zrealizowany. Próbował ją 

sprzedać tak jak powiedziałem, dlatego że ogłoszenie w internecie jest od wielu wielu lat nie 

znalazł nabywcy cena jest zaporowa bardzo wysoka natomiast mieszkańcy chcieliby po 

prostu żeby ta działka przeszła na własność sołectwa czyli Gminy głównie. I po prostu tą 

działkę zagospodarować pod właściwości sołeckie czyli plac zabaw jeżeli by się pojawiła 

kiedyś możliwość żeby sfinansować budowę świetlicy i takie warunki dofinansowania by się 

pojawiły w przyszłości to po prostu również żeby powstała tam jakaś niewielka świetlica czy 

miejsce spotkań. Myśmy próbowali kiedyś może kilka lat temu ponieważ były warunki 

pogodowe bardzo złe zrobić spotkanie sołeckie i nie było gdzie no chcieliśmy przywieźć 

mieszkańców tutaj do świetlicy w Nowej Słupi proponowaliśmy przejazd autobusem no 

mieszkańcy nie wyrazili zgody i to spotkanie wówczas odbyło się w sklepie który tam jest 

również przy drodze powiatowej. No w warunkach bardzo trudnych było bardzo zimno 

mokro wilgotno no mieszkańcy po prostu są można powiedzieć troszkę zdesperowani jeżeli 

chodzi o ten... i stąd jest akcja Pana sołtysa, która faktycznie no wyrażam wielki szacunek dla 

pana sołtysa że po prostu no podjął się trudnego nie łatwego tematu ale rozeznał temat z 

sołectwem zaryzykował. Podjął starania aby po prostu tutaj wyjść naprzeciw czyli decyzja 
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lokalizacyjna wycena no to było działanie sołectwa. My sołectwu nie możemy narzucać jakie 

sołectwo chciałoby wykonywać inwestycje na swoim terenie. To jest działanie sołectwa 

sołtysów mieszkańców i dlatego stąd ta prośba jest ta petycja.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo o głos prosił jeszcze kolega przewodniczący Marcin Grzegorowski kolega 

Sylwester Kozłowski ale może taką szeroką dyskusję to już po... ale już zgłosili się do 

dyskusji więc bardzo proszę, dobrze ale to możemy później po głosowaniu prawda ale bardzo 

proszę kolego przewodniczący.  

Wiceprzewodniczący Marcin Grzegorski 

Tu jest podstawowa sprawa żeby ten akt notarialny który ma ten właściciel sprawdził 

notariusz tak jak to wszystko wygląda. No bo pierwsze co się robi jak się kupuje działkę 

bierze się akt notarialny idzie do notariusza jak to wygląda tak. Czy my jako gmina m ożemy 

kupić taką działkę czy tam nie ma jakiś zobowiązań pieniężnych to wszystko trzeba 

posprawdzać. Ja jestem za tym żeby świetlica i na Trzciance rozwijało się... w 

Bartoszowinach przepraszam bo nie mają takiego miejsca spotkań tylko musimy to 

przemyśleć żeby za nim podejmiemy decyzję odnośnie zakupu takiej działki żebyśmy po 

prostu nie kupiliśmy jakiegoś bubla z którym potem nie damy sobie rady o to mi chodzi. 

Dziękuję.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Pan burmistrz ad vocem bardzo proszę.  

Burmistrz Andrzej Gąsior 

Gmina posiada tam działkę przy lesie o której mówimy gdzie jest boisko brak jest tylko po 

prostu dojazdu do tej działki dlatego że to jest dojazd taką dróżką polną przy lesie. Natomiast 

ona się zaczyna ta działka jest długa taka kiszka, biegnie od lasu i takim dołem w kierunku na 

drogę powiatową. Nie wiem jak jest tam dalej przebieg jeżeli chodzi o to połączenie tam z tą 

nieruchomością gdzie jest sklep ale wiem że sklep jest sprzedany w tej chwili prywatnej 

osobie z działką i my mamy tam jeszcze mały kawałek z taką to chyba przebudówką i to jest 

można powiedzieć no w tej chwili właściciel tej działki który kupił ten sklep z tą działką po 

prostu jest zainteresowany żeby od gminy tutaj ten mały kawałeczek odkupić z tą dobudówką 

no i żeby po prostu stworzyć sobie tam jakieś naj prawdopodobniej mieszkanie z tego co 

wiem przerobić to na mieszkanie i po prostu wprowadzić się tam. To tam działkę posiadamy 

natomiast no nie ma tam dojazdu tam jest problem że nie ma tam dojazdu. No jest to działka 

gdzie mieszkańcy muszą tam dość w tej chwili na końcu tej działki przy lesie jest zrobione 

boisko i w tym celu jest wykorzystywana to działka.  

Radna Lidia Wiącek 

Chciałam podsumowując ponieważ wydaje mi się że nie ma co przedłużać tej dyskusji na tej 

działce gdzie jest boisko, boisko zostało zrobione już z funduszu sołeckiego także mieszkańcy 

zagospodarowują sobie te działki które są działkami gminnymi a leżą na terenie Bartoszowin i 

tam już jest wykonane boisko z bramkami z siatką osłaniająca żeby piłka nie uciekała z 

ławeczkami także ten teren już jest zagospodarowany. Natomiast ta działka którą mieszkańcy 

teraz złożyli petycję o tą działkę ma dla nich znaczenie społeczne i historyczne po prostu jest 

to działka która zawsze należała do Bartoszowin gdzie była tam szkoła powszechna gdzie 

była szkoła podstawowa gdzie było miejsce pracy wielu mieszkańców Bartoszowin i ona w 

tej chwili po prostu szpeci wjeżdżając do naszej gminy ta działka no nie jest reprezentacyjna. 

Jeśli mieszkańcy w ramach funduszu sołeckiego chcą zagospodarować tą działkę no myślę że 

to też by była piękna wizytówka dla naszej gminy. No jest to działka po prostu bardzo 

widoczna z bardzo dobrym dojazdem dostępem no nie będziemy gdzieś zagospodarować 

działki gdzie nie ma nawet jak dojechać gdzie trzeba będzie budować może drogę gdzie 

trzeba będzie całkowicie zagospodarować tą działkę. Ta działka jest i w tą działkę 

mieszkańcy chcą zainwestować składając właśnie petycję do rady gminy dziękuję.  
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Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo zamykam dyskusję żeby teraz to troszeczkę uporządkować dyskutujemy nad 

projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji na wspólnym posiedzeniu komisji razem 

głosowaliśmy o zdjęcie tego z porządku obrad dlatego mój wniosek formalny pad od razu 

przy czytaniu porządku obrad ponieważ poczułem się zobowiązany do wypełnienia woli 

radnych którzy zagłosowali tak na komisjach. Niemniej jednak po tutaj wypowiedzi pani 

sekretarz i prośbie o niewyjęcia tego punktu z porządku obrad, prośbie pani radnej Lidii 

Wiącek prośbie radnego Dawida Marca prośbie radnego Roberta Klefasa ja swój wniosek 

wycofuje. Zorganizujemy przerwę celem uzupełnienia tych brakujących informacji co do 

projektu tego uchwały czy też zmianie zapisów w tym projekcie uchwały ale zanim zanim tą 

ogłoszę przerwę to jeszcze jeden wniosek formalny też była procedowana na komisjach 

stałych stanowisko rady miejskiej i chciałbym wnioskiem formalnym również wprowadzić 

podpunkt 9 o wprowadzenie takiej uchwały projekt uchwały w sprawie zajęcia stanowiska 

Rady Miejskiej w Nowej Słupi w sprawie działań de stabilizujących funkcjonowanie organu i 

już się zgłosiło dwie osoby burmistrz jako pierwszy. To odnośnie tego wniosku formalnego 

tak? Bardzo proszę panie Burmistrzu.  

Burmistrz Andrzej Gąsior 

Dziękuję panie przewodniczący Wysoka Rado Szanowni państwo moja prośba byłaby taka 

aby no zapoznać ze stanowiskiem na którejś z komisji radnych ale zapoznać również z 

materiałami dlatego że tam padły hasła które po prostu no Radni nie mają wiedzy na ten temat 

jeżeli państwo dyskutujecie i pytacie mnie o działkę czy pytacie o różne rzeczy no to chcecie 

mieć jasność co do dyskusji jeżeli chodzi o znajomość dokumentu. J eżeli padło tam hasło że 

są jakieś sprawy czy sądowe czy sprawy u wojewody no to nie ja nie wiem ja rozmawiałam z 

niektórymi radnymi oni nie wiedzą w ogóle o co w tym wszystkim chodzi więc jeżeli państwo 

byście chcieli podjąć dyskusję to dobrze byłoby żebyśmy po prostu zapoznali się z tymi 

materiałami czy stanowiskiem na przykład wojewody dotyczącym wyjaśnień jeżeli jest jakaś 

sprawa sądowa i wtedy będziecie państwo mieli jasność i wie co się dzieje o co tu w ogóle w 

tym wszystkim chodzi. Bo ja nie zgadzam się zupełnie z tym pismem w tym stanowiskiem 

dlatego że nie ma czegoś takiego jak destabilizacja przez urząd bo nie toczy się żadna sprawa 

przeciwko radnemu z urzędu. Cywilna może tak natomiast nie na pewno nie z urzędu bo ja 

taką wiedzę mam i z urzędu nie toczy się żadna sprawa przeciwko żadnemu radnemu. Więc 

chciałbym żebyście państwo mieli wiedzę dlatego że no stworzymy dokument którym później 

będziemy znowu wojować prawda bo będzie się trzeba do tego dokumentu odnieść no to 

jeżeli padną argumenty i wyjaśnienia i państwo będziecie mieli pełną wiedzę zapoznacie się z 

dokumentem Wojewody i ten dokument przedyskutujemy skąd on się wziął prawda czy 

podważamy w tym piśmie prawda słowo wojewody czy ja nie wiem ale dobrze byłoby żeby 

Radni zapoznali się z takimi pismami ja nie wiem na każdej sesji są czytane pisma które 

docierają do rady gminy do mnie przynajmniej ja słyszałem że do rady przynajmniej dwa 

pisma nie dotarły. Jedno pismo to od Wojewody to ja nie wiem pytałem radnych radni którzy 

nie wiedzą o co chodzi, drugie pismo które było na jednej z sesji czytane również osobiście 

było skierowane do rady i do mnie do mnie nie dotarło do dnia dzisiejszego. Więc ja nie 

wiem po prostu dobrze byłoby żebyśmy tą sprawę wyjaśnili nie jestem przeciwko 

procedowaniu żadnym sprawom, które radni mają najbardziej, natomiast no dobrze było żeby 

radni zapoznali się po prostu mieli wiedze. No bo jeżeli dyskutujemy o działce o wartościach 

o sprzedażach czy decydujemy o inwestycjach no to staramy się wykładać na stół dokumenty 

i zapoznać się z nimi czego one dotyczą. Natomiast tu dyskutujemy o czymś o czym radni, 

rozmawiałam z nimi wczoraj nie mieli wiedzy i nie mają wiedzy. Więc no to jest dziwna 

dyskusja na czymś o czym nie ma wiedzy i głosowanie nad tym no to można wszystko 

przegłosować nie mają żadnej wiedzy tylko dlatego żeby po prostu nie wiem no satysfakcje 

jakąś osiągnąć n o nie wiem. To jest chyba uważam że to po prostu rade zbliży to zbliży 
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bardziej prawda jeżeli jest znajdzie się coś takiego co jest złe i państwo powiecie że o tu w 

tym piśmie jest zła rzecz bo żeśmy to zapoznali się z tym pismem państwo wszyscy siądziecie 

w 15 osób i powiecie że to jest złe no to ja wtedy rozumiem prawda ale dyskusja nad czymś o 

czym nie wiemy to ja po prostu no ja mam przynajmniej taką wiedzę rozmawiałem z radnymi 

i niektórzy radni w ogóle nie wiedzieli o co chodzi i nie wiedzą w tym piśmie w ogóle po 

prostu o co w tej sprawie chodzi. Sprawa sądowa jest sprawą cywilną nie jest z urzędu. 

Natomiast jeżeli chodzi o skargę wojewody. Skarga wojewody została zaakceptowana na 

pewne uchybienia w prowadzeniu sesji grudniowej z 2020 roku z ostatniej sesji dotyczyło 

pewnego uchybienia, które wojewoda po prostu wyciągnął i dobrze byłoby żebyście się 

państwo zapoznali się nie wiem wypowiedzcie się czy do wszystkich dotarły pisma. To 

właśnie dlatego jest to po prostu dla mnie bardzo dziwne i teraz będzie w przestrzeni 

publicznej będzie chodził dokument skserowany wielokrotnie który będzie świadczył o 

nieprawdziwe gdzie radni głosują nad czymś o czym nie wiedzieli. To jest tylko moja prośba 

decyzja jest po państwa stronie natomiast moja prośba jest taka że rozpacz cie taki dokument, 

sprawdźcie dokumenty tak jak tu sprawdzacie działki sprawdzacie ceny wyceny 

rzeczoznawcę macie do tego prawo najbardziej trzeba to nawet robić więc trzeba po prostu 

trzymać się. Ja wiem że była czy jest kontrola dotycząca obiegu dokumentów no i okazuje się 

że po prostu no gdzieś jakieś tam dokumenty nie docierają. No nie jest tutaj wina urzędu bo 

urząd wszystkie dokumenty rozprowadza natomiast tutaj to jak pytałem radnych nie mają 

wiedzy na pewne dokumenty. Dziękuję bardzo.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo co do wypowiedzi Pana Burmistrza ad vocem Łukasz Nowak.  

Radny Łukasz Nowak 

Ja mam tylko jedno pytanie to związku z tym co burmistrz mówi czy do pana 

przewodniczącego takie pismo wpłynęło do rady gminy?  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Oficjalnie nie wpłynęło pismo wojewoda kierował do składającego skargę.  

Radny Łukasz Nowak 

A czy możemy się zapoznać z takimi pismem?  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Tak jest w biurze obsługi rady.  

Radny Łukasz Nowak 

W biurze obsługi rady to ja bym proponował żeby najpierw się zapoznać dopiero nad czymś 

głosować dziękuję.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję radny Robert Klefas bardzo proszę.  

Radny Robert Klefas 

Dziękuję panie przewodniczący otóż Rada Gminy poprzez niektóre działania administracyjne 

została sprowadzona do przysłowiowej piaskownicy i to prawda i w piśmie jest to wyraźnie 

uwypuklone że toczy się sprawa z powództwa cywilnego ale w trybie karnym. W trybie 

karnym sąd nie może odroczyć sprawy i wszyscy państwo zainteresowani pewnymi 

podstawami prawnymi o tym dobrze wiedzą. Natomiast tu jest sprawa tego typu że zarówno 

jedna osoba jak i druga pełni funkcję publiczną pan wiceburmistrz jest mianowanym 

wiceburmistrzem pobierającym uposażenie z budżetu gminy podważa działania radnego które 

są wyciągnięte poza nawias kampanii referendalnej. Poza tym jest to próba odciągnięcia i 

przedłużenia w czasie tego stanowiska dlatego że stanowisko jest merytoryczne a każdy radny 

który powinien posiadać wiedzę dziwię się że takiej wiedzy nie posiada, bardzo się dziwię że 

pan burmistrz informuje nas w tym momencie że niektórzy radni nie mają wiedzy to ogromne 

niedopatrzenie urzędnicze że nie mają wiedzy na temat pism skierowanych przeciwko radzie 

bo pismo skierowane przeciwko przewodniczącemu do organu urzędniczego przypominam 
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urzędniczego wojewoda jest przedstawicielem władzy wykonawczej czyli rządu 

Rzeczpospolitej Polskiej. My jesteśmy podlegli gdyby zostało skierowane do Urzędu 

Marszałkowskiego mógłbym się zgodzić z rozpatrywaniem jakiejkolwiek skargi pan 

burmistrz czy wiceburmistrz może sam na siebie pisać tego typu skargi gdyż podlega 

administracyjnie panu Wojewodzie. Rada Gminy nie. Wojewoda wraz ze swoją kancelarią 

prawną opiniuje zasadność prawną podejmowanych uchwał i teraz na posiedzeniu komisji 

złożono pismo podpisane przez ośmiu radnych którzy wiedzieli o co chodzi. Padł wniosek 

formalny i proszę panie przewodniczący dopilnować procedur wynikających z takiego faktu. 

A przypomnę że radni mają możliwość głosowania poprzez wypowiedzenia się poprzez trzy 

możliwości za przeciw lub wstrzymuje się. Jeśli ktoś nie zna a powinien znać sytuację która 

się dzieje pomiędzy urzędem stanowiącym a urzędem uchwałodawczym to powinien 

wstrzymać lub głosuje przeciw zgodnie z własnym sumieniem. Ośmiu radnych uznało że 

zgodnie z własnym sumieniem podpisało się pod pismem które prowadzi w swej treści i widzi 

czynniki destabilizujące rade gminy poprzez ataki personalne na organy ustanowione w 

wyborach bezpośrednich jak przewodniczący Rady Gminy, który jest najwyższym organem 

na terenie gminy przeciwko radnemu i to jest obniżenie powagi Rady Miasta i Gminy. Poza 

tym w piśmie które zostało rozkolportowane i dziwię się że państwo mówicie że nie znacie bo 

pismo zostało przez pana skonstruowane w całości przez pana wiceburmistrza zostało roz 

kolportowane przez dla członków rady miasta i gminy przez przewodniczącego po jego 

odpowiedzi na skargę do wojewody. Pan przewodniczący odpowiedział Panu wojewodzie w 

trybie urzędowym załączając treść tego pisma i tam jest wszystko wiadomo. Pan 

wiceburmistrz puścił w przestrzeń publiczną kilka oskarżeń o charakterze ogólnym stwierdził 

że niejeden radny ale radni uczestniczyli w jakichś rzekomych sprawach godzących w jego 

dobrej imię. podtrzymuje wniosek formalny zgodnie z procedurą o wprowadzenie do 

porządku obrad stanowiska Rady Miasta i Gminy Nowa Słupia z dopiskiem w uchwale 

wykonanie uchwały powierza się przewodniczącemu rady miasta i gminy Nowa Słupia. 

Dalsze konsekwencje prawne wynikające z uchwalenia prawa miejscowego będą wynikać z 

tego dokumentu i będą składane poprzez odpowiednie wnioski formalne. Dziękuję.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo radna Lidia Wiącek.  

Radna Lidia Wiącek 

Dziękuję ja mam pytanie do pana przewodniczącego czy wszystkie pisma które wpływają do 

przewodniczącego Rady Gminy i do radnych miasta i gminy Nowa Słupia zostają 

przekazywane dla radnych. Ponieważ no my nie jesteśmy w stanie pytać co chwilę czy 

przypadkiem nie przyszło jakieś pismo z którym mamy się zapoznać bo wydaje mi się że 

obowiązkiem przewodniczącego Rady jest informowanie radnych o tym jakie pisma do rady 

gminy są kierowane żebyśmy się mogli z nimi zapoznać. Ponieważ ja nie wiem o jakiej 

destabilizacji chodzi w gminie ponieważ gmina póki co dobrze funkcjonuje wszystkie 

działania są prowadzone prawidłowo, macie zastrzeżenia że jest burmistrz, że jest zastępca no 

to ktoś musi rządzić tą gminą prawda to tak samo jest i Rada Gminy która też podejmuje 

decyzję więc o jaką destabilizację chodzi. Ja bym chciała jakieś konkretne uzasadnienie 

zapoznanie się z jakąś dokumentacją bo widzimisię to mi nie wystarcza po prostu. Dziękuję.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo kolega Sylwester Kozłowski bardzo proszę.  

Radny Sylwester Kozłowski 

Dziękuję panie przewodniczący szanowni państwo wydaje mi się że sprawa jest dosyć prosta 

tak wczoraj w dniu 26 w poniedziałek odbyło się wspólne posiedzenie komisji. Na wspólnym 

posiedzeniu komisji zostało odczytane pismo w którym radni zostali zapoznani tak 8 Radnych 

podpisało to pismo, nie jestem autorem aczkolwiek podpisałem się pod tym i w stu 

procentach się zgadzam z tym co tam jest napisane. To jest pierwsza sprawa druga sprawa no 
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też dziwi mnie troszeczkę fakt że siedzimy w gronie 15 Radnych i mówimy o tym że nie 

wiemy o co chodzi z tego pisma jasno wynika że chodzi o sesję która odbyła się w miesiącu 

styczniu przepraszam w grudniu i o sytuację która miała miejsce na sesji na której wszyscy 

byli obecni. Drugi wątek dotyczy mojej osoby rzeczywiście pani burmistrzu jest to pozew 

cywilny tak w stosunku do mojej osoby. Na pytanie panie burmistrzu właśnie w tej chwili 

informacje i telefon że mam wezwanie na komisariat policji do Daleszyc w sprawie złamania 

prawa prasowego. Rozumiem że to pan jest autorem wniosku i skierował Pan to na policję tak 

bo szanowni państwo bardzo proszę Szanowni państwo No właśnie o to chodzi w tym piśmie 

tak jesteśmy osobami wybranymi przez mieszkańców poszczególnych miejscowości. 

Reprezentujemy te miejscowości dbamy o rozwój naszych miejscowo dbamy o rozwój 

Gminy. Czy radny ma przychodzić tylko na sesję po to żeby podnieść rękę czy ma prawo do 

zadawania pytań czy ma prawo do tego żeby wyjaśniać pewne zawiłości od tego jesteśmy po 

to wybierają na s mieszkańcy. Z pisma jasno w ynika że chodzi o destabilizacje rady gminy 

najlepiej po prostu uciszyć wszystkich którzy mają cokolwiek do powiedzenia i musi pan 

przyznać panie burmistrzu że moje zabieranie głosu na sesjach nie zawsze jest tylko 

zabieranie głosu dlatego żeby się wypowiedzieć. Często się Pan zgadza nawet zgadzał się Pan 

ze mną z moją opinią na wspólnym posiedzeniu komisji odnośnie uchwały dotyczącej 

jednostki kultury. Bardzo często tak jest. W odpowiedź na mój udział w na sesjach jest 

zwolnienie mojego brata jest podanie mnie do z Kodeksu Karnego do sądu kolejne wezwanie 

podpisane przez pana na policję gdzie sprawa za pierwszym razem była uważana. Dziękuję 

bardzo.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo pan burmistrz bardzo proszę.  

Burmistrz Andrzej Gąsior 

Bardzo dziękuję panie przewodniczący ja właśnie chodziło mi o to aby te sprawy które 

państwo dzisiaj mówicie i to co pan Sylwek mówił zgadzam się z jego wypowiedzią w 100% 

jak najbardziej Rada Gminy jest najwyższym organem uchwałodawczym ja szanuję, 

szanowałem go od samego początku i będę szanował. Przejdźmy do konkretów w 2019 roku 

ukazało się pismo pod tytułem Głos Nowej Słupi pamiętacie państwo na sesji rady gminy 

pokazałem to pismo powiedziałam że wiele jest tam oszczerstw wiele kłamstw natomiast nie 

było w tej wpisane kto jest autorem tego czasopisma. Przyznała się tylko jedna osoba tutaj 

była na sesji rady gminy był pan z Nowej Słupi, który był jednym z liderów referendum. I on 

s ię przyznał że on był i że jest jednym z autorów głosu Nowej Słupi wtedy mogliśmy się 

zwracać imieniem nazwiskiem że wiemy, że to jest jeden z autorów. Ponieważ padło tam 

wiele kłamstw i ja nie mogłam się odwołać od nich bo nie wiedziałam do kogo nie było 

zarejestrowanego pisma nie było to czasopismo, zgodnie z ustawą o wydawnictwach 

prasowych musi być tak zwana stopka, której nie było ja nie wiedziałem kto jest autorem 

wystąpiłem do policji o zdiagnozowanie o sprawdzenie kto jest autorem bo nie mogłem się 

odnieść po prostu nie było autora nie bo wiadomo do kogo się odnieść z kim rozmawiać. 

Okazało się że przyszło pismo które z jednego z komisariatu gdzie sprawa została umorzona. 

Ja się odwołałem do komisji do Komendanta Miejskiego Policji w międzyczasie komendant 

się zmienił miejski policji. Odwołałem się do komendanta z zażaleniem takim że po prostu no 

sprawa jest oczywista natomiast nie mam wiedzy na temat tego kto takie pismo pisał i okazało 

się że po... moje zażalenie zostało przyjęte prowadzone jest dalej śledztwo i są 

zdiagnozowane osoby które są autorami tego tekstu. A skąd ja mogłem wiedzieć że w tym 

uczestniczy jeden z rady powiedzcie mi państwo prorokiem jestem? No nie jestem prorokiem 

nie wiedziałem, że uczestniczy jeden z radnych jest akurat wpisany jako jeden z autorów 

tekstów. No to przecież nie jest skarga na radnego to była skarga na to że ukazało się pismo w 

którym nie można się było po prostu do tego pisma odnieść były tam elementy gdzie były 

kłamstwa. Ja nie miałem z kim dyskutować, nie miałem kogo zaskarżyć. Ja w ogóle n ie 
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wiedziałem kto jest autorem gazetki nie wiedziałem w ogóle nie widział jacy są autorzy 

gazetki. Dopiero policja wyjaśniła po sprawozdaniu i trafiła trzech auto rów. Autorzy są znani 

nie będę podawał nazwisk dlatego że jest RODO ale między innymi jeden z radnych. Więc te 

teksty pochodziły tutaj stąd pochodziły również od innych osób i ja w tej chwili jakby wiem 

do kogo się odnieść. Natomiast do tego momentu po prostu nie wiedziałam a w przestrzeni 

publicznej funkcjonowało czasopismo, które no było kłamliwe. Ono było dystrybuowane też 

taki sposób dziwny bo do mnie przyszła pani z poczty przyniosła prawda 500 egzemplarzy 

żebym ja w gminie rozprowadził na siebie czasopismo w którym były kłamstwa. No to więc 

jaka była moja reakcja, moja reakcja było zgłoszenie takie że zgłosiłem to na policję nie 

wiedząc kto jest w ogóle autorem i sprawa wyszła dopiero w tej chwili. O drugiej sprawie 

szanowni państwo też wyjaśnienie jeżeli państwo chcecie to ja to wyjaśnię zrobię. W grudniu 

30 grudnia była sesja która faktycznie była sesją bardzo ładną jedno z najładniejszych sesji, 

było odczytanie przez pana burmistrza pewnej rzeczy można powiedzieć że było początek był 

trudny bo faktycznie były tam cytaty z referendum. Natomiast całość pisma którą skierował 

do pana, Pan przewodniczący otrzymał było pismem łagodnym z wyjaśnieniem życiorysu 

pana wiceburmistrza, że nie kończył szkół moskiewskich tylko skończy szkoły polskie. Jakie 

ma wykształcenie skąd pochodzi jaką miał pracę czym się zajmował żeby społeczeństwie się 

oczyścić z zarzutów referendalny. I o to chodziło w tym żeby po po prostu zakończyć tą 

sprawę referendum wyjść z tego, oczyścić się w społeczeństwie po prostu dlatego że jako 

osoba została po prostu w społeczeństwie poniżona różnymi już nie będę mówił jakimi 

rzeczami bo już do tego nie można wracać. Ponieważ sprawa oczyszczenia nie doszła do 

skutku pan z tego co ja wiem rozmawiałem z Panem przewodniczącym żeby wyjaśnił tą 

sprawę z panem wiceburmistrzem był korygowany tekst tekst został jeszcze skorygowany na 

korzyść żeby go jeszcze zupełnie złagodzić ale do dzisiaj nie został odczytany. Więc pan 

wiceburmistrz wystąpił z pozwem cywilnym ale nie w sprawie radnego tylko chodziło o wpis 

który funkcjonował do końca października po referendum szanowni państwo. Wpis o IPN- ie 

o różnych podejrzeniach i tak dalej. Jest to sprawa cywilna po prostu jest to naruszenie dóbr 

osobistych ja nie mogę wchodzić i pytać się czy ktoś jest w jakimś procesie cywilnym z 

mieszkańcem czy z kimś, ja o to nie pyta. Miałem wiedzę owszem ale jest to proces cywilny o 

pomówienie po referendum też, było zupełnie po referendum wpisy istniały do końca 

października po prostu te zostały wychwycone i to jest to jeszcze na etapie sądu na etapie 

mediacji. Jest szansa wyjścia z tego, zakończenia tej sprawy wiceburmistrz jest gotowy żeby 

tą sprawę zakończyć nie wchodzić w jakieś konflikty absolutnie, ja też do tego namawiam. 

Trzeba się spotkać porozmawiać zamknąć ten etap po prostu i do takich rzeczy nie wracasz bo 

nie w tym sensie żeby Szanowni państwo nawzajem się poniżać, no nie można ja nie nie 

jestem zwolennikiem tego żeby w ogóle wchodzić jakiekolwiek konflikt jestem raczej 

zwolennikiem tego żeby konflikty rozwiązywać. A tą informację którą państwo przekazałem 

chodziło to żebyście to wiedze mieli i przedyskutowali ją na komisja może niekoniecznie na 

sesji ale na komisjach i podjęli decyzję. W pełni świadomi wiedząc, że czego ona dotyczy. 

Bardzo dziękuję.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Panie burmistrzu teraz trochę chaosu się w to wszystko wdarło z tego co zrozumiałem z ust 

kolegi Sylwestra Kozłowskiego sprawa w pierwszej instancji została umorzona. Dlaczego w 

takim razie znów jest wniosek składany na policję względem Sylwestra tego nie rozumiem. 

Natomiast jeżeli chodzi o sprawę rozwiązania z wojewodą, ja za chwilę się do tego 

ustosunkuję jak tylko tutaj lista zgłaszających się wyczerpie ad vocem o głos prosi kolega 

Sylwester Kozłowksi. Bardzo proszę panie radny.  

Radny Sylwester Kozłowski 

Dziękuję Panie Przewodniczący. Panie burmistrzu jeżeli chodzi o wezwanie na policję które 

otrzymałem przed chwilą dotyczy to naruszenia prawa prasowego i tak był sformułowany też 
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ten pierwszy zarzut, który został umorzony. Rzeczywiście chodzi o brak stopki redakcyjnej, 

natomiast nie ma tam mowy o innego rodzaju zarzutach nie wiem co będzie w tej nowej 

sprawie w której będę na policji. Co do mojej sprawy jak większość z nas każdy ma 

Facebooka nie mówię wszyscy większość portal społecznościowy czy taki czy inny, nie 

byłem autorem tekstu zamieszczonego udostępniłem owszem ten tekst. Natomiast jest 

podpisane pod spodem kto był autorem i tyle no to co mam tu więcej wyjaśniać. Owszem 

udostępniłem wpis na Facebooku co robi chyba 100% użytkowników portalu 

społecznościowego. Dziękuję bardzo.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo następny w kolejności ad vocem Robert Klefas bardzo proszę.  

Radny Robert Klefas 

Dziękuję panie przewodniczący panie burmistrzu o i to są te kropelki które drążą skałę. Czy 

ktokolwiek wpisując się w jakąkolwiek kampanię, kampanię wyborczą a kampania 

referendalnej jest kampanią wyborczą nie odpowiada na pytania i zarzuty które są 

formułowane w tego typu kampaniach. Otóż kampanie wyborcze mają to do siebie że kierują 

się zupełnie od rębnymi prawami nawet w sądy odbywają się w trybie doraźnym w tak 

zwanym natychmiastowym wręcz można byłoby powiedzieć. Państwowy wykorzystaliście 

czas referendalny do tego a żeby starać się nie odpowiadać na publicznie postawione pytania 

ważne pytania i nie odpowiedzieliście na wiele pytań postawionych publicznie. Na tomiast 

przeszliście do ofensywy i pragniecie pogrozić palcem tym którzy mieli prawo skorzystać ze 

swoich konstytucyjnych możliwości. Panie burmistrzu zadaje panu pytanie. Kto jest autorem 

broszurek rozwożonych przez samochody i kolporterów z obcego terenu na które posiadam 

dokumentację fotograficzną, opakowane w koszulki i mam taką broszurę, która w totalny 

sposób krytykuje udział w referendum podważa wiarygodność prawną i konstytucyjną tego 

referendum, zniechęca ludzi do udziału w referendum. Otóż dwoje państwa z rejestracją 

starachowicką, czyli spoza terenu naszej gminy którzy chodzili od domu do domu i rzucali 

wręcz używam stwierdzenia rzucali te ulotki opakowane w koszulki a4. Podszedłem i 

zapytałem Szanowni państwo na czyje zlecenie wykonujecie kolportaż bo wykonujecie prace 

jestem radnym tej miejscowości przedstawiłem się zrobiłem zdjęcie tablicy rejestracyjnej 

zrobiłem zdjęcie państwa w momencie kiedy powiedziałem o tym że jestem radnym odjechali 

w popłochu nie odpowiadając mi na to pytanie. Czy ja panu burmistrzowi zadaje taką sytuację 

że to pan jest autorem tego pisma ja o to nawet nie pytam po prostu stwierdzam fakt, że 

zostały przez osoby spoza terenu gminy zaangażowane rozwożone ulotki które również 

zawierały mnóstwo kłamstw. Mam tą ulotkę mam dokumentację fotograficzną i mam również 

wykonane zabezpieczenie prawne. Proszę sprawdzić co zawiera słowo zabezpieczenie prawe. 

Więc panie burmistrzu jeżeli pan chce autentycznego dialogów takiego jak chcę rada i 

pokazała to 30 grudnia to chce pan powiedzieć że ponowne wezwanie po umorzeniu tamtej 

sprawy wystosowane do radnego celowo nie używam nazwiska bo to jest radny, może to być 

radny Dawid Marzec, może to być radny Stanisław Cisłowski może to być radny Ryszard 

Karpiński, przepraszam jeśli Państwo sobie nie życzyli ale jesteśmy osobami publicznymi na 

sesji mogę tych stwierdzeń publicznych używa. To Pan chcę powiedzieć że to jest przypadek i 

pan o tym nie wiedział, panie burmistrzu sytuacja w której chce pan rozwiązywać konflikty 

nie powinna się odbywać w atmosferze kamer. Jeżeli doprowadził pan do takiej sytuacji to 

musimy się zmierzyć z trudnymi pytaniami jeżeli doprowadzi liście państwo do tego że 

sprowadził pan do podziemia funkcjonowanie rady gminy bo od mieszkańców wiem i 

zwracają się do mnie że miejsce w którym przyjmowani są interesanci uwłacza godności 

suwerena. Gdzie mamy biurko z lat 70 krzesło drewniane i aparat z lat 70 jest prawidłowy 

miejscem do przyjmowania interesantów i pan twierdzi że jest wszystko w porządku goszcząc 

się w apartamentach na górze, to ja żądam następującej rzeczy od pana przewodniczącego w 

tym momencie. Panie Przewodniczący żądam od pana w imieniu mieszkańców w imieniu 
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dużej grupy radnych ażeby w przeciągu miesiąca zorganizował pan pracę rady 

przewodniczącego, prezydium Rady Gminy w warunkach godnych na pierwszym piętrze z 

gabinetem zamykanym z dostępem dla członków prezydium z wyposażeniem biurowym 

godnym z szafami i z pełnym zabezpieczeniem przed dokumentacją. Wydaje mi się że 

miesiąc czasu to aż za dużo, żądam tego od Pana i będę od pana egzekwował jako prezesa 

pracodawcy mojego ażeby takie godne warunki pracy mi zapewnił zgodnie z systemem BHP, 

bezpieczeństwo i higiena pracy. Jak również szacunku dla mieszkańców którzy przychodzą 

na interwencję, bardzo często przychodzą na interwencję jeśli w tym momencie mówienie nie 

prawdę to być może trzeba się pomiędzy sobą porozumieć i wypowiedzieć czy ja w tym 

momencie kłamie. Byłem wiceprzewodniczącym poprzedniej kadencji, uczestniczyłem w 

tych dyżurach i obsłuchałem się, popełniłem chyba podkreślam słowo chyba, dlatego że w 

poprzedniej kadencji starałem się konsolidacyjnie podejść do tematu funkcjonowania i dać 

szansę demokratycznie wybranym władzom. Często używałem stwierdzenia ani Andrzej 

Gąsior ani Wiesław Gałka ani inny włodarz nie zabierze ze sobą do kieszeni inwestycji które 

wykonał. Poprosiłem kilku radnych o współpracę spotkałem się z totalną krytyką grupy osób 

która wtedy była totalnym przeciwnikiem funkcjonowania Pana Burmistrza, wtedy pana 

wójta. Poprosiłem o to żebyśmy w imię współpracy działali dla dobra mieszkańców, te osoby 

zgodziły się na to mnie i kilku innych radnych spotkała totalna krytyka osób które stanowiły 

totalną opozycję do działań Wójta Andrzeja Gąsiora i wyrażały to sposób publiczny często 

niecenzuralny mi słowami. Bardzo często niecenzuralnym i słowa. To miała być kryty nie 

polegające na krytykowanie działam Pana Burmistrza poprzednio pana wójta tak jak starałem 

się to czynić udolnie bądź nie o cena należy do osób ale była totalna krytyka wszelkiego 

działania pana wójta włącznie z tym żeby mu wyrażać zgodę na przysłowiowe pozwolenie na 

zawiązanie sobie butów cytuje. Wobec tego słucham państwa przez 6 lat czy z mojej strony 

oprócz krytyki merytorycznej i używanej w sferze na przykład kampanii, która rządzi się 

swoimi prawami to czy te działania w tej chwili mogę sobie powiedzieć że robiłem słusznie? 

Śmiem wątpić ale dla mnie najważniejsze było dobro mieszkańców i efekt który pozostał 

zadania które zostały zrealizowane i budżet który został przyjęty.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo tutaj padły pytania bezpośrednio do burmistrza więc uważam że w trybie 

chyba ad vocem ponad kolejność trzeba udzielić głosu panu burmistrzowi. A natomiast też 

zanim panie burmistrzu odnośnie to chodzi o wypowiedzi kolegi radnego o pokój 

przewodniczący. Ja w pewnym momencie kiedy w zeszłym roku rozmawiałem z panią 

sekretarz na ten temat natomiast że tak powiem ten problem tego pomieszczenia został 

zawieszony podczas pandemii tak covid u i można powiedzieć że taki został odpuszczony. 

Natomiast jednak w tej chwili obostrzenia znikają pokój będzie przewodniczącego jak 

najbardziej potrzebny i będę starał się no to padło słowo zobowiązanie tak w stosunku do 

przewodniczącego więc będę musiał Panie burmistrzu bezpośrednio rozmawiać żebyśmy tą 

kwestie rozwiązali. Bardzo proszę panie burmistrzu.  

Burmistrz Andrzej Gąsior 

Wysoka Rado ja się tutaj odniosę do pana przewodniczącego który zapytał mnie. Ja jeszcze 

raz powtarzam ja wystąpiłem z pismem o to że pismo zostało wydane nielegalnie bez stopki 

nie wiedząc zupełnie kto jest autorem. Rozmawialiśmy Szanowni państwo na jednej z sesji 

Rady Gminy lub komisji nie pamiętam ja to pismo pokazywałem i powiedziałem że ono jest 

nielegalnie rozprowadzane, że jest bez stopki informowałem ale nikt nie powiadomił mnie kto 

jest autorem jedną, jedyną osobą która się przyznała wówczas to była osoba która była na 

jednej z sesji powiedziała że jest jednym z autorów tej gazetki. Ja skierowałem pismo na 

policję o sprawdzenie została ta sprawa w pierwotnej wersji umorzona za skarżyłem ją i 

zaskarżenia po prostu zostało, skarga została przyjęta w międzyczasie zmienił się komendant 

miejski policji rozpatrzył tą skargę pozytywnie i po prostu trzy osoby wytypował jako osoby 
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które były odpowiedzialne za tą gazetkę za jej treść która powstała za brak tej stopki i tak 

dalej i z tego tytułu było prowadzone dochodzenie to co podkreślił pan przewodniczący 

Kozłowski to nie było skierowane zupełnie przeciwko żadnemu radnemu bo ja nie 

wiedziałam kto jest w ogóle autorem nie miałam w ogóle świadomości kto jest autorem. 

Byłem przekonany że raczej tutaj radnego w tym składzie nie ma. Byłem przekonany można 

powiedzieć bardzo silnie że tutaj raczej radnego nie ma uważałem że radny raczej nie będzie 

mógł pozwolić na cos takiego żeby uczestniczyć w takim czymś, tak że byłem przekonany w 

stu procentach że tam radnego raczej nie powinno być. Natomiast miałem sygnał... Tak ale 

wie Pan, Panie Radny tu chodzi o to, że padają pewne rzeczy do których ja się też bym chciał 

gdzieś odnieść prawda. I z kim ja mam dyskutować rozmawiać jeżeli nie wiem z kim 

rozmawiać. Jeszcze wrócimy do sprawy której pan poruszał ja tego nie poruszałem bo ja już 

do referendum nie chce wracać ale skoro ten temat powraca. Ja skierowałem sprawę sądową o 

pewne banery, pisma które zostały przeciwko mnie skierowane nieprawdziwe uważam że są 

informacje krzywdzące nieprawdziwe dotyczyły między innymi lustracji pana zastępcy, 

dotyczyły wpisów o zadłużeniu i dotyczył jeszcze innych wpisów, które były nieprawdziwe. 

Myśmy tą sprawę sądową wygrali po czym baner który nas przepraszał był białymi literami 

na białym tle. No zgodnie z prawem można powiedzieć prawda ale brakło odwagi osobom 

które prowadził to referendum do tego żeby po prostu takimi samymi literami wypisać 

prawda przeproszenie i brakło odwagi. Niektóre zapisy nie zostały zrealizowane i nie zostały 

przez sąd wyegzekwowane ponieważ referendum się skończyło więc ja wycofałem bo miałem 

zamiar wyegzekwować to w trybie administracyjnym przez sąd egzekucję tego wyroku tego 

w trybie wyborczym ale zrezygnowałem z tego nie chciałam żeby po prostu po referendum to 

dalej funkcjonowało. Także jeżeli moja... Jeżeli chodzi o gazetkę którą była referendalna 

dostarczana treść tej gazetki jest oczywiście moją treścią uzgodnioną biorę na klatkę to jeżeli 

jest tam jakiś zapis który jest zapisem nie prawnym jestem gotów za to odpowiedzieć. 

Natomiast nie starałem się tutaj żeby prawnie kogoś obrazić żeby komuś po prostu że tak 

powiem zrobić krzywdę w takim przypadku jak było to w przypadku banerów czy gazetek 

czy ulotek referendalnych. Także też można było skierować jeżeli ja takie zapisy bym 

dokonał można było przeciwko mnie skierować pozew w trybie wyborczym. Pierwszy raz 

słyszę jeżeli chodzi o problem dotyczący pokoju owszem Pani sekretarz kiedyś mi 

wspominała ale temat faktycznie w czasie pandemii zniknął. Myślę że no wiecie państwo że 

jesteśmy w budynku jakim jesteśmy prawda no musimy szukać takich rozwiązań żeby no one 

nie kolidowało z funkcjonowaniem urzędu. Urząd jest jaki jest będzie termomodernizowany 

w tym roku będzie już jest ogłoszony przetarg będzie termomodernizacja tego budynku. 

Wymieniona będzie sieć teleinformatyczna energetyczna będzie rozbity ten budynek na dwa 

etapy tegorocznych związany z instalacjami i w następnym roku dotyczący 

termomodernizacji. Musimy sobie jakoś Szanowni państwo poradzić ja też proszę o 

cierpliwość radnych ale również sołtysów mieszkańców o takie zrozumienie. Będzie to trudno 

okres funkcjonowania naszego urzędu mamy na pewno sprawę do zamknięcia w ciągu dwóch 

lat dlatego rozbiliśmy ten etap remontu na 2, dlatego żeby po prostu stworzyć jak najmniej 

problemów. Nieprawdą jest panie radny Klefas, że sprowadziłem do podziemia działanie 

rady. Nigdy czegoś takiego nie zrobiłem nigdy czegoś takiego nie zrobię. Dziękuję bardzo.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Szanowni państwo radni ponieważ jest jeszcze lista osób którzy się zgłosili więc o głos prosi 

radny Dawid Marzec i radny Marcin Grzegorski. Zamykam później dyskusję głosujemy nad 

wnioskiem formalnym i musimy zrobić przerwę ponieważ j eszcze jesteśmy w czasie 

pandemii i musimy przestrzegać też rygorów sanitarnych musimy zrobić wietrzenie sali. Więc 

bardzo proszę kolegę Dawida o zabranie głosu, Marcina, ja poddaje wniosek pod głosowanie i 

robimy 10 minut przerwy. Bardzo proszę.  
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Radny Dawid Marzec 

Dziękuję bardzo Panie przewodniczący ta dyskusja uczy mnie cierpliwości bo bardzo długo 

czekałem ale się doczekałem. Dziękuję za udzielenie mi głosu. Szanowni państwo radni i 

panie burmistrzu ja zawsze nawołuje do zgody i tym razem również to powiem jednak że są 

takie tematy których trzeba podyskutować. Na ostatnich komisjach również moja wypowiedź 

była emocjonalna nie będę i oczywiście kopiował ponieważ pewne rzeczy zostają między 

nami radnymi. Radnych jest 15 i może muszkieterów było mniej ale również my jako 15 

radnych musimy się wspierać jeden za wszystkich wszyscy za jednego i myślę że to jest 

najwyższy czas żebyśmy w końcu zaczęli się wspólnie spotykać rozmawiać i rozwiązywać te 

problemy, problemy i bolączki z którymi problem mają niektórzy radni i ta petycja została 

podpisana przez ośmiu radnych. Dyskusja która wiązała się teraz ponieważ jest emocjonalna 

uważam, że powinna być w punkcie po wprowadzeniu już aczkolwiek no tak jak 

powiedziałem jest emocjonalna i niektóre wypowiedzi wybuchły teraz. Ja będę głosował za 

dołączeniem do naszych obrad tej petycji, jednakże Panie przewodniczący faktem jest to że 

popieram tutaj słowa chociażby koleżanki Lidii że ja nie widziałem jednego pisma, które jest 

istotne więc mamy w tym momencie petycję od 8 radnych gdzie ośmiu radnych tu można 

powiedzieć stanowisko przepraszam najmocniej stanowisko ośmiu radnych oraz mamy pisma 

w związku z. Wszyscy radni mają obowiązek się z tym zapoznać i również myślę że 

obowiązek się do tego odnieść ponieważ temat jest bardzo istotny, dotyczy prowadzenia sesji 

30 grudnia dotyczy również tak jak tutaj mówimy pozwu o tle myślę politycznym. Więc jak 

najbardziej apeluję do tego żeby wprowadzić to do naszych obrad i dyskutować na ten temat. 

Myślę że pewne rzeczy może już nie będę zabierał głosu później ponieważ dzisiaj troszkę 

wcześniej będę musiał opuścić nasze obrady ale pewne rzeczy my jako radni jako również 

pan burmistrz ze swoim zastępcą musimy zrozumieć i nie chciałbym tutaj jako najmłodszy 

pouczać ale kampanię i referendum w jakiś sposób musimy zostawiać za sobą. Nie pamiętam 

kto był autorem słów że wszystko ma swoje zasady nawet obrzucanie się błotem na boisku a 

polityka tych zasad nie ma i trzeba sobie zdać sprawę że nawet w najmniejszym aspekcie tej 

naszej małej polityki tutaj w kampanii wyborczej czy referendalnej mogą paść gorzkie słowa 

z jednej czy drugiej strony. Nie jestem zwolennikiem rozstrzygania tego na sali sądowej 

dlatego że rozstrzyganie na sali sądowej jest i może być dla kogoś bardzo bolesne dla jego 

rodziny. Uważam że w naszej gminie dzieją się rzeczy anormalne nie chcę rozstrzygać tutaj 

bo nie jestem sądem i ani jakimś radcą prawnym czy też na tyle doświadczonym 

samorządowcem żeby mówić z czyjej winy to wynika. Ja myślę że kłótnia to zawsze wina 

dwóch osób bo żeby z kimś walczyć musi być przeciwnik. Nie obrażając nikogo będę 

głosował za wnioskiem formalnym i dyskutujemy na temat tego wniosku, a co do treści 

stanowiska oraz tego co pan przewodniczący za chwilę do czego się pan przewodniczący 

odniesie czyli postanowienia wojewody będziemy dyskutować w tamtym punkcie i wtedy 

dopiero będzie zapadał werdykt jakie stanowisko jest rady. Jednak że kończąc moją 

wypowiedź chciałbym powiedzieć rada to jedność panie przewodniczący w styczniu kiedy 

przejmował Pan stery mówił pan o tej jedności. Bardzo proszę mamy szansę do tego nie 

jesteśmy tutaj jedni z Marsa drudzy z Ziemi żebyśmy się nie mogli dogadać, wszyscy 

mówimy w tym samym języku jesteśmy z tej samej Gminy reprezentujemy w sumie rzeczy 

tych samych mieszkańców i myślę że nawet ze sobą sympatyzuje my a niejednokrotnie 

pozwolę sobie powiedzieć brzydko ale to pierdoły nas różnią a w wyższych celach możemy 

się spotkać możemy rozmawiać bardzo państwa o to proszę i dziękuję za chwilę uwagi.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję za nim moja wypowiedź kończąca... Aha tak czy inaczej musimy zrobić jednak 

chwilkę przerwy stracona została łączność z internetem ale nie opuszczamy po to tylko 

sekundę potrwa. Już jest możemy wznawiać w takim razie wznawiam obrady kolega 

przewodniczący Marcin Grzegorski bardzo proszę.  
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Wiceprzewodniczący Marcin Grzegorski 

Dziękuję jeszcze odnośnie wypowiedzi kolegi Dawida Marsa w 100% się z nim zgadzam. 

Mam pytanie do najstarsze tutaj radnego pana Romana przeżył pan tyle lat był pan tyle razy 

radnym czy takie cyrki się działy jak do tej pory żeby radnych podawać do sądu na ten... 

Niech pan mi odpowie bo ja jestem młodym radnym zostałem i po prostu czuję się jakbym 

był w cyrku nie ma zgody non stop się sprzeczamy. Tak jak kolega Dawid powiedział 

musimy zrobić coś żeby w końcu się połączyć i wspólnie działać nie możemy robić tak że 

jedna grupa się spotyka osobno druga osobno. Burmistrz jest od tego żeby tą radę połączyć 

myślę że wspólnie możemy jakieś stanowiskowo wypracować a nie sprzeczać się. Odniosę się 

też do pokoju przewodniczącego rzeczywiście jest to pokój w podziemiach kiedyś byłem na 

dyżurze zakończę to żartobliwie przyszła młoda atrakcyjna kobieta z jakimiś pytaniami ja ją 

zapraszam Panią tutaj na dół a ona pyta się czemu pan mnie bierze do tej piwnicy, a ja mówię 

tu jest pokój przewodniczącego. Dlatego trzeba to zrobić tak żeby jeszcze do tego dodam się, 

że na czas trwania kiedy będzie dyżur przewodniczącego prawnik ma być przy 

przewodniczącym. Jeśli przyjdzie osoba i ma jakieś pytania ma wyjść tz opinią prawną a nie z 

pustym kwitkiem albo coś powie a ona nie będzie rozumiała. Pokój przewodniczącego tak 

powiedział Pan Robert, przewodniczący jest najważniejszą osobą w gminie on jest szefem 

wszystkich radnych na ten i ma wysłuchać każdego radnego nie to że jest z jednej opcji 

politycznej czy z drugiej. Pandemia trwała rok, był rok czasu na to żeby przygotować taki 

pokój. Popieram to żeby w ciągu miesiąca przygotować taki pokój godny z komputerem z 

dostępem wszystkimi informacjami na temat Gminy biorącymi jakie wpływają na to żeby 

rada wiedziała o wszystkim co się dzieje w urzędzie gminy a nie przychodzimy na komisję 

dostajemy papiery i potem się kłócimy bo nie widzieliśmy. Państwo nie widzieli papierów od 

przewodniczącego zaraz się wypowie dlaczego tak. Powiem Wam jak wyglądała sytuacja w 

Mniowie przychodzi do przewodniczącego pismo na tabletach wrzuca rozsyła do wszystkich 

nie i tak to powinno być tutaj i musimy o to zadbać w jakiś sposób wspólnie. Myślę że dawno 

żeśmy się nie spotkali po komisjach siądźmy razem bez kamer bez niczego porozmawiajmy 

konkretnie jak to dalej ma działać dziękuję.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo zamykam już dyskusję w tym punkcie. Ja tylko tak w formie odniesienia się 

tak pierwsze to kolega Dawid mówił o spotkaniu radnych burmistrz chyba może potwierdzić 

wczoraj rozmawialiśmy żeby takie w maju spotkanie zorganizować przed następnymi 

komisjami będzie poruszany temat wprowadzenia wolnych środków do budżetu. Poprosiłem 

burmistrza abyśmy my radni przed komisjami razem z burmistrzem spotkali się usiedli i 

zdecydowali jak rozdysponować te wolne środki, tam jest kwestia też jeszcze rozmawialiśmy 

kwestia szkół stowarzyszeniowych więc tutaj też wiedzę muszą radni na ten temat mieć.  

Wiceprzewodniczący Marcin Grzegorski 

Prośba na burmistrza żeby te sprawy sądowe które są myślę, że dobrym gestem żeby to 

wycofać z jednej i z drugiej strony i pokazać to że po prostu chce Pan zgody.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję dalej chciałbym kontynuować już odnośnie pism do wojewody ja przesłałem 

radnym pismo oświadczenie wiceburmistrza które wpłynęło do mnie oraz moją odpowiedź 

którą udzieliłem zastępcy. Nie było wysłane? Jeżeli wszyscy radni nie mają wiedzy ja w tym 

piśmie zresztą ono jest dostępne w obsłudze rady. Poprosiłem zastępcę... A m am informację 

że było rozsyłane razem z wszystkimi materiałami bo tak wtedy poprosiłem pana Daniela 

żeby było rozkolportowane do każdego radnego. Niemniej jednak ja poprosiłem zastępcę 

burmistrza żeby do tego swojego oświadczenia ustosunkował się do kilku kwestii i jak 

najbardziej wtedy byłoby możliwe takie oświadczenie odczytać na sesji. Nie otrzymałem już 

żadnego pisma od zastępcy burmistrza na tą moją odpowiedź. A tam chodziło na przykład o 
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to żeby sprecyzować żeby nie była obciążona cała rada, wypowiedź w oświadczeniu, że 

niektórzy radni nie jest dla mnie wypowiedzią perfekcyjną i mógłby mi później ktoś zarzucić, 

któryś z radnych, który jest Bogu ducha winny że on się czuje też w jaki sposób obciążony tą 

wypowiedzią. Więc ja poprosiłem o ustosunkowanie się do tych kwestii nie dostałem 

odpowiedzi. Natomiast dalszy tok do wojewody to już nie zastępca burmistrza tylko 

Włodzimierz Zaręba jako mieszkaniec Bartoszowi skierował skargę do wojewody. Wojewoda 

jak najbardziej zwrócił się do mnie abym przekazał protokół z tej sesji i odniósł się do tej 

skargi, co też uczyniłem zgodnie z terminem. Natomiast ja bezpośrednio odpowiedzi od 

wojewody nie dostałem na tą skargę. Wiem że dostał odpowiedź ale już nie też jako 

Włodzimierz Zaręba mieszkaniec Bartoszowin tylko jako zastępca burmistrza i tą kwestie 

tego rozdwojenia ja chcę jeszcze jestem w fazie wyjaśniania ze służbami wojewody i będę 

oczekiwał stanowiska jednoznacznego i dopiero wtedy wszystkich radnych ze stanem 

faktycznym zapoznam. I to tyle w kwestii pism które odnoszą się do wojewody i do sesji z 

dnia 30 grudnia. Ja powiem jeszcze raz i to mówię z całą stanowczością jeżeli ta sesja byłaby 

dniu dzisiejszym i podejmowane byłyby takie decyzje ważne i taka wypowiedź jest znowu by 

miała miejsce ja bym zachował się tak samo, tak samo bym się zachował dlatego i wyłącznie 

że po rozpoczęciu tego wystąpienia ono nie miało w ogóle związku z podejmowanymi 

decyzjami na tej sesji z tematyką tej sesji, więc po prostu dla tego żeby radę w jakikolwiek 

sposób ochronić całkowicie postanowiłem tak jak 30 grudnia, dzisiaj bym zrobił to samo. 

Tylko i wyłącznie dlatego żeby uchronić radę. Dziękuję bardzo to tyle w tej kwestii. 

Przechodzimy teraz do wniosku formalnego które musimy przegłosować i będziemy 

organizować przerwę. Proponuję w prowadzenie w punkcie 8 podpunkt 9 projektu uchwały w 

sprawie zajęcia stanowiska Rady Miejskiej w Nowej Słupi w sprawie działań 

destabilizacyjnych funkcjonowania organu. Tak będzie brzmiała treść uchwały taki jest 

wniosek formalny czy Panie Danielu możemy od razu głosować czy musimy jakąś przerwę? 

Ponieważ nie było paragrafu trzeciego ja dopisałem go długopisem wykonanie uchwały 

powierza się przewodniczącemu rady miejskiej. Poproszę tylko tutaj pana Daniela żeby to w 

wprowadził do systemu ale to w czasie przerwy teraz tylko przejdziemy do wniosku 

formalnego. Bardzo proszę o... czy potrzebujemy chwilę przerwy? Wniosek formalny musi 

być proszę państwa wprowadzony dlatego że na posiedzeniu komisji radny wnioskował o taki 

punkt więc ja żeby nie przekraczać przepisów muszę to wprowadzić. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

w sprawie wprowadzenia w punkcie 8 podpunkt 9 w sprawie zajęcia stanowiska Rady 

Miejskiej w Nowej Słupi w sprawie działań destabilizacyjnych funkcjonowania organu .  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Robert Klefas, Sylwester 

Kozłowski, Dawid Marzec, Ewa Pastuszyńska, Rafał Piasecki, Adam Sałata 

PRZECIW (5) 

Stanisław Cisłowski, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Jerzy Roman, Lidia Wiącek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Grzegorz Rapcia 
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3. Przedstawienie protokołu z XLI sesji Rady Miejskiej z dnia 25 marca 2021r. 

 
Uwag do protokołu nie zgłoszono. 

 

 

 

4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z prac pomiędzy sesjami. 

 

Burmistrz Andrzej Gąsior 

Dziękuję panie przewodniczący sprawozdanie z prac pomiędzy sesjami od 25 marca do 28 

kwietnia. 30 marca odbyłem spotkanie robocze z członkiem zarządu Starostwa Powiatowego 

w Kielcach Stefanem Bąkiem w sprawie wspólnych działań na rzecz pomocy osobom 

niepełnosprawnym, 31 marca odbyłem spotkanie z dyrektorami szkół z terenu naszej gminy 

prowadzonych przez stowarzyszenia w sprawie ubezpieczeń w ramach ubezpieczeń 

prowadzony przez firmę brokerską, 6 kwietnia odbyłem spotkanie robocze z doktorem 

Cezarym Jastrzębskim z Uniwersytetu Jana Kochanowskiego w Kielcach w sprawie wydania 

broszury promocyjnej o kopcu księcia Adama Czartoryskiego 6 kwietnia udzieliłem wywiadu 

radiowego na Radio Kielce, 7 kwietnia podpisałem umowę z firmami wykonawczymi na 

rozbudowę sieci wodno-kanalizacyjne w miejscowościach Bartoszowiny, Rudki oraz Serwis 

8 kwietnia odbyłem spotkanie robocze z przedstawicielami pracowni architektonicznej z 

Kielc która zwyciężyła w konkursie na projektowanie rewitalizacji ul. Świętokrzyskie w 

Nowej Słupi, 12 kwietnia brałem udział w zdalnym posiedzeniu lokalnej grupy działania 

stowarzyszenia Rozwoju Wsi Świętokrzyskiej z siedzibą w Łagowie, 12 kwietnia odbyłem 

wizytę w terenie na górze hełmowej oraz spotkanie z przedstawicielami świętokrzyskie grupy 

eksploatacyjnej prowadzącej poszukiwania śladów działań z okresu I wojny światowej na 

obszarze góry Hełmowej, 13 kwietnia brałem udział w rozprawie sądowej w Sądzie 

Rejonowym w Ostrowcu Świętokrzyskim, 15 kwietnia odbyłem spotkanie robocze z 

dyrektorem Świętokrzyskiego Parku Narodowego Jana Rychlewskim, 16 kwietnia odbyłem 

wizytę w Kieleckiej siedzibie oddziału Banku Ochrony Środowiska w celu uzupełnienia 

aktualizacji dokumentów bankowych w ramach podpisanych umów, 20 kwietnia odbyłem 

spotkanie robocze z Marszałkiem Województwa Świętokrzyskiego w sprawach inwestycji 

gminy Nowa Słupia, 20 kwietnia podpisałem w notariacie w Starachowicach umowę 

sprzedaży gruntu pod stację transformatorową w Rudkach wraz z ustanowieniem służebności 

dostępu na rzecz PGE dystrybucja oddział Skarżysko-Kamienna, 23 kwietnia brałem udział w 

zdalnym posiedzeniu Związku Gmin Gór Świętokrzyskich, 26 kwietnia brałem udział w 

wspólnym posiedzeniu stałych Komisji Rady Miejskiej, 27 odbyłem spotkanie robocze z 

dyrektorem Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich w Kielcach panem Jerzym 

Wroną i 27 odbyłem spotkanie z dyrektorem Powiatowego Urzędu Pracy w Kielcach. 

Dziękuję bardzo.  

 

5. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miejskiej z działań pomiędzy sesjami. 

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo przechodzimy do punktu piątego sprawozdanie przewodniczącego Rady 

Miejskiej z działań pomiędzy sesjami więc ja też postaram się bardzo sprawnie to wszystko 

przedstawić. Piątego marca uczestniczyłem w komisji statutowej. 12 marca w komisji budżetu 

i rolnictwa. 12 marca również w komisji rewizyjnej uczestniczyłem. 22 marca na wspólnym 

posiedzeniu komisji stałych, 16 kwietnia posiedzenie komisji statutowej odbyło się, 26 

kwietnia komisje stałe rady miejskiej. Oczywiście przygotowywane były pomagałem 

przygotowywać materiały na wspólne posiedzenie komisji oraz sesji, dyżury odbywały się 
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zgodnie z procedurami covidowymi tylko telefonicznie tutaj w nie pamiętam dokładnej daty 

ale w czasie pomiędzy sesjami tutaj kolega przewodniczący Marcin Grzegorski w moim 

imieniu był u pana dyrektora Powiatowego Biura Pracy odnośnie punktu w naszej Słupi żeby 

był uruchomiony Powiatowe Biuro Pracy na naszym terenie. Telefony jakie były w tym 

czasie to dotyczyły na początku jeszcze to były odnośnie stawek za śmieci o przyłącza 

kanalizacyjne i tutaj chciałbym panie burmistrzu już może nie na tej sesji nie w sprawach 

różnych ponieważ wiem że pracownik merytoryczny który tam zajmuje się kanalizacją jest na 

zwolnieniu, chciałbym na następnym posiedzeniu komisji żeby pracownik był bo jest kilka 

pytań związanych z kanalizacją w miejscowości Cząstków. Ja jeszcze chciałbym jeszcze jak 

jestem tutaj przy głosie podziękować wszystkim radnym w imieniu poszkodowanej rodziny w 

pożarze w miejscowości Cząstków za przekazane środki na odbudowę spalonego domu. 

Bardzo dziękuję w imieniu tej rodziny. Myślę że nie daj Boże żeby się już zdarzały się ale 

jeżeli takie przypadki się zdarzają no to my to jednogłośnie wszyscy w tej sprawie jak 

głosujemy. O głos prosi Robert Klefas radny.  

Radny Robert Klefas 

Dziękuję panie przewodniczący chciałbym pana przewodniczącego zapytać czy wpłynęła już 

w trybie oficjalnym adnotacja do pana przewodniczącego o podjęcie działań ze względu na 

odmowę zapewnienia dostaw wody dla przedsiębiorcy z Jeziorka?  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Do dnia dzisiejszego ja oficjalnie żadnego tego pisma w takiej sprawie nie mam i nie mam 

wiedzy nic na ten temat. 

 

 

6. Przedstawienie sprawozdania z prac komisji doraźnej. 

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Szanowni państwo komisja doraźna miała na celu wprowadzenie zmian do naszego statutu j a 

tylko pokrótce ponieważ to sprawozdanie każdy z radnych otrzymał pokrótce chcę tylko 

powiedzieć że w dniu 30 września taka komisja powstała w skład tej komisji weszli Rafał 

Piasecki, Dawid Marzec, Bartosz Dutkiewicz, Halina Misiurska, Robert Klefas. Komisja 

spotkała się sześciokrotnie wypracowaliśmy 12 poprawek. Wszyscy przewodniczący komisji 

dostali takie projekty ze zmianami do końca marca nie wpłynęły żadne uwagi co do zmiany w 

tym statucie. No komisja zakończy swoja pracę w chwili ogłoszenia zmian statutu w 

Dzienniku Urzędowym Województwa Świętokrzyskiego ja tylko w tym miejscu chciałbym 

bardzo podziękować komisji doraźnej za pracę w tej komisji za udział za merytorykę wiele 

dobra wszelakiego wprowadziła do tych prac Pani Sekretarz. Pani Agnieszko bardzo 

dziękujemy te wszystkie merytoryczne wypowiedzi podpowiedzi były były naprawdę celowe 

tutaj nasz Daniel Binkowski z obsługi rady również czynny brał udział i też zabierał głos i 

podpowiadał co do pracy tej komisji. Ja ze swojej strony jako przewodniczący komisji jeszcze 

raz dziękuję radnym którzy też wnosili merytoryczne poprawki do pracy tej komisji. Kolega 

Dawid Marzec widzę że chce zabrać głos w tej kwestii tak?  

Radny Dawid Marzec 

Tak. Dziękuję bardzo Panie przewodniczący tak jak pan przeczytał byłem członkiem tej 

komisji doraźnej która pracowała w sprawie zmiany statutu. Chciałbym bardzo serdecznie 

podziękować wszystkim członkom z którymi współpracowałem była to czysta przyjemność 

życzyłbym sobie w przyszłości uczestniczyć w każdej takiej komisji ponieważ naprawdę 

wiele można było się nauczyć i to wielki zaszczyt że mogłem pracować z państwem w tej 

komisji. Myślę że zmiany w statucie nie są kosmetyczne tylko są bardzo istotne była to 

zmiana której nie było od długiego czasu, dosyć wielka więc tak jak wspomniałem bardzo 

dziękuję tym doświadczonym radnym . Myślę że z kolegą Bartoszem byliśmy najmniej 



 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 

doświadczeni w tej komisji ale zgodzisz się ze mną Bartku, że dużo wspólnie 

wypracowaliśmy. Bardzo dziękuję.  

Radny Robert Klefas 

Panie przewodniczący padły słowa słuszne podziękowania dla członków komisji dla obsługi 

dla pani Agnieszki Lewandowskiej dla pana Daniela Binkowskiego, ja w swoim imieniu i 

myślę że w imieniu członków dziękuję Przewodniczącemu komisji doraźnej za sprawne 

merytoryczne prowadzenie obrad i koncyliacyjne wypracowane stanowiska na podstawie 

sześciu spotkań zorganizowanych w sposób bardzo merytoryczny doprowadziły do tego że 

dziś możemy głosować tą uchwałę. Jeszcze raz dziękuję panie Przewodniczący jednocześnie 

Przewodniczący Rady Miasta i Gminy.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo panie burmistrzu bardzo proszę.  

Burmistrz Andrzej Gąsior 

Dziękuję panie przewodniczący. Ja chciałbym się przyłączyć również do tych głosów dlatego 

że w poprzedniej kadencji dyskutowaliśmy że powstały pewne znaki zapytania przy 

głosowaniach, mieliśmy pewne problemy mówiliśmy że status wymaga korekty. Stało się to 

dzięki pracy właśnie komisji ja za to bardzo serdecznie dziękuję, dlatego że te przeważnie 

znaki zapytania zostało tutaj już w tym statucie wyprostowane. No i przede wszystkim statut 

poszedł już w kierunku jednak statutu który bierze pod uwagę również okoliczności w jakich 

się na dzień dzisiejszy znajdujemy, także bardzo serdecznie dziękuję w imieniu urzędu ale 

również i mieszkańców. Myślę że po prostu przyczyni się do sprawniejszego funkcjonowania 

podczas pracy komisji czy na sesji rady gminy ale myślę że również ta praca to też no to też 

jest pewna praca która została wykonana dodatkowo że tak powiem przez radnych i ona na 

pewno wniesie pewną też taką świadomość prawda tej samorządowości co możemy, jak 

możemy i tak dalej. Także ja bardzo serdecznie za to dziękuję. 

 

 

7. Przedstawienie protokołu z kontroli Komisji Rewizyjnej dotyczącej prawidłowości 

procesu sprzedaży wybranych nieruchomości gminnych, ze szczególnym 

uwzględnieniem kontroli terminowości procesu sprzedaży działki Nr 535/17 położonej w 

obrębie Rudki. 

 

Radny Dawid Marzec 

Dziękuję bardzo. Protokół dostępny był co prawda dla każdego radnego w biurze obsługi rady 

jak również przesłane był w materiałach na dzisiejszą sesję. Pokrótce powiem, że komisja 

rewizyjna w składzie Dawid Marzec, Stanisław Cisłowski, Robert Klefas, Adam Sałata, Ewa 

Pastuszyńska, Sylwester Kozłowski spotkała się w celu przeprowadzenia kontroli 

prawidłowości procesu sprzedaży wybranych nieruchomości gminnych. Były to dwie działki 

obydwie działki były w Rudkach i wnioski pokontrolne to komisja rewizyjna w wyniku 

kontroli nie stwierdziła żadnych nieprawidłowości związanych ze sprzedażą nieruchomości 

oraz Komisja Rewizyjna w wyniku kontroli nie stwierdziła żadnych uchybień jeżeli chodzi o 

terminowość przeprowadzenia procesu sprzedaży działek. Dziękuję komisji za wspólne 

obrady. I takie właśnie są wnioski jak przeczytałem przed chwilą dziękuje bardzo.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo przechodzimy do punktu 8. Przepraszam bardzo właśnie o tym mówiłem 

wcześniej i teraz zapomniałem. Dzięki za podpowiedź w takim razie przejdziemy do 

głosowania protokołu z kontroli komisji rewizyjnej. Bardzo proszę o potwierdzenie kworum, 

w tym narzuconym tempie po prostu umknęło. 
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Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia protokołu z kontroli Komisji Rewizyjnej dotyczącej prawidłowości procesu 

sprzedaży wybranych nieruchomości gminnych, ze szczególnym uwzględnieniem kontroli 

terminowości procesu sprzedaży działki Nr 535/17 położonej w obrębie Rudki..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Robert 

Klefas, Sylwester Kozłowski, Dawid Marzec, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa 

Pastuszyńska, Rafał Piasecki, Grzegorz Rapcia, Jerzy Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek 

 

8. Podjęcie uchwał: 

 

1) w sprawie zmiany uchwały Nr LVII/91/18 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 3 października 

2018 r. w sprawie uchwalenia Statutu Miasta i Gminy Nowa Słupia, 

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuje bardzo i teraz już możemy spokojnie przejść do punktu 8 podjęcie uchwał podpunkt 

pierwszy w sprawie zmiany uchwały numer 47/ 91/18 rady gminy Nowa Słupia z dnia 3 

października 2018 roku w sprawie uchwalenia statutu Miasta i Gminy Nowa Słupia to przed 

chwilą o tym statucie który zmienialiśmy rozmawialiśmy teraz przejdziemy do głosowania. 

Bardzo proszę jeszcze będziemy już chyba po raz ostatni chyba że wojewoda coś nam 

zarzuci, po raz ostatni będziemy za każdym razem potwierdzać kworum które tak mówi statut 

jeszcze w starej wersji to też zostało zmienione, jeżeli wojewody oczywiście nie będzie 

wnosił zastrzeżeń po prostu nie będziemy musieli tego za każdym razem kworum 

potwierdzać, ale póki co jeszcze żeby było zgodnie z prawem bardzo proszę o potwierdzenie 

kworum. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmiany uchwały Nr LVII/91/18 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 3 października 

2018 r. w sprawie uchwalenia Statutu Miasta i Gminy Nowa Słupia,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Robert 

Klefas, Sylwester Kozłowski, Dawid Marzec, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa 

Pastuszyńska, Rafał Piasecki, Grzegorz Rapcia, Jerzy Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek 

 

Uchwała nr XLII/28/2021 

 

2) w sprawie utworzenia samorządowej instytucji kultury pod nazwą: Muzeum Starożytnego 

Hutnictwa Świętokrzyskiego im. Mieczysława Radwana w Nowej Słupi (w organizacji) i 

nadania jej statutu, 
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Przewodniczący Rafał Piasecki 

Przechodzimy do podpunktu drugiego w sprawie utworzenia samorządowej instytucji kultury 

pod nazwą muzeum starożytnego hutnictwa Świętokrzyskiego imienia Mieczysława Radwana 

w Nowej Słupi i nadania jej statutu. Uchwała została, projekt został omawiany na wspólnym 

posiedzeniu komisji. Czy chciałby dzisiaj ktoś zabrać głos w tej kwestii? Marcin Grzegorski 

bardzo proszę.  

Wiceprzewodniczący Marcin Grzegorski 

Dziękuję na stałych komisjach pan kierownik nam wytłumaczył wszystko jak to ma działać 

jakie to struktury będą ile osób będzie zatrudnione jak to będzie działało. Będzie to koszt 

około 4000 000 zł będzie to kosztowało utrzymanie roczne. My jako z urzędu gminy 

będziemy drugą kwotę podobną jakieś 450 000 dopłacać do tego muzeum i taka prośba to 

muzeum będzie historyczne dla naszej gminy i to będzie wizytówką na cały kraj i chciałbym 

żeby tam osoby były zatrudnione bardzo kompetentne, które mają pasje, które wykonują tą 

pracę, zarażają tą pasją żeby to nie były osoby przypadkowe żeby to nie były osoby po 

układach lub jakiś innych tematach żeby to był osoby wykształcone w tym kierunku, żebyśmy 

sobie nie zrobili jakieś kichy na samym początku gdzie otworzymy takie muzeum a osoby nie 

będą być dobrze przygotowane. Taka jest moja sugestia odnośni tego bo mogę porównać że 

nawet zwykłego lokalu gdzie ktoś otwiera jakiś zapadł gastronomiczny i zatrudni byle jakiego 

kucharza to potem to się niesie dlatego musimy zrobić wszystko żeby otwarcie tego muzeum 

wyszło jak najlepiej. Dziękuję.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo radny Sylwester Kozłowski bardzo proszę.  

Radny Sylwester Kozłowski 

Bardzo dziękuję panie przewodniczący szanowni państwo na wspólnym posiedzeniu komisji 

pan kierownik szczegółowo przedstawił zakres działalności, koszty, przewidywane wpływy z 

tytułu biletów, oczywiście w dzisiejszych czasach w tym roku jest pod dużym znakiem 

zapytania. Zabierałem głos na wspólnym posiedzeniu komisji, ponownie zwracam uwagę na 

jeden fakt jesteśmy na etapie budowy muzeum hutnictwa rozpoczęliśmy prace związane z 

rozbudową Centrum Parku Dziedzictwa i mamy na terenie gminy instytucje w postaci GOK-

u. Będziemy mieć 3 instytucje, w tej chwili podejmujemy uchwałę o wydzieleniu instytucji 

która będzie się zajmowała Muzeum Techniki. Nadal stoję na stanowisku że na terenie gminy 

powinna być jedna instytucja która będzie zarządzała wszystkimi trzema elementami, które 

będą wchodzić w skład praktycznie tematyczny. W taki sposób nie będziemy podwajać 

stanowisk dyrektorów księgowych i różnych innych osób jeżeli jest taka potrzeba z tego co 

było przestawione na wspólnym posiedzeniu komisji, że uchwała musi być podjęta i musi być 

powołana ta instytucja kultury na dzisiejszej sesji dlatego żeby mogła zacząć funkcjonować 

będę głosowo za natomiast prośba panie burmistrzu jeżeli te wszystkie instytucje już zaczną 

działać aby jeszcze raz przemyśleć i zastanowić się nad włączeniem w jedną dużą instytucje 

która będzie działała na terenie naszej gminy być może wspólnye bilety z innymi miejscami 

turystycznymi które są na terenie naszego powiatu i województwa. Różnego rodzaju 

promocje marketingowe tak żeby ktoś czuwał nad całością a nie nad wybranymi elementami. 

Dziękuję bardzo.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo o głos prosi radny Dawid Marzec bardzo proszę.  

Radny Dawid Marzec 

Dziękuję bardzo ja to w takim odniesieniu się do tego co powiedział kolega Sylwester 

popieram w pełni to że sukces turystyczny gmina Nowa Słupia przy inwestycjach które w 

niedługim czasie zostaną ukończone osiągnie tylko wtedy gdy te instytucje będą działały w 

kolektywie. Tak jak widzimy to w Bałtowie że niektóre atrakcje ze sobą są po prostu 

połączone tak u nas musimy łączyć i nie widzę innego rozwiązania jak wspólna instytucja 



 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 

kultury, która będzie również promowana przez ROT, który w jednej inwestycji jest jest 

kluczowy do rozpropagowania, do profesjonalnego podejścia jeśli chodzi o reklamę tych 

miejsc również wystawa Świętokrzyskiego Parku Narodowego. Tutaj panie burmistrzu gorąca 

prośba ze strony z mojej strony. Jeżeli w przyszłości będą takie działania to trzeba 

współdziałać ze wszystkimi tymi instytucjami. Myślę że pan to wie no bo naturalnie tak jak 

wspomniałem na początku tak zakończę tylko i wyłącznie wtedy osiągniemy ten sukces 

turystyczny jeżeli te wszystkie jednostki będą działały wspólnie. Dziękuję bardzo.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo ja również przyłączam się no i oczywiście scentralizowanie tych trzech 

jednostek może spowodować duże oszczędności przy zarządzaniu w takiej formie. Pan 

burmistrz prosi o głos bardzo proszę.  

Burmistrz Andrzej Gąsior 

Bardzo dziękuję panie przewodniczący. Dziękuję również za te głosy bo to są głosy dobre 

dlatego że naszą troską również jako Gminy jest prawidłowe funkcjonowanie muzeum 

starożytnego hutnictwa czy centrum kulturowo-archeologiczne czy również Gminnego 

Ośrodka Kultury Sportu i Rekreacji był jak najbardziej myślę że wskazany tutaj przez pana 

Sylwestra zgodziłem się na komisję, zgodzę się teraz żeby unikać powstawania 

wielokrotności instytucji i myślę że tu będziemy szli w tym kierunku aby centrum kulturowo-

archeologiczne było zarządzane przez jednego gospodarza. W tej chwili powstaje Centrum 

Dziedzictwa Gór Świętokrzyskich czyli tak zwany Park Legend, który jest już w budowie i 

budowa zaczyna być zaawansowana natomiast jesteśmy przed ukończeniem na chwilę przed 

ukończeniem muzeum starożytnego hutnictwa. Ja tylko powiem że w projekcie który żeśmy 

złożyli wniosku do Urzędu Marszałkowskiego minimalny stan zatrudnienia to było 6 osób 

wpisanych po prostu w ten projekt. Natomiast chcemy powierzyć do osobie która 

prowadzenie tego obiektu osobie która ma ogromne doświadczenie życiowe, zawodowe jeżeli 

chodzi o funkcjonowanie właśnie w tej dziedzinie, obszarze turystyki czy również 

muzealnictwa, wystawiennictwa mówimy tu o panu Włodzimierzu Szczałubie, który tym 

projektem się zajął od samego początku ale również zajmuje się projektem Dziedzictwa Gór 

Świętokrzyskich czyli parkiem Legend i chcielibyśmy tutaj po prostu powierzyć mu to 

zadanie stworzenia i tak jak Pan Marcin powiedział no jeżeli uda nam się pozyskać 

pasjonatów, a takich mamy bo przecież dwie osoby które tutaj pracują od pokoleń prawda 

państwo Spelakowie, to jest rodzina, która żyje tym od pokoleń i z pokolenia na pokolenie 

przekazuje sobie wiedzę więc mam nadzieję że tutaj w miarę w krótkim terminie uda się 

dobrać taki skład po prostu, który pozwoli żeby faktycznie z pasją to muzeum ruszyło. 

Dziękuję bardzo.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję kolega przewodniczący Bartosz Dutkiewicz bardzo proszę.  

Wiceprzewodniczący Bartosz Dutkiewicz 

Bardzo dziękuję. Odnosząc się do słów które tu padły być może faktycznie dobrym wyjściem 

byłoby utworzenie wspólnej jakiejś instytucji kultury, która to wszystkie te trzy atrakcje 

pociągnie razem ale tak naprawdę okaże się to w przyszłości czy finansowo to okaże się lepiej 

czy gorzej być może tak. Moim zdaniem uważam że przede wszystkim najważniejsze jest by 

tą instytucie to muzeum na które potężne pieniądze wydaliśmy, wydajemy pociągnęła osoba 

która będzie odpowiedzialna za to, będzie się znała na tym która to pociągnie po prostu. I 

wydaje mi się że tutaj tak jak pan burmistrz powiedział pan Włodzimierz Szczałuba ma 

ogromne doświadczenie w tym temacie bo i pracował w Muzeum Wsi Kieleckiej w Tokarni, 

Krzemionkach Opatowskich i jest osobą jak najbardziej na miejscu żeby się tym zająć. Poza 

tym samym wielokrotnie bywając w gminie widziałem jego poświęcenie jego wkład w 

budowę tego muzeum kiedy bym nie był w gminie to widziałem że jedzie tam nadzoruje 

pilnuje wkładał masę czasu doświadczenia i przede wszystkim serca w to więc myślę że tak, 
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że on jak najbardziej jest osobą która się do tego nadaje i to pociągnie. I z tego miejsca 

jeszcze też uważam że ogromne słowa uznania i podziękowania należą się właśnie osobom 

które do tej pory prowadziły do muzeum Pani Lucynie Panu Wojciechowi Spelakowi, którzy 

przez wiele lat i w ciężkich, w trudnych warunkach prowadzili to pomimo, że muzeum się 

sypało waliło lało się na głowę to jednak dawali rade i wycieczki przyjeżdżały i 

funkcjonowało to muzeum. I też mam ogromną nadzieję że ich wiedza i doświadczenie nie 

zostanie pominięte i osoby zostaną w pozytywnym tego słowa znaczeniu wykorzystane w 

dalszym ciągu przy tworzeniu nowego muzeum i przy funkcjonowaniu. Dziękuję.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję kolega Marcin Grzegorski.  

Wiceprzewodniczący Marcin Grzegorski 

Dziękuję ja też nie chciałbym tu zapomnieć o ojcu narodzin tego pomysłu Piotra Sepioły, 

który był na też się o to starał też ma bardzo duże doświadczenie i żyje tą turystyką. 

Chciałbym też jego opinię wysłuchać bo to może drogi jakieś tam kiedyś się rozeszły ale 

wspólnie wtedy z gminą i z burmistrzem działali po to żeby to powstało, a wiem że jego 

wiedza jest bezcenna. Pan Włodzimierz też jest w podeszłym wieku nie wiadomo jak długo 

będzie jeszcze nam tutaj pomagał i musimy pomyśleć o kimś żeby dalej to pociągnął. 

Dziękuję.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo czy jeszcze ktoś chciałby zabrać głos nie widzę. Dobra to dobra zamykam 

dyskusję w takim razie przechodzimy do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie utworzenia samorządowej instytucji kultury pod nazwą: Muzeum Starożytnego 

Hutnictwa Świętokrzyskiego im. Mieczysława Radwana w Nowej Słupi (w organizacji) i 

nadania jej statutu,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Robert 

Klefas, Sylwester Kozłowski, Dawid Marzec, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa 

Pastuszyńska, Rafał Piasecki, Grzegorz Rapcia, Jerzy Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek 

Uchwała nr XLII/29/2021 

 

3) w sprawie zmian w Statucie Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Turystyki w Rudkach, 

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Przechodzimy do następnego punktu podpunktu 3 w sprawie zmian w statucie Gminnego 

Ośrodka Kultury Sportu i Turystyki w Rudkach. Omawialiśmy tą uchwałę na wspólnym 

posiedzeniu komisji jest z nami Pani dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury czy dzisiaj Pani 

dyrektor chciała by zabrać głos w tej sprawie czy radni chcieli by się jeszcze wypowiedzieć w 

tej sprawie? Wszystko było powiedziane więc przechodzimy w takim razie do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmian w Statucie Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Turystyki w Rudkach,.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Robert 

Klefas, Sylwester Kozłowski, Dawid Marzec, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa 

Pastuszyńska, Rafał Piasecki, Grzegorz Rapcia, Jerzy Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek 

 

Uchwała nr XLII/30/2021 

 

4) w sprawie współdziałania z innymi jednostkami samorządu terytorialnego w celu 

grupowego zakupu energii elektrycznej, 

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Okej jesteśmy w podpunkcie czwartym w sprawie współdziałania z innymi jednostkami 

samorządu terytorialnego w celu grupowego zakupu energii elektrycznej. Omawialiśmy ten 

projekt... Pan kierownik Marek Partyka wyjaśnił wszystko o co chodzi. Czy ma ktoś dzisiaj 

jakieś pytania w tej kwestii? Nie widzę jeśli nie no to w takim razie przechodź głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie współdziałania z innymi jednostkami samorządu terytorialnego w celu grupowego 

zakupu energii elektrycznej,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Robert 

Klefas, Sylwester Kozłowski, Dawid Marzec, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa 

Pastuszyńska, Rafał Piasecki, Grzegorz Rapcia, Jerzy Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek 

 

Uchwała nr XLII/31/2021 

 

5) w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych Rady Miejskiej w Nowej Słupi, 

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Wniosek tutaj kolegi żeby zrobić 5 minutową przerwę czy jest taka potrzeba? Ogłaszam 5 

minut przerwy. 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Wznawiam obrady przypominam jesteśmy w punkcie 8 podjęcie uchwał podpunkt 5 w 

sprawie ustalenia wysokości diet radnych Rady Miejskiej w Nowej Słupi. Rozmawialiśmy na 

temat tego projektu uchwały na wspólnym posiedzeniu komisji wypracowaliśmy wspólne 

stanowisko. Rozumiem że dzisiaj już nikt nie chce zabierać głosu w tej kwestii? Kolega 

Sylwester Kozłowski.  
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Radny Sylwester Kozłowski 

Bardzo dziękuję panie przewodniczący chciałem zabrać głos dziękuję za tylko możliwość 

wypowiadałem się na wspólnym posiedzeniu komisji. Szanowni państwo diety radnych 

zostały obniżone 10 lat temu na mój wniosek. Została obniżona kwota przewodniczącego 

Rady Gminy z 2 800 zł do 1 200 zł i równocześnie zostały obniżone diety radnych. Od 10 lat 

nie było żadnej podwyżki w wysokości diety wiemy jaka jest sytuacja ekonomiczna w Polsce 

wiemy jak to wszystko funkcjonuje jaką mamy inflację. Mamy jedne z najniższych diet na 

terenie naszego powiatu podejrzewam że i województwa. Niestety ja nie wezmę udziału w 

głosowaniu z prostej przyczyny mój brat został zwolniony z przyczyn ekonomicznych. Tak 

jest napisane w rozwiązaniu umowy i nie mogę brać udziału w tym głosowaniu. Bardzo 

dziękuje za możliwości wypowiedzenia się.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo przechodzimy do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych Rady Miejskiej w Nowej Słupi,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Robert 

Klefas, Dawid Marzec, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa Pastuszyńska, Rafał Piasecki, 

Grzegorz Rapcia, Jerzy Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek 

NIEOBECNI (1) 

Sylwester Kozłowski 

 

Uchwała nr XLII/32/2021 

 

6) w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Kielcach skargi 

Wojewody Świętokrzyskiego na uchwałę Nr XII/61/15 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 28 

sierpnia 2015 roku w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych oraz zmiany 

uchwały Nr XXV/53/13 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 24 września 2013 r. w sprawie 

zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych w granicach Gminy Nowa Słupia, 

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo przechodzimy do następnego podpunktu 6 w sprawie przekazania do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Kielcach skargi wojewody Świętokrzyskiego. Tą 

uchwałę również projekt uchwały również omawialiśmy na wspólnym posiedzeniu komisji 

czy dzisiaj chciałby ktoś w tej kwestii zabrać głos? Nie widzę w takim razie przechodzimy do 

głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Kielcach skargi 

Wojewody Świętokrzyskiego na uchwałę Nr XII/61/15 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 28 

sierpnia 2015 roku w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych oraz zmiany 

uchwały Nr XXV/53/13 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 24 września 2013 r. w sprawie 
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zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych w granicach Gminy Nowa Słupia,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Robert 

Klefas, Sylwester Kozłowski, Dawid Marzec, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa 

Pastuszyńska, Rafał Piasecki, Grzegorz Rapcia, Jerzy Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek 

 

Uchwała nr XLII/33/2021 

 

 

 

7) w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie nadania nazwy ulicy przebiegającej od ul. 

Kieleckiej w stronę cmentarza, 

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Przechodzimy do następnego podpunktu to już jest podpunkt siódmy w sprawie rozpatrzenia 

petycji w sprawie nadania nazwy ulicy przebiegającej od ulicy Kieleckiej w stronę cmentarza. 

Omawialiśmy projekt uchwały czy dzisiaj chciałby ktoś zabrać głos? Nie widzę 

przechodzimy do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie nadania nazwy ulicy przebiegającej od ul. 

Kieleckiej w stronę cmentarza,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Robert 

Klefas, Sylwester Kozłowski, Dawid Marzec, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa 

Pastuszyńska, Rafał Piasecki, Grzegorz Rapcia, Jerzy Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek 

 

Uchwała nr XLII/34/2021 

 

 

 

8) w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie wykupu terenu pod budowę świetlicy 

środowiskowej w Bartoszowinach. 

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo. Przechodzimy do następnego podpunktu, podpunkt ósmy sprawie 

rozpatrzenia petycji w sprawie wykupu terenu pod budowę świetlicy środowiskowej w 

Baszowicach rozumiem... W Bartoszowinach przepraszam. Przepraszam za pomyłkę ja tutaj 
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tylko udzielę głosu pani sekretarz ponieważ tutaj zostały wprowadzone poprawki do projektu 

uchwały i pani sekretarz to wszystko wyjaśni.  

Sekretarz Agnieszka Lewandowska 

Panie Przewodniczący Wysoka Rado w przerwie rzeczywiście dokonaliśmy tutaj zmiany 

uzasadnienia i pozwolą państwo że przeczytam uzasadnienie. Dnia 30 marca 2021 roku 

wpłynęła petycja w sprawie wykupu terenu pod budowę świetlicy środowiskowej w 

Bartoszowinach, działek oznaczonych w ewidencji gruntów i budynków w obrębie 001 

Bartoszowiny numerami 62/2 62/3 62/8. W związku z artykułem 9 ustęp 2 ustawy z dnia 11 

lipca 2014 roku o petycjach, petycja złożona do organu stanowiącego jednostki samorządu 

terytorialnego jest rozpatrywana przez ten organ. Przedmiotem petycji może być żądanie w 

szczególności zmiany przepisów prawa podjęcie rozstrzygnięcie lub innego działania w 

sprawie dotyczącej podmiotu wnoszącego petycję, życia zbiorowego lub wartości 

wymagających szczególnej ochrony w imię dobra wspólnego mieszczące się w zakresie zadań 

i kompetencji adresata petycji. Treść petycji spełnia wymogi ustawy. W opinii komisji skarg 

wniosków i petycji, petycja zasługuje na uwzględnienie ze względu na fakt iż miejscowość 

Bartoszowiny nie posiada lokalu gdzie mogły by odbywać się spotkania mieszkańców 

świetlica mogłaby służyć jako miejsce spotkań dla Koła Gospodyń Wiejskich Bartoszowianki 

Rady Sołeckiej a także służyć jako miejsce spotkań dla dzieci i młodzieży z terenu 

miejscowości. Posiadając taki lokal mieszkańcy mieli by możliwość realizowania różnego 

rodzaju inicjatyw społecznych, edukacyjne i kulturalnych służących rozwojowi lokalnej 

społeczności w poszanowaniu tradycji takich jak Dzień Dziecka, Dzień Babci i Dziadka czy 

mikołajkowa zabawa dla najmłodszych. Mając powyższe na uwadze rada miejska w Nowej 

Słupi postanawia uwzględnić przedmiotową petycję oraz powierzyć burmistrzowi Miasta i 

Gminy wykonanie uchwały. Czy państwo akceptują treść takiego uzasadnienia, czy jest 

zgodna z państwa wolą.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Jak najbardziej myślę że wszyscy się w tej chwili wszystkie niejasności zostały rozwiane i 

razem z takimi uzasadnieniem możemy przejść do głosowania projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie wykupu terenu pod budowę świetlicy 

środowiskowej w Bartoszowinach..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Robert 

Klefas, Sylwester Kozłowski, Dawid Marzec, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa 

Pastuszyńska, Rafał Piasecki, Grzegorz Rapcia, Jerzy Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek 

 

Uchwała nr XLII/35/2021 

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

W dyskusji się zgłasza w tej kwestii Burmistrz. Bardzo proszę.   

Burmistrz Andrzej Gąsior 

Chciałbym bardzo serdecznie podziękować tutaj oczywiście tutaj bardziej podziękowania 

należą się całej radzie prawda podziękować radzie za rozpatrzenie pozytywne tej petycji. To 
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jest petycja mieszkańców na pewno daleka droga jest do wykupienia tego gruntu bo to jest 

proces dość długi i długotrwały ale jest to jakiś początek, który przez radę gminy został dla 

mieszkańców że tak powiem w bardzo pozytywny sposób załatwiony. Będziemy oczywiście 

starali się aby pójść tą drogą którą państwo żeście wskazywali jeżeli chodzi o ewentualne 

przyszłości wykupienie, o wykupie będzie decydowała rada. Rada gminy będzie 

podejmowała na pewno taką uchwałę czy decyzje i znalezienie przesunięcie pieniążków. Na 

razie nie wiemy jak ta procedura będzie tak naprawdę, jak ta cena będzie wyglądać więc jest 

daleka droga tak powiedziałam do wykupu. Niemniej jednak został zrobiony początek i myślę 

że tu serdeczne podziękowania w imieniu mieszkańców to jest takie bardzo dobre podejście 

rady samorządowe także bardzo serdecznie dziękuję.  

 

9) w sprawie zajęcia stanowiska Rady Miejskiej w Nowej Słupi w sprawie działań 

destabilizacyjnych funkcjonowania organu 

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuje bardzo. Dobrze przechodzimy dalej do podpunktu dziewiątego w sprawie zajęcia 

stanowiska Rady Miejskiej w Nowej Słupi w sprawie działań destabilizacyjnych 

funkcjonowania organu, widzę że pan burmistrz w projekcie uchwały ale to teraz czy może 

później już jak po głosowaniu? No ale to panie burmistrzu może no to dwa słowa ale to tak 

bardzo proszę...  

Burmistrz Andrzej Gąsior 

Ja bym szanowni państwo radni przewodniczący dziękuję za możliwość zabrania głosu 

chciałbym po prostu namawiać państwa żebyśmy jednak zapoznali się z materiałami 

dotyczącymi tego wypracowanego stanowiska byście państwo wypracowali stanowisko w 

oparciu o materiały. No ja mam tutaj uchwałę która trzeciego przepraszam to jest informacja 

Świętokrzyskiego Urzędu Wojewódzkiego z dnia 3 marca która wpłynęła do rady no to jest 

potwierdzenie to jest panie przewodniczący oryginał dokumentu. Ja bym chciał żebyście się 

państwo zapoznali z materiałami i żebyśmy... to jest kierowane do rady jest wyraźnie 

skierowanie do rady. Ja Szanowni państwo po prostu mam taką prośbę abyśmy wypracowując 

stanowisko tak jak państwo zawsze robicie chcecie państwo dokładne informacje dotyczące 

wszelkich aspektów podejmowanych uchwał abyście państwo zapoznali się jeżeli wy 

pracujecie stanowisko aby ono nie było fałszywym obrazem naszej gminy. O to mi tylko 

chodzi dlatego że nie ma destabilizacji my funkcjonujemy w tej chwili w bardzo trudnym 

okresie pandemicznym, mimo wszystko nasza Gmina realizuje naprawdę bardzo trudne 

przedsięwzięcia inwestycyjne nie wiem czy państwo zauważyliście ale w tym gronie osób 

które mamy, a nie mamy armii ludzi ogarniamy w tej chwili ogromne inwestycje na ogromną 

skalę. Za ostatni okres do 2023 roku to będzie inwestycja na ponad 100 milionów złotych. 

Więc w tym okresie tak trudnym realizowanie różnych inicjatyw jest naprawdę bardzo trudne. 

Nie ma tutaj destabilizacji w urzędzie nie ma tutaj żadnego uderzenia absolutnie urzędu w 

kogokolwiek, nie tylko jest mowa o radnych ale nie ma w żadnego członka naszej gminy. 

Dlatego chciałbym żebyście państwo zapoznali się z wszystkimi materiałami z wyjaśnieniami 

dopiero podjęli decyzję, to jest taka moja serdeczna prośba.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję radny Grzegorz Rapcia prosi o głos bardzo proszę.  

Radny Grzegorz Rapcia 

Tutaj bym się przechyli właśnie do pana burmistrza wniosku żeby Panie przewodniczący 

kolego Rafale prośba taka żeby na następne po prostu na komisjach, żeby radni się dokładnie 

z tym zapoznali wszyscy. No bo jedni mówią tak że ósemka zapoznana drudzy że znowu się 

nie zapoznali i na następnej sesji po prostu podjąć decyzję w sprawie tego znaczy taką 

miałbym prośbę. Dziękuje.  
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Przewodniczący Rafał Piasecki 

Wprowadziliśmy do porządku obrad więc nie możemy tego wyjąć w tej chwili i nie głosować 

bo to było wnioskiem formalnym wprowadzone. Czy Radna Lidia Wiącek chce zabrać głos?  

Radna Lidia Wiącek 

Ja bym chciała tutaj zabrać głos tej kwestii że zwracam s ię do komisji rewizyjnej żeby jednak 

bardzo tutaj skrupulatnie skontrolować przepływ tych pism które powinny być dla rady 

gminy. Czy faktycznie jesteśmy informowani o wszystkim i czy te pisma wpływają zgodnie 

do nas tak jak powinny wpływać. Dziękuję.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję ad vocem Dawid Marzec.  

Radny Dawid Marzec 

Dziękuję bardzo. Ja w odniesieniu do koleżanki radnej Lidii Wiącek komisja rewizyjna w 

trybie swojej pracy uchwaliła na poprzedniej sesji właśnie taką kontrolę, tego przepływu tych 

dokumentów okres pandemiczny jak sami wiecie bardzo się cieszę że podałem wtedy datę do 

końca maja bo ten kwiecień był dosyć ryzykowny i już zaczyna iść ku dobremu i myślę że w 

maju na pewno się spotkamy na pewno będziemy dyskutować jako komisja rewizyjna. 

Niemniej jednak to pismo które burmistrz dał tutaj do stołu prezydialnego chciałbym 

zobaczyć. Ja na pewno się z tym pismem nie zapoznałem bo nie widziałem tego stanowiska w 

sumie tyle jeżeli mogę to zobaczyć i dziękuję bardzo.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Pismo jest w obsłudze rady dlatego że jeszcze postępowanie się toczy ja jeszcze nie jest 

zakończone ja jeszcze wyjaśniam te kwestie z Wojewodą. Dziękuję bardzo zamykam 

dyskusję. Przechodzimy do głosowania zresztą jest podpisane przez nie ma podpisu na tym 

więc jest to tak niejednoznaczne. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zajęcia stanowiska Rady Miejskiej w Nowej Słupi w sprawie działań 

destabilizacyjnych funkcjonowania organu.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Robert Klefas, Sylwester 

Kozłowski, Ewa Pastuszyńska, Rafał Piasecki, Adam Sałata 

PRZECIW (5) 

Stanisław Cisłowski, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Jerzy Roman, Lidia Wiącek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Dawid Marzec, Grzegorz Rapcia 

 

Uchwała nr XLII/36/2021 
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9. Sprawy różne. 

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo na tym wyczerpaliśmy porządek obrad w sprawie podjęcia uchwał 

przechodzimy do punktu 9 sprawy różne. O głos prosi radny Grzegorz Rapcia bardzo proszę.  

Radny Grzegorz Rapcia 

Witam bardzo serdecznie jeszcze raz, chciałbym się tutaj odnieść do słów pana dyrektora 

szkoły podstawowej w Jeziorku, które wypowiedział na posiedzeniu komisji Oświaty Kultury 

zdrowia i Sportu i Spraw Społecznych z dnia 19 marca 2021 roku. Najpierw chciałem tutaj 

podziękować że stanęli w obronie dwaj koledzy kolega Dawid Marzec kolega Rafał Piasecki. 

No bo pan dyrektor powiedział no nie prawdę że tutaj cytuję ja takiej pomocy od żadnego 

radnego od 2011 roku nie uzyskałem. No to jest ewidentna nieprawda pomagałem cały czas 

przy szkole, pomagałem od otwartej strefy aktywności chodziłem za tym, chodziłem do 

wiceburmistrza bo tam pan dyrektor mnie prosił żeby naszą szkołę załapała się do ocieplania 

tych budynków w pierwszym etapie wiceburmistrz mówił że nie ma takiej możliwości bo 

nasz budynek szkoły jest za młody ale byłem tam kilka jeśli nie kilkanaście razy w tej 

sprawie. No ale no wyszło no, że nie ma takiej możliwości teraz dalej razem tutaj z panem 

sołtysem z wieloma rzeczami nam jest nie po drodze ale ustanowiliśmy kwotę z funduszu 

sołeckiego jak tutaj pan dyrektor mówi z Rady Sołeckiej 28.500,00 tam z groszami na wkład 

własny do boiska szkolnego. To zostało przegłosowany przez mieszkańców tylko to był 

jeszcze jeden problem prawny też chodziłem do pani Agnieszki tutaj z panu prawnikiem była 

rozmowa żeby po prostu RIO nie zakwestionowało tych pieniążków do wkładu własnego tego 

boiska. Dalej no tutaj Pan dyrektor mówi takie rzeczy że żeby radny jednak zajrzał do szkoły 

zapytał co w tej szkole słychać w czym pomóc. No powiem w ten sposób chodziłem na 

rozpoczęcie roku szkolnego byłem na ślubowaniu pierwszoklasistów byłem na zakończeniu 

roku szkolnego byłem na Dniu Dziecka. Ostatnio byłem w szkole jak był roczek Koła 

Gospodyń Wiejskich Jezioraneczek, wtedy też byłem z panem burmistrzem rozmawialiśmy z 

panem dyrektorem szkoły. No ale przyszedł ten covid, pandemia no ja nie będę narażał dzieci 

nie będę chodził do szkoły dlatego żeby nie narażać po prostu dzieci tym bardziej teraz jaką 

pracę wykonuje no tutaj pan przewodniczący wie bardzo dobrze że kontakt mam z ludźmi 

ogromny. Tutaj no nie mogę po prostu narażać dzieci bo dzieci są najważniejsze ale to nie jest 

tak że nie interesuje się i nie wiem co się w szkole dzieje, bo wiem bardzo dobrze że jest 

drugi etap naboru tych wniosków do ocieplenia do termomodernizacji tych budynków, wiem 

że pan burmistrz z panem dyrektorem w zeszłym tygodniu był u marszałka w sprawie 

rozmów na uzyskanie dofinansowania do tego projektu żeby się udało załapać. No bo to 

trzeba lobbować taka jest prawda. No dyrektor swego czasu że on ma ścieżki wydeptane i 

trzymam za to kibicuje żeby te ścieżki wydeptane żeby faktycznie tam doszedł żeby się udało 

to. Tak samo nie chodzę na spotkania Koła Gospodyń Wiejskich ale rozmawiam z panią 

przewodniczącą z panią wiceprzewodniczącą wiem co się dzieje. No tutaj jeszcze dyrektor 

mówi, że nie zaglądam do szkoły, ale jaki to jest problem dyrektor ma telefon do mnie i 

zadzwonić, Grzesiek słuchaj jest taka i taka sprawa byłem u burmistrza rozmawiałem z nim 

ale wiesz co poszedłbyś jeszcze ty porozmawiał, co dwie głowy to niejedna. Zawsze dwie 

osoby jak pójdą radny z dyrektorem jak współpracują to jest większa siła przebicia. No ale tu 

w drugą stronę też nie widzę żadnej współpracy, żeby dyrektor się odezwał telefon ma może 

przyjść praktycznie przejść przez krzyżówkę jest u mnie w domu jaki, to jest problem 

porozmawiać. Dziękuję.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo koledze no ja tutaj też kolego Grześku no rzeczywiście nie widzę tutaj 
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żadnej twojej winy bo wiemy jak jest zaangażowany w pracę szkoły i jak ci zależy na tym i 

jak zawsze za każdym razem w cudzysłowie mówiąc lobbujesz za szkołą w swojej 

miejscowości. Nie rozumiem wypowiedzi dlatego dopytywałem jeszcze dyrektora na tym 

wspólnym posiedzeniu byłem zszokowany jego wypowiedzią i tak naprawdę nie mam nie 

wiem czym on się sugerował i dlaczego on w taki sposób się wypowiadał, później każdy z 

dyrektorów który wypowiadał się na temat swojej szkoły współpracy każdy również z 

dyrektorów dziękował oprócz burmistrzowi, dziękował radzie. Oprócz właśnie tego jednego 

wypowiadającego się jako pierwszy dyrektora z Jeziorka. Nie jestem w stanie tego zrozumieć 

i ubolewam nad jego wypowiedziom ubolewam nad tymi słowami nie wiem no starałem się 

bronić też również całej rady bo to odnosiło się również wypowiedź do całej rady że my nie 

przekazujemy żadnych środków, no to jest to jest zresztą jak wszyscy radni wiemy wszystkie 

wnioski jakie są kierowane do szkoły muszą przejść przez radę. I rada musi wyrazić swoją 

opinię a ja nie pamiętam żeby kiedykolwiek rada wyraziła negatywne stanowisko co do 

przekazania środków do jakiejkolwiek do którejkolwiek szkoły w tym też również szkoły w 

jeziorku. Dziękuję bardzo. Dawid Marzec prosi o głos ja bardzo proszę o zachowanie udzielę 

oczywiście koledze tu teraz głosu ale ad vocem jest po pierwszej wypowiedzi która jest 

zgłaszana w normalnej formie. Bardzo proszę.  

Radny Dawid Marzec 

Dziękuję bardzo Panie przewodniczący i przepraszam za złe zgłoszenie nie będę uszczypliwy 

że od dzisiaj tylko jest to praktykowane wcześniej tego nie było ale będę kontynuował swoją 

wypowiedź bo będzie całkiem poważna. Mianowicie odniosę się do oświadczenia pewnego 

rodzaju kolegi radnego Grzegorza Rapci byłem obecny jako gość na Komisji Oświaty za co 

dziękuję bardzo Pani Przewodniczącej za zaproszenie i cierpliwie słuchałem tego ponieważ 

ten problem który był poruszany nie do końca był mi znany, ponieważ było to kilka lat temu 

już prawie kilkanaście więc nie do końca rozumiałem przeistoczenia i jaki to problem 

powodowało wtedy i powoduje to dzisiaj dotykanie tego problemu. I dyskusja była 

merytoryczna jednakże słowa które padły pod adresem Grzegorza no nie można obok nich 

przejść obojętnie z tego powodu że pan dyrektor bardzo zagalopował się w swojej 

wypowiedzi już bezpośrednio na tej komisji zwróciłem na to uwagę tylko Szanowni Państwo 

jak jest rzucane słowo. Słowo rzucane tak potężne w kierunku radnego czy to sołtysa czy 

byłego radnego że nie przychodzi nie pomaga, mamy stenogram z tego, który mówi jasno 

jakie słowa zostały użyte więc nie można tutaj się wybielić bardzo dobrze komisję są 

rejestrowane tak jak i sesja bo takie słowa powiedziane przy dyrektorach szkoły czyli są 

zarządcami szkół rad pedagogicznych to bardzo mocne oskarżenia. Według mnie nie boję się 

tego powiedzieć było to szkalowanie osoby kolegi radnego który niejednokrotnie w mojej 

obecności na oficjalnych jaki nie oficjalnych spotkaniach mocno lobbował za szkołą w 

Jeziorku. Potwierdza to fakt chociażby którym się przed chwilą w swojej wypowiedzi nie 

chwalił że na spotkaniu sołeckim gdzie tak jak wspomniał sołtysem nieraz mają różne zdania 

na temat rozwoju swojej miejscowości, miał odwagę iść i zgłosić wniosek o przyznanie 

pieniędzy dla szkoły. To świadczy o dużej odwadze i o dużym lobbowaniu na rzecz tej 

szkoły. Przykro słyszeć takie słowa i chciałbym tutaj po prostu zaapelować aby pan dyrektor 

zachował się honorowo i nie w cztery oczy ale w tym samym gronie po prostu swoje słowa 

sprostował, bo każdego z nas mogą ponieść emocje każdy z nas jest człowiekiem i tak pan 

dyrektor mógł ulec chwili i wybuchowi emocji jednak że słowy zostały wypowiedziane w 

obecności pracowników gminy i o ile się nie mylę pani sekretarz pana burmistrza pan Daniel 

również był obecny, prezydium rady przewodniczącej komisji oświaty, pozostałych radnych 

jak i dyrektorów szkół. Ci ludzie usłyszeli to czego usłyszeć nie powinni bo zwyczajnie było 

nieprawdą. Popieram Cię Grześku w całej rozciągłości i chciałbym jeszcze wspomnieć bo też 

akurat bezpośrednio przed sesją miałem przyjemność rozmawiać z sołtysem miejscowości 

Jeziorka byłym radnym i to też dla niego jest bardzo bolesne i nie zrozumiałe dlaczego skoro 
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przez tyle lat radny chodzi pomaga, pomaga w różny sposób. Radny sam nie może niczego w 

radzie ale może wnioskować może lobbować, może pomagać. Oczywiście pojawiając się na 

różnego rodzaju uroczystościach czy chociażby wspomagając finansowo szkołę. Nie ładnym 

zachowaniem i niegrzecznym było zachowanie pana dyrektora jeszcze raz apeluje o to żeby z 

prostować swoje słowa bo takie słowa powiedziane idą później do wyborców do ludzi którzy 

mogą odnieść złe emocje i uczucia bezpośrednio na kolegę radnego. Popieram i panie 

przewodniczący apeluje żeby również zostało wystosowane oficjalne pismo z rady miejskiej 

pod którym będę miał przyjemność się podpisać i myślę, że wszyscy radni o sprostowanie 

tych słów albo wyjaśnienie w tej sprawie. Ponieważ jest to dla mnie całkowicie niezrozumiałe 

bo sam byłem obecny jak ten człowiek lobbował nieraz na rzecz szkoły w Jeziorku. Nie 

odnoszę się już do pozostałych słów które godziły w całą radę, między innymi takich że radni 

w żaden sposób nie pomagają. No już w obecnej kadencji kilka razy zdarzyło mi się głosować 

za przesunięcie środku chociażby na boisko czy na termomodernizację. To że szkoła w 

jeziorku funkcjonuje bardzo dobrze w porządku za to należy się chwała i cześć całemu 

stowarzyszeniu i również panu dyrektorowi ale druga rzecz rada nie pozostaje obojętna 

wobec żadnej szkoły Burmistrz przeprowadza wraz z Radą termomodernizację 

poszczególnych szkół i coraz ładniej, coraz piękniej wyglądają za co 90% dyrektorów była 

wdzięczna tylko jeden uważał że rada nie pomaga. Więc może w załączeniu do tego pisma 

proszę poprosić panią skarbnik Panie Przewodniczący o ostatnie przesunięcia środków o to 

jak wyglądały te głosowania i z wynikiem głosowań bo myślę że byliśmy... I jeśli można to z 

poprzedniej kadencji również żeby po prostu postąpić tutaj honorowo bo myślę że kolega 

Grzesiek bez problemu mógłby iść z takimi słowami do instytucji zwanej sądem ale że znamy 

Grzesia i jest o gołębim sercu wręcz to bardzo proszę o taką pomoc bo jak wspomniałem we 

wcześniejszej wypowiedzi radni powinni kierować się zasadą jeden za wszystkich wszyscy za 

jednego. Dziękuję bardzo.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo za wypowiedź bardzo proszę radna Lidia Wiącek.  

Radna Lidia Wiącek 

Dziękuję ja tutaj ze swojej strony chciałabym bardzo podziękować mieszkańcom Bartoszowin 

i głównie panu sołtysowi za zaangażowanie się w powstanie petycji dotyczącej budowy 

świetlicy w Bartoszowinach. Ta petycja dzisiaj dostała pozytywną opinię więc mam nadzieję 

że ten cel zostanie osiągnięty. Ja w poprzedniej kadencji próbowałam taki program taki 

projekt wprowadzić do budżetu, niestety nie udało się także bardzo dziękuję że teraz jest taka 

szansa i myślę że radni tutaj poprą tą inicjatywę. Także dziękuje bardzo w ich imieniu. 

Szkoda że nie ma jeszcze pani Agaty Sałaty ponieważ miałam jeszcze pytanie tutaj odnośnie 

Wydziału Komunikacji ponieważ jest duży problem w zalogowaniu się jeśli chodzi o terminy 

rejestracji i tutaj rozmawiałam z panią Agatą i wcześniej skontaktowała się z panem 

dyrektorem wydziału i przekazała mi taką informację że będzie się starał o poprawę tego więc 

mamy nadzieję, że ta rejestracja się poprawi że może wrócimy bo to, że zabrane jest jeden 

dzień rejestracji samochodów środa prawdopodobnie to powróci jeśli będzie takie większe 

zainteresowanie. Myślę że jest i te 3 dni powrócą i będzie można znowu logować się 

spokojnie do rejestracji samochodów. Także dziękuję.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo radny Marcin Grzegorski. Bardzo proszę panie przewodniczący.  

Wiceprzewodniczący Marcin Grzegorski 

Dziękuję. Ja właśnie w tej sprawie co pani koleżanka Lidia mam więcej informacji na ten 

temat wręcz parę razy dzwoniłem tutaj u burmistrza też byłem w tej sprawie i spotkanie ma 

być umówione ze starostą lub osobą kompetentną z wydziału komunikacji. Jeśli chodzi o 

rejestrację nie ma żadnej informacji bo to jest naprawdę trudno się zalogować żeby się 

zarejestrować w poniedziałek trzeba to zrobić godzinie w środę o 7:00 kiedy system się 
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odblokowuje tak i co wam powiem też próbowałem, nagrywałem to jest 3 minuty gdzie są 

wolne miejsca. I naprawdę nie jest się w stanie wrzucić te pola numer PESEL sześć ostatnich 

numeru VIN, numer telefonu i nie ma możliwości żeby zarejestrować. Druga sprawa są 

nakładane kary. Jeśli ktoś nie zarejestruje w ciągu 30 dni jest to kara od 200 zł do 1000 zł. Jak 

to jest egzekwowane w ten sposób że ja nie zdążyłem, ale to nie z mojej winy tak no bo chce 

zarejestrować a nie mogę. Ten jeden dzień jest zabrany do Wydziału Komunikacji do Rakowa 

moją propozycją bo tam też był taki problem żeby po prostu zrobić że 3 miesiące tam jest 

przez 3 dni z powrotem wraca to z powrotem do nas na 3 dni i w tamtą stronę lub pogadać z 

panem starostą żeby osoba która no nie wiem jaka z brakami kadrowymi u nich wygląda żeby 

w środę też to było. Bo jeśli teraz wejdziemy to na pewno jeśli chodzi o dowód rejestracyjny i 

jest to możliwość odebrać i taka informacja to mieszkańców że jeśli ktoś chce odebrać dowód 

rejestracyjny nie musi koniecznie się logować. Może przyjść do Wydziału Komunikacji 

zapytać jeśli ten dowód rejestracyjny jest w wydziale komunikacji do wydania pani go wyda. 

Nie musi bezpośrednio się logować, to jest taka informacja dla mieszkańców byłem pytałem 

udzielili mi w wydziale komunikacji takiej informacji. Ale rejestracja jeśli ktoś nie ma 

zielonego pojęcia o motoryzacji albo takiej nie ma możliwości się zarejestrować w tej chwili. 

Ja myślę że panie burmistrzu tu musimy wspólne stanowisko wypracować i jak najszybciej 

udać się do starostwa do Wydziału Komunikacji i musimy tu zainterweniować. No bo tak 

naprawdę to nasi mieszkańcy potem płacą kary Bogu ducha winni że bez tego nie mogą. 

Nawet taką na stronie Urzędu Gminy też musimy pokazać jak to przejść i zarejestrować bo w 

tej chwili będziemy na rejestrację i chcemy sobie zrobić to za dwa tygodnie my nie możemy 

system działa tylko 5 dni przed uruchomieniem poniedziałku i od godziny 7:00 rano system 

jest odblokowywany. Czyli jak ktoś chce wejść dzień wcześniej to zauważy że nie ma 

wolnych miejsc. No ale to musimy wspólnie wypracować to stanowisko. Jak już jestem przy 

głosie to jeszcze 2 zdania na ten. Chciałem podziękować tutaj panu burmistrzowi za 

kanalizację w Serwisie, że widzę już tam są materiały i roboty będą wykonywane za to 

dziękuję. Jeszcze jedna sprawa chciałbym wspólnie z radnymi jakiś taki objazd między 

budynkami które nowo powstają taką wizję lokalną żeby zobaczyli jak one powstają, jak one 

wyglądają tak dla ciekawości no bo nic przesuwamy środki a nie widzimy tych budynków tak 

w rzeczywistości jak to wygląda. Jakiś dzień wygospodarować zapytać się radnych kiedy im 

pasuje może być to nawet sobota po południu. Jest górka ognisko napalić i obejrzeć budynki 

jak to wygląda. Dziękuję.  

Wiceprzewodniczący Bartosz Dutkiewicz 

Pani radna Halina Misiurska proszę.  

Radna Halina Misiurska 

Dziękuję bardzo ja zostałam upoważniona od mieszkańców którzy mieszkają u mnie przy 

drodze powiatowej żeby poruszyć sprawę progu zwalniającego. T o jest droga powiatowa jak 

już wcześniej wspomniałam czy jest w ogóle taka możliwość i jak można załatwić ten 

problem. Problem jest na drodze tutaj od strony Łagowa no ten odcinek naprawdę jest bardzo 

długi około 2,5 km. No i jak te samochody się rozpędzą no to naprawdę jest bardzo 

niebezpiecznie pobudowanych jest wiele nowych domów mieszkają rodziny z małymi 

dziećmi no po prostu jest ciężko już nie mówię wychodzeniu na spacer tylko ciężko prostu się 

przemieszczać tą drogą. I chciałabym dopytać właśnie czy to na zasadzie zgłoszenia do 

powiatu żeby oni po prostu dali nam odpowiedź czy to już możemy zgłosić się z taką prośbą 

do nich żeby oni gdzieś tam w którymś miejscu w którym no oni zadecydują żeby zamieścić 

ten próg zwalniający. Czy w ogóle jest taka możliwość? To jest jedno pytanie a jeszcze mam 

taką prośbę też dotyczącą drogi powiatowej oczyszczenia rowu, on jest w tej chwili bardzo 

zamulony i tutaj na tym odcinku gdzie jest ta przysłowiowa elektrownia tutaj już na odcinku 

Stara Słupia czyli te od tego młynu, który no w tej chwili już nie funkcjonuje do tej drogi 

wojewódzkiej bo oni jak tam robili jakieś przekopy na tej elektrowni to oni tak to zamulili, że 
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nie tak dawno jak 2 tygodnie temu tam rów jest zupełnie zamulony i woda wypływa na 

jezdnię, więc to i tak niebezpiecznie i po prostu no szkoda tej drogi żeby ona była taka 

podmoknięta. Oczyszczenie w ogóle tego odcinka bo to też przy drodze powiatowej. To tyle 

dziękuję bardzo.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo ja również Panie burmistrzu już tu kolega mi powiedział że niechcący usunął 

z listy za chwilę panu udzielę głosu ale tutaj jeszcze do wypowiedzi koleżanki również na 

Cząstkowie są bardzo duże ubytki w drogach Powiatowych. Rowy również są bardzo n o tak 

wręcz porwane przez opady w zeszłym roku i przez śnieg. Jeśliby starosta pojawił się bo 

wiem że rozmawialiśmy że będzie i w sprawie tego Wydziału Komunikacji i w sprawie może 

też dróg jeśli by była taka potrzeba to ja jestem do dyspozycji. Mogę również podjechać i 

ewentualnie wskazać które drogi Powiatowe może jeszcze ktoś z radnych będzie chciał do 

tego nawiązać to bardzo proszę o kontakt w tej kwestii. Bardzo proszę panie burmistrzu.  

Burmistrz Andrzej Gąsior 

Bardzo dziękuję panie przewodniczący ja bym chciał się odnieść tutaj do kilku punktów. 

Pierwszy to wypowiedź pana Grzegorza radnego z Jeziorka. Ja nie odzywałem się na 

komisjach które odbyły się w GOKu dlatego że no był okres kiedy ja nie uczestniczyłem 

jeżeli chodzi o przekształcenia szkół więc nie miałam tutaj pełnej wiedzy i dlatego nie 

chciałem bardzo zabierać głosu ponieważ byłoby to po prostu no tutaj że tak powiem z mojej 

strony trochę nie tak. Takiej wiedzy szczegółowej tutaj nie mam do dzisiaj więc skupię się 

tylko na tej wypowiedzi którą to pan Grzesiu powiedział jak najbardziej potwierdzam od 8 lat 

od 2014 roku odkąd bo nie mogę odpowiadać jakby za poprzedni okres bo to radni będą na 

pewno poprzedniej kadencji wcześniejszej znali, natomiast ostatnie dwie kadencję radni 

podejmowali zdecydowane kroki jeżeli chodzi o funkcjonowanie szkół jeżeli chodzi o 

dofinansowania i nie było tutaj nigdy żadnego problemu jeżeli chodzi o przesunięcie 

środków, a były takie sytuacje wręcz nagłe dlatego że na przykład piec który zasila szkołę no 

to w pewnym momencie w jednym miesiącu nam trzy poszły piece i nigdy rada nie stała na 

przeszkodzie jeżeli chodzi o przekazanie środków absolutnie wszyscy byli zdecydowanie za. 

Jeśli chodzi o od pewnego czasu radni i potwierdzam również działania pana Grzegorza tutaj 

starają się o to aby wszystkie szkoły w naszej gminie były z termomodernizowane takie 

żeśmy podjęli przed laty zobowiązanie, że postaramy się aby wszystkie budynki użyteczności 

publicznej w naszej gminie zostały z termomodernizowane ponieważ jest to duży zysk nie 

tylko dla gminy ale również i dla stowarzyszeń. Również dla mieszkańców którzy nie muszą 

oddychać powietrzem mam przykład Rudek gdzie zostały wymienione instalacje grzewcze 

jest efekt jest bardzo duży. Myślę że również jeżeli chodzi o pozostałe budynki taki efekt 

będzie również. Także potwierdzam że działania tutaj i pana radnego Grzegorza Rapci jeżeli 

chodzi o szkołę w Jeziorku, jeżeli chodzi o dofinansowania różnych przedsięwzięć w Jeziorku 

jak najbardziej jest osobą niezwykle zaangażowaną i myślę że w każdej miejscowości radni 

dbają tutaj o szkoły i nie można powiedzieć złego słowa absolutnie wręcz przeciwnie. Nie 

łączyła nas jeżeli chodzi o różnice zdań mogła być ona ale jeżeli chodzi o przedsięwzięcia 

finansowe i inwestycyjne trzeba przyznać że rada staje na wysokości zadania i po analizie 

różnych jakby wariantów czy różnych koncepcji przychyla się do tego żeby nasza gmina 

rozwijała się i dzięki temu mamy inwestycję na taką skalę za co myśleć, że w imieniu 

mieszkańców wyrażam również słowa podziękowania każdemu z radnych. Tym bardziej że 

nie są to szanowni państwo łatwe inwestycje są te inwestycje bardzo trudne byliście państwo 

w Paprocicach w szkole gdzie trafiliśmy na wykonawcę naprawdę po prostu kiepskiego no i 

co tu dużo mówić ustawa nie pozwala nam wykluczać kiepskich wykonawców nie wiemy na 

kogo trafimy. Jest to ogromna trudność później praca urzędu, inspektora nadzoru to jest 

naprawdę problem mamy zajęć bardzo dużo z innymi inwestycjami a musimy jednej 

poświęcać a tak było ostatnio że przez kilka miesięcy żeśmy poświęcali czas na tą jedną 
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inwestycje. Więc jest tu dużo takich problemów radni stają na wysokości zadania bo nawet 

powiem szczerze ta kontrola która odbyła się w Paprocicach to ja powiem szczerze, że ona 

wyszła na korzyść zdecydowanie przedsiębiorca  wiedział przed czym stanął i nawet ten efekt 

który no może niektórzy mieli troszkę żalu że puściliśmy nagranie z sesji ale on przyniósł 

Szanowni państwo duży piorunujący efekt dla inspektora nadzoru i dla właściciela, który 

zobaczył że to nie są przelewki po prostu, że to nie ja czy ktoś dyrektorka szkoły czy radny 

prawda w tamtej strony się tylko upomina. Tylko po prostu jest to problem na szerszą skale 

także ja serdecznie za to dziękuję. Myślę że to się przydało i zachęcam również do tego żeby 

w przypadku naszych inwestycji radni zaglądali na inwestycje jak one wyglądają, my się tego 

nie boimy nawet wręcz przeciwnie namawiamy żeby w tym uczestniczyć. Ja też osobiście 

zaglądam na inwestycje praktycznie co chwilę żeby zobaczyć jaki jest stan, żeby tutaj będąc z 

państwem z radnymi można było takie informacje przekazać. Jeśli chodzi o próg na drodze 

powiatowej w Jeleniowie to musimy zwrócić się oczywiście z prośbą do Zarządu Dróg 

Powiatowych, zwrócimy się z taką, na pewno będzie dwa razy do roku jest komisja, która 

przejeżdża i tam w tej komisji uczestniczy ktoś z dróg ze strony powiatowej, Gminy ale 

również i ze służb bezpieczeństwa czyli policji, inspekcji drogowej ktoś tam będzie 

uczestniczył i oni wydają taką opinię co do miejsca ewentualnie umiejscowienia takiego no i 

możliwości. O takie coś wystąpimy. Jeśli chodzi o oczyszczenie rowów tak jak najbardziej ja 

jestem umówiony jutro z panem członkiem Zarządu Dróg Powiatowych, przepraszam 

członkiem zarządu Starostwa Powiatowego Panem Cezarym Majchrem tutaj na miejscu 

chcielibyśmy objechać kilka punktów takich ważnych dla naszej gminy. Jest to spotkanie 

między 11:00 a 12:00 jutro i na pewno przedstawiciel naszej rady mógłby uczestniczyć, ja 

bym nie chciał robić takiego szerokiego spotkania z powodu obostrzeń jeszcze takich, które 

są w tej chwili żeby zbyt dużo osób nie uczestniczyło w tym. Natomiast możemy 

porozmawiać na temat tego punktu Komunikacji no i ewentualnie objazd na drogach 

zobaczymy po prostu, która te a jest kilka takich miejsc na terenie naszej gminy o których 

żeście państwo wspomnieli no które wymagałyby szczególnej troski takiej większej 

ingerencji, bo takie szczątkowe naprawy no w tych miejscach w kilku przynajmniej miejscach 

w Jeleniowie na Cząstkowie czy w Dębnie w Jeziorku one po prostu nie pomagają. Trzeba 

dokonać troszkę większego minimalnie remontu i to byłaby prośba do starostwa żeby po 

prostu przychylił się tutaj no ale żeby się przechylił no to trzeba mu po prostu pokazać że to 

jest nie wymyślone przez nas tylko jednak trudny stan. Dziękuję bardzo.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo o głos prosi ad vocem kolega Marcin.  

Wiceprzewodniczący Marcin Grzegorski 

Znaczy ja chciałem pokazać przykład Wydział Komunikacji. To jest Raków gdzie są miejsca 

wolne gdzie można się zarejestrować jest godzina 12:33 są miejsca wolne. Prawdopodobnie 

do wieczora mogą być wykorzystany jest tam 3 dni, u nas o godzinie 7:00, 3 minuty po już 

nie mamy miejsc. Nie możemy pozwolić na to żeby nasi mieszkańcy potem kary za to płacili 

to jest właśnie przykład i jest tam 3 dni i o tej godzinie. Nawet możemy wspólnie spróbować 

czy nawet jest tu Daniel z obsługi rady niech w środę o godzinie 7:00 spróbuję przykładowo 

wbić jakieś samochód i ustalić na ten, nie da się. Dlatego tu musimy zadziałać. Bardzo 

dziękuję. Znaczy problem jest taki że problem nie jest po jednej stronie Rakowa i po naszej, 

tylko tak ten problem który teraz o którym mówimy był niedawno w Rakowie i ten dzień był 

zabrany. Dlatego tu musi być zrobione tak żeby na przykład albo jeden miesiąc tu jeden 

miesiąc tu i wtedy to rozwiąże problem. No bo to jest tak w jednym miejscu rozwiążemy 

problem a w drugim się gromadzi. I to nie ma jakiegoś rozwiązania musimy wspólnie jechać 

jakiś kompromis zrobić. Raków miał właśnie taki problem jak my teraz, dlatego na podstawie 

tego co ja pokazałem dzwoniłem do pani zastępcy dyrektor wydziału komunikacji i 

sugerowała się takimi statystykami które pokazują tu że w Nowej Słupi są wolne miejsca w 
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środę a w Rakowie nie ma i taka sama jest sytuacja teraz u nas którą my też możemy się 

wesprzeć.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo o głos prosi radny Robert Klefas bardzo proszę.  

Radny Robert Klefas 

Dziękuję panie przewodniczący w sprawach różnych chciałbym się wypowiedzieć w 

następujących kwestiach. Jeśli chodzi o sprawę wypowiedzi pana dyrektora na Komisji 

Oświaty w dniu 19 marca to uważam, że nie możemy rozmawiać o tych kwestiach bez 

obecności pana dyrektora i dania mu możliwości ustosunkowania się do tego co chcemy od 

niego usłyszeć a mianowicie chciałbym usłyszeć i proszę panie przewodniczący żeby podjął 

pan odpowiednie działania chcę usłyszeć od pana dyrektora potwierdzenie zarzutów 

przedstawionych w jego publicznej wypowiedzi na co mam stenogram jego wypowiedzi jak 

również protokół. Czyli podtrzymanie tych zarzutów bo jeśli rada faktycznie wedle... Pan 

dyrektor nie rozwinął tematu i dysponuje materiałami, informacjami które potwierdzają jego 

zarzut o braku ingerencji i pomocy ze strony Rady Gminy to będziemy musieli skorygować 

również nasze działania, ale oczekuję że jeżeli nie znajdzie to potwierdzenia to pan dyrektor 

wycofa się z tych słów i weźmie na siebie ciężar odpowiedzialności za obarczenie byłego i 

obecnego radnego ze swojej miejsc piętnem braku współpracy, które jest nieprawdziwe i 

które mogę potwierdzić z całą stanowczością i powiedziałem to na komisji, że aczkolwiek nie 

zawsze jest po drodze obecnemu radnemu a obecnemu sołtysowi z obecnym radnym byłem 

świadkiem tego jak sołtys potwierdził mi że zwrócił się do niego radny obecny o to ażeby... 

prosił go przekaż pieniądze z funduszu sołeckiego to mogę potwierdzić i pewnie potwierdzi to 

obecny sołtys. Wobec tego proszę panie przewodniczący dać szansę panu dyrektorowi na 

udział a żebyśmy nie rozmawiali o osobach nieobecnych. Ubolewam nad faktem że padły tak 

gorzkie słowa w stosunku do rady i nie ustosunkował się do nich Pan burmistrz. Zostali 

ukrzyżowani poprzedni radni i obecny radny i współpracowali z panem 6 lat wydaje mi się że 

jest to wystarczający czas na to ażeby mieć wiedzę czy radny współpracuje w przedmiocie 

rozwoju szkolnictwa swojej placówki oświatowej czy nie współpracuje. Gdyby pan dyrektor 

otrzymał konkretną jak gdyby ripostę że panie dyrektorze być może zweryfikuje pan swoje 

stanowisko bo moje stanowisko jest takie że zarówno poprzedni radny z którym nie było mi 

po drodze jak i obecny który wystartował z mojego komitetu mogę z całą stanowczością 

potwierdzić że uczestniczą pozytywnie właśnie to co dzisiaj Pan powiedział i za te słowa 

bardzo panu burmistrzowi dziękuję i będę się nimi podpierał. Chciałbym prosić Panie 

przewodniczący ażeby komisja rewizyjna Rady Gminy w trybie poza terminowym 

przeprowadziła kontrolę w jednostce pod tytułem Stowarzyszenie Rozwoju Szkoły Jeziorko 

Dębno pod kątem wydatkowania środków budżetowych przekazanych przez Radę Gminy na 

przestrzeni lat 2015 2021 chodzi o to żeby wykazać sytuację w której szkoła 

stowarzyszeniowa pracując na majątku Gminy twierdzi że w jakiś sposób pomnażała ten 

majątek a tam padły tego typu stwierdzenia że ten majątek jest pomnożony. Ja chciałbym 

zapytać się i dowiedzieć jakimi pieniędzmi obracano ażeby pomnażać majątek? Czy były to 

pieniądze pochodzące z dotacji i subwencji wynikających z rady gminy, czy były to dotacje 

na pewno były takowe nie neguję tego wynikające również z tak zwanego z tak zwanej 

menedżerskiego zarządzania przez dyrektorów szkół stowarzyszeniowych. Pragnę powiedzieć 

również ze szkoły stowarzyszeniowe są objęte pełną opieką ze strony Rady Gminy od 2011 

roku i wbrew temu jaką czynność wykonał obecny dyrektor szkoły stowarzyszeniowej kiedy 

zlikwidował szkołę w Paprocicach bez możliwości pozostawienia furtki dla stowarzyszenia 

szkoła została zlikwidowana definitywnie. My w 2011 roku podjęliśmy czynności które nie 

likwidowały szkół definitywnie dały możliwość w trakcie prowadzenia procedury prze 

kształceniowej na utworzenie stowarzyszeń, uczestniczyliśmy w zebraniach wiejskich gdzie 

zawiązywany się tego typu stowarzyszenia i pozostały takie możliwości o których sami 
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państwo dyrektorowie powiedzieli. A mianowicie powiedzieli o tym że jeżeli nie będą się 

czuć na siłach w prowadzeniu stowarzyszenia to mogą powrócić pod samorząd, Paprocice 

takiej możliwości nie dadzono i nie mają, oni zostali zlikwidowani definitywnie i dopiero 

inicjatywa ogromne zaangażowanie poprzedniej pani dyrektor obecnie na emeryturze, 

mieszkańców Paproci doprowadziła do tego że utworzyło się stowarzyszenie i przejęło 

organizacje i funkcjonowanie szkoły które trwa do dziś. Szkoły stowarzyszeniowe dysponują 

ogromnymi środkami finansowymi teraz i mija się z prawdą ten kto mówi że tworzył oświatę 

jak gdyby od 2011 roku czyli oświata gminna zaczęła funkcjonować w momencie 

przekształcenia stowarzyszeń. Ja usłyszałem komentarz czemu się dziwię bo Pani 

przewodnicząca personalnie skrytykowała moją decyzję co do tego żeby nie usprawiedliwiać 

się z decyzji ale można przewidzieć jej skutki i tu odpowiadam właśnie pani przewodniczącej, 

że analizując podjęcie pewnych decyzji można przewidzieć jej skutki. Skutki były takie że 

one są pozytywne one mogły być negatywne ale szkoły miały możliwość powrotu do 

samorządu zawsze miały możliwość powrotu do samorządu czyli nie zostały zlikwidowana 

ich działalność tak jak zostało to zrobione przez obecnego pana dyrektora, który w tym czasie 

był pełnił funkcję wójta małe niuans taki chichot od historii może i nie mają możliwości oni 

jeżeli będą mieli kłopoty na przykład finansowe wtedy muszą być ponownie jak gdyby 

rozpatrywani przez Rade Miasta i Gminy w celu przejęcia aczkolwiek wtedy nie ma już 

żadnego obowiązku. Dysponują dużymi środkami bywa tak, że dyrektorzy stowarzyszeń są 

jednocześnie jego prezesami i to jest niezwykle nie transparentne jeśli prezes stowarzyszenia 

sam wyznacza sobie pensję. Więc zadaję publiczne pytanie bo nie mamy wglądu w takie 

informacje czyli przekazujemy duże środki a nie mamy żadnej praktycznie kontroli 

finansowej, a pragnę powiedzieć, że funkcjonują na majątku gminnym i Rada Gminy jest 

organem kontrolnym. Przedstawicielem Rady Gminy jako organu kontrolnego jest komisja 

rewizyjna więc ja nie chcę szufladkować wydatków, które pozyskały stowarzyszenia z innych 

źródeł pragnę skontrolować celowość wydatkowania i operatywność w zarządzaniu 

funduszami przekazanymi przez Radę Gminy w latach 2015 - 2021. Zadaję publiczne pytania 

jakie są zarobki bo to powinna być informacja jawna. Jakie są zarobki dyrektorów szkół 

stowarzyszeniowych? Ja zostałem w kampanii wyborczej przedstawiony w kwocie brutto 

jako zarabiający w sumie zrobiono z nauczycieli milionerów. No to gratuluję życzę każdemu 

tych zarobków zapraszam do pracy w szkole, zapraszam bardzo chętnie. Zwłaszcza że mnie 

pozostało 2 lata do emerytury w Rudkach będzie potrzebny wuefista. Szanowni państwo moje 

oświadczenia majątkowe są wertowane i ogólnie dostępne nie mam nic do ukrycia złożyłem 

już oświadczenie majątkowe dlaczego z tego przywileju transparentności nie korzystają, są 

wyłączeni inni sprawujący funkcje publiczne. To nie są pieniądze prywatne stowarzyszenia 

czy innych instytucji to są pieniądze publiczne podkreślam publiczne. Proszę jeśli mają 

odwagę oczywiście ja nikogo do czego nie zmuszam. Apeluje stawiam publiczne pytanie 

proszę ujawnić swoje zarobki na stanowiskach dyrektorów kompletne w sferze brutto. To jest 

ta sprawa następna rzecz którą chciałem powiedzieć to jest sytuacja w której trudno w tej 

chwili znaleźć nić porozumienia dlatego że powiem otwarcie radny Rapcia nie startował z 

mojego komitetu i nie jest wpisany w moją bajkę. Ale tak jak w przypadku radnego 

Piaseckiego radnego Kozłowskiego gdyby zaszła sytuacja, że a zaszła sytuacja, że został 

pomówiony w środowisku w którym mieszka a siła przebicia niektórych osób i nauczycieli 

też w środowiskach lokalnych jest duża. Proszę sobie wyobrazić jak się czuje taka osoba i 

jako za osobą podpisałbym się pod takimi petycjami pod takimi staraniami jeszcze raz i będę 

bronił każdego kto będzie kopany, kogo będzie podważał nie merytoryczne oskarżenie, nie 

merytoryczne podkreślam. Biorę na klatę decyzję z 2011 roku. Jeśli mają mi coś do 

zarzucenia niech staną i niech mi powiedzą wprost. A jeśli ktoś twierdzi na wstępie że taka 

dyskusja powinna się odbyć 11 lat temu to zapraszam do przeczytania protokołu i procedury 

przejęcia szkół stowarzyszeniowych zakończonych uchwałą w 2011 roku. Jeszcze pewna 
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nieścisłość kolega Jerzy Roman nie był przeciwko powołaniu szkół stowarzyszeniowych 

wstrzymał się od głosu. Jeszcze jedna rzecz chciałem zapytać o koncepcję drogi Hucisko, jaki 

etap? Następnie chciałbym zwrócić uwagę na ogromne dziury, zniszczenia i dewastacje drogi 

Huciska. Jest to droga Gminna jak również na dziury i wygięcia asfaltu na obrzeżach na 

odcinku drogi gminnej od Baszowic do przez hektary w kierunku Serwisa i to na odcinku tych 

dwóch dróg gminnych, począwszy od drogi wojewódzkiej na etapie Hektarów w kierunku 

Serwisa i drugiego odcinka na wysokości zalewu w prawo czyli w tym samym kierunku tak 

zwane Hektary drugie. I chciałbym jeszcze powiedzieć że 29 maja jest to już oficjalna 

informacja dzieci wracają do szkoły dyspozycja premiera Rzeczpospolitej Polskiej.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo no informacja ważna dla rodziców wszystkich co do wypowiedzi kolegi 

radnego Roberta i odniesienia się dyrektora szkoły z Jeziorka. No rzeczywiście dobrze by 

było bo dyskutujemy tu bez udziału dyrektora, który nie jest obecny. Więc ja tutaj zostałem 

zobowiązany ale tak ponieważ te wypowiedzi padały na Komisji Oświaty ale nie wszyscy 

radni są członkami komisji Oświaty. A pewnie też by chcieli usłyszeć z ust dyrektora 

wypowiedź, ponieważ rozmawiamy tutaj na forum sesji więc ja proponuję zaprosić dyrektora 

na wspólne posiedzenie komisji celem wyjaśnienia tych wypowiedzianych przez niego słów. 

Bardzo proszę.  

Radny Robert Klefas 

Dziękuję bardzo. Panie przewodniczący chciałbym również nadmienić że bez zmiany 

struktury szkoły stowarzyszeniowej może ona pracować pod inną jednostkę prawną.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo więc tutaj chyba tą kwestię w ten sposób byśmy rozstrzygnęli i zaprosili na 

wspólne posiedzenie komisji dyrektora niech wytłumaczy te słowa które wypowiedział na 

Komisji Oświaty. O głos prosi kolega radny Łukasz Nowak. Bardzo proszę.  

Radny Łukasz Nowak 

Szanowni Mieszkańcy Szanowni Radni tutaj zgromadzeni sytuacja jest taka stanę tu w 

obronie również Grzegorza Rapci jak i nie tylko bo sytuacja dotyczyła również na s jako 

Radnych. Ja ze swojej strony mogę powiedzieć tyle nie zamierzam się z nikim dochodzić czy 

to prawda czy nieprawda ja wiem jedno i to jest udokumentowane, nie przypominam sobie 

takiej sytuacji żebym kiedykolwiek drugą kadencję jestem, żebym kiedykolwiek podniósł 

rękę przeciwko, nie wiem być może się mylę ale z tego co pamiętam czy to chodzi o szkołę w 

Jeleniowie czy każdą szkołę. Tu być może poniosły trochę emocje Pana dyrektora ale mówię 

ja nie zamierzam dochodzić czy coś. W każdym razie jest to do sprawdzenia i nie mam nic 

sobie do zarzucenia. Temat drugi ma panie burmistrzu tam prosiłem pana Jacka Pana 

kierownika w dwóch sprawach, chodzi mi jedna sprawa tak zwanych Hopek na Osiedlu 

Górnym, postawione są takie kosze pojemniki na śmieci jest to że tak powiem, bardzo ładne 

to nie wygląda ponieważ te śmieci często są porozrzucane nie wiem czy tam ktoś... z tego co 

wiem tam ludzie dowożą te śmieci te pojemniki bo stoją tam luźnie otwarte przy drodze. Ja 

prosiłem pana Jacka na komisji nie tylko ja bo wszyscy członkowie Komisji Mieszkaniowej o 

zrobienie po prostu jakiegoś zadaszenia, miejsca żeby mieszkańcy sobie z tego tak powiem 

Hotelu otwierali zamykali i rozwiąże to problem. Problem wizerunkowymi mi się wydaje jest 

to bardzo duży nie wygląda bardzo estetycznie. Również mam taką prośbę też do pana Jacka i 

tam nic nie widzę nie dzieje się, była awaria rur ciepłowniczych tam weszła firma i jeden z 

mieszkańców bardzo prosi i poprosiłem pana Jacka ale tam nic się nie dzieje żeby zostawili 

ten teren tak jak go zostali, bo tam jest na rozwalane gałęzi teraz jakiś dołów nakopanych 

prostu żeby doprowadzili do stanu użyteczności. Dziękuję.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuje bardzo kolega radny Dawid Marzec bardzo proszę.  
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Radny Dawid Marzec 

Dziękuję bardzo chciałbym również zwrócić się tutaj z prośbą myślę że razem z Łukaszem o 

to i Marcin w sumie też słyszał panią która mieszka w hotelu za tym poszli inni mieszkańcy. 

Panie burmistrzu jeśli można zapisać żeby pan Jacek Brożyna zorganizował, pan kierownik 

zorganizował takie spotkanie z mieszkańcami na którym byliby obecni również radni. 

Oczywiście jeżeli ten reżim sanitarny już tutaj minie bądź z zachowaniem reżimu. Myślę że 

tutaj OSP Sosnówka chętnie posłuży świetlicą w celu takiego spotkania prawda kolego druhu 

z sosnówki. A druga rzecz od komisji minęło już 2 dni i jak pan burmistrz mnie zna jestem 

nieustępliwy więc zapytam o ten PSZOK czy już konkretną datą będziemy mogli się 

pochwalić kiedy będzie otwarte, bo to jest na takiej zasadzie którą zawsze się 

usprawiedliwiam ja mieszkańcom tym którzy dopytują o ten PSZOK oczywiście przekazałem 

że na komisjach zabrałem w tej sprawie głos ale oni oczekują tego co dzieje się w tym 

momencie czyli to żeby zabrać głos online żeby zapytać i doprecyzować kiedy? Bo zawsze ta 

data będzie no to będzie ale kiedy dokładnie będzie otwarty w soboty? Jaka jest szansa żeby 

był otwarty na dwie trzy a rewelacją byłoby 4 godziny. No oczywiście z założeniem tego 

jakie mamy tutaj zasoby bardzo bym prosił o taką odpowiedź pana burmistrza nawet tylko 

jeśli można przepraszam że w trybie ad vocem dlatego że pani przewodniczący będę musiał 

opuścić nasze obrady.  

Radny Łukasz Nowak 

Również na komisjach w domu kultury bodajże to było Pan Jacek miał ten temat rozwiązać. 

Jest bardzo duży nacisk po prostu na sobotę bo ludzie na tygodniu pracują w sobotę mają że 

tak powiem dni gospodarcze chociaż żebyś dwie godziny czy tam nie wiem 3 godziny było 

otwarte. Bardzo pani e Burmistrzu prosimy o to w imieniu mieszkańców. Dziękuję.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Tak jest sobota jest dniem gospodarczym każdy chce zrobić jakieś porządki ma wtedy więcej 

czasu i mógłby to zrobić to jest bardzo zasadne. Bardzo proszę Stanisław Cisłowski panie 

radny bardzo proszę.  

Radny Stanisław Cisłowski 

Panie burmistrzu w związku z licznymi pytaniami mieszkańców Dębna kiedy się mogą 

spodziewać kanalizacji w Dębnie. Chciałem tu o informację na jakim etapie jesteśmy 

odnośnie projektowania? W związku z tym co Pan burmistrz mówił że ze starostwa 

powiatowego będzie osoba z którą pan burmistrz będzie objeżdżał drogi powiatowe chciałem 

przypomnieć drogę powiatową w Dębnie od cmentarza w kierunku Wojciechowa tamten rów 

taki głęboki, żeby tam coś w tej materii było zrobione. To tyle ode mnie. Dziękuję.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo tutaj już wcześniej zgłaszał się kolega Marcin który wyłączył już esesje 

natomiast ma uruchomiony chyba system zdalny ale inny a prosił o głos. Bardzo proszę i pan 

burmistrz później następny w kolejności.  

Wiceprzewodniczący Marcin Grzegorski 

Dziękuję ja mam jedno pytanie do Pana burmistrza bo tutaj Pan Robert taki wątek wrzucił że 

przedsiębiorca z miejscowości Jeziorka ja tu rozmawiałem właśnie z panem Grzegorzem w 

tej sprawie akurat byłem tam przypadkiem o maszynę i nie dostał zezwolenia dostępu do 

wody do prowadzenia działalności gospodarczej. Niech pan mi odpowie dlaczego takiej 

zgody ta osoba nie dostała na tym i czym to jest spowodowane.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo. Bardzo proszę Panie burmistrzu.  

Burmistrz Andrzej Gąsior 

Dziękuję. Szanowni państwo ja bym poprosił może zanim odpowiem szybciutko to poproszę 

panią sekretarz bo ma tutaj 2 tematy po prostu a już jest zgłoszona to dobra to w takim razie ja 

przechodzę do odpowiedzi. Zacznę może od końca od tego wodociągu wpłynęło pismo 
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Szanowni państwo od mieszkańca Jeziorka o doprowadzenie wodociągu w zasadzie to do 

prowadzenia, rozbudowy sieci bo to nie chodzi o przyłącze tylko chodzi o sieć do 

wybudowanych domków. Z tym że problem polega na czym? Polega na tym że mieszkaniec 

wybudował powiedzmy wybudował na terenie który nie ma charakterystyki zabudowy, nie 

może być tam zabudowy. Jest to zaklasyfikowane u nas w gospodarce nieruchomościami jako 

teren do nie zabudowy, prostu nie można tam nic zbudować. I w klasyfikacji tak to jest. I 

teraz wystąpił z drugim pismem o to aby tam dokonać sieci wodociągowej. No gmina nie 

może wydać pozwolenia na budowę na teren gdzie nie ma zabudowy no po prostu jest to 

niezgodne z prawem. Podpowiedzieliśmy przedsiębiorcy żeby uregulował te działki jeżeli 

chodzi o zabudowę czyli po prostu uzyskał pozwolenie które pozwoliły mu wybudować ten a 

więcej jakiegoś typu zabudowę. Jest tu podpowiedź urbanistyki. Urbańska nad tym w tej 

chwili pracuję nie chciałbym wybiegać dlatego że powiem hasło i ono później po prostu 

będzie inaczej przedstawione. Urbanistyka w tej chwili siedzi nad klasyfikacją tego terenu, 

żeby pomóc ewentualnie zaklasyfikować ten teren pod zabudowę i wtedy dopiero jeżeli to 

będzie przeklasyfikowane on będzie mógł wystąpić do terenu w którym mogą powstawać 

mieszkania, domy czy tam budynki czy innego typu infrastruktura dopiero wówczas będzie 

mógł wystąpić o sieć czy przyłącze, dopiero w ten czas. Także jest to z tym związane 

przedsiębiorca do mnie dzwonił wyjaśniałem mu w czym jest rzecz rozmawiałem osobiście. 

Jeśli chodzi o kanalizacje Dębna przepraszam, że zaczynam tak od tyłu ale po prostu no tu 

mam zapisane punkty było ich dużo kanalizacja Dębna. Szanowni państwo ja przypominam 

ponieważ jest to taki może nie wszyscy Radni pamiętają. Nasza Gmina ma duży projekt 25 

milionowy ten projekt składa się z trzech elementów oczyszczalnia w Starej Słupi, która w tej 

chwili jutro można śledzić sprawę jutro o godzinie 9:00 odbywa się KIO w Warszawie czyli 

jest to instytucja odwoławcza w której rozstrzygnięty będzie przetarg. Ponieważ do przetargu 

wpłynęły 4 oferty najtańsza 7 900 000 później 8 700 000 i 11 z czyścić i ponad 14 milionów. 

Wygrała według komisji która oceniała to ten przetarg wygrała firma która dała kwotę 8 700 

000 natomiast firma która dała niższą cenę po prostu odwołała się do KIO jest to 

rozpatrywane w tej chwili musimy poczekać na rozstrzygnięcie. To jest jeden element, drugi 

elementy to jest studnia w Nowej Słupi. Ona jest na zasadzie zaprojektuj i wybuduj w 

systemie zaprojektuj i wybuduj firma wygrała przetarg jest tam kwota ustalana tego przetargu, 

wzięła w tej chwili ma do końca bodajże nie chcę strzelać bo nie pamiętam dokładnie terminu 

do któregoś do końca miesiąca lub kwietnia lub maja zrobienie dokumentacji projektowej w 

oparciu o której uzyska pozwolenie na budowę będzie można przystąpić do prac. I trzeci 

element to jest oczyszczalnia oraz kanalizacja Jeziorka, Dębna z częścią Mirocic i 

odwróceniem części biegu ścieków z miejscowości z części miejscowości Baszowice oraz 

Mirocic w celu uzyskania takiego efektu żeby po prostu w Nowej Słupi nie śmierdziało żeby 

było mniejsze ciśnienie w sieci no poprawiłoby to funkcjonowanie sieci kanalizacyjnej w 

Baszowicach oraz Mirocicach. I w tej chwili jeżeli chodzi o kanalizację Dębna jest to na 

etapie ostatnich uzgodnień. Ostatnich uzgodnień inwestycja musi być wykonana panie radny 

do końca 2023 roku bo tak mamy zapisane a więc musi im wcześniej przetarg ustalimy no to 

wcześniej będzie wykonanie. Jesteśmy na etapie końcowym uzyskania pozwoleń na budowę 

chodzi o przebieg nitki kanalizacyjnej i mamy decyzję jeżeli chodzi o pozwolenie na 

oczyszczalnie. Jeżeli chodzi o PSZOK jak najbardziej jestem za była rozmowa kilka tygodni 

temu była tutaj rozmowa na temat funkcjonowania w PSZOKu była po prostu prośba 

mieszkańców również Radnych, sołtysa Rudek aby PSZOK uruchomić w soboty na kilka 

godzin i pozwolić po prostu mieszkańcom którzy nie pracują w tym dniu na uporządkowanie 

sobie. Jest to jak najbardziej zasadna propozycja. Ustaliliśmy z panem Jackiem Brożyną że 

dwóch pracowników będzie wydelegowany z tym że problem był taki że w covidzie po prostu 

mieliśmy sytuacja taką że w pewnym momencie wszyscy byli chorzy. I do tej pory jeszcze 

jedna osoba jest na zwolnieniu, jedna dopiero przed chwilą została dopuszczona do pracy 
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przez lekarza po długiej chorobie też covidowej. Także tutaj oczywiście poradzimy sobie. 

Jeżeli chodzi o hotel i śmietnik to jak najbardziej jest to wizerunek trochę negatywny 

spróbujemy doprowadzić do tego żeby wspólnota może razem z nami to znaczy w zasadzie 

nasze tam nie ma wspólnoty żebyśmy po prostu spróbowali ewentualnie ustanowić jakieś tam 

śmietnik zamknięty żeby po prostu była możliwość uporządkowania. Jeśli chodzi o koncepcję 

drogi na Hucisku jest to w trakcie realizacji jest koncepcja w trakcie realizacji Panie Robercie 

tutaj projektant wziął wszystkie drogi które były zgłoszone przez państwa tak żeśmy tu 

obiecali, wszystkie drogi które są przez państwa wpisane tak jak zostało wpisane są robione 

koncepcję 5 dróg koncepcja oraz 5 dróg projekty z czego 2 już są realizowane czyli na 

oczyszczalnie w Starej Słupi oraz Cząstków - Pokrzywianka - Skały oraz Stara Słupia. To już 

jest jeżeli chodzi o oczyszczalnie to jest projekt który będzie realizowany razem z 

przebudową oczyszczalni w ramach tego projektu z dofinansowaniem tam przypominam 

mamy dodatkowo 4 miliony złotych z budżetu państwa i te pieniądze pozwoliły by nam na 

wykonanie tej drogi. Dlatego a ponieważ jest to wpisane imiennie ta kwota wpisana jest w ten 

projekt bo on nam pozwolił po taką kwotę sięgnąć więc dobrze byłoby te środki wszystkie 

wykorzystać i chcielibyśmy również tą drogę tam uporządkować i ZRIDem zrobić. Jeżeli 

chodzi o Komisje Oświaty która się odbyła to ja Panie Robercie nie chcę się tu w ogóle 

absolutnie tłumaczyć tylko ja nie zabrałem głosu dlatego że ja nie byłem w 2011 roku 

gospodarzem i chciałam to zabierać głosu z tego tytułu że nie znałem tych własności prze 

kształceniowych ale ponieważ były tam emocjonalne wystąpienia ja odebrałem na początku 

przynajmniej dopiero później w dyskusji to wyszło inaczej odebrałem na początku jeżeli 

chodzi o głos pana dyrektora że chodziło o to że w przypadku przekształceń i nikt nie 

pomagał ja to tak zrozumiałem wtedy. Dopiero później w wyniku dyskusji prawda ... Ja nie 

byłem wtedy uczestnikiem tego przekształcenia nie chciałem po prostu powiedzieć słowa, 

które później zostałoby przeciwko mnie wykorzystane. Jeszcze jedną taką sprawę ma póki 

jestem przy głosie to chciałbym powiedzieć i przekazać taką informację że jest msza dla 

strażaków którą żeśmy w taki symboliczny sposób chcemy przeprowadzić tym razem w 

Rudkach dlatego, że w zeszłym roku rozmawiałem z księdzem z Nowej Słupi Andrzejem 

Górnikiem i on prosił żeby raz tu raz tu żeby po prostu no tą msze w różny sposób i no po 

prostu posłuchałem jego głosu w tym roku zrobimy w Rudkach z tym że chcielibyśmy 

również złożyć symboliczny wieniec przed pomnikiem Floriana tutaj czyli na pół godziny 

przed mszą jeżeli ktoś byłby zainteresowany czy z delegacji strażaków powiedzmy kilka osób 

te trzy czy cztery osoby gdyby chciały jako delegacja złożyć ten kwiat wspólnie ze mną tu z 

Urzędem to jak najbardziej zapraszam to byłoby gdzieś w granicach godziny 11:00 a 11:30 

jest msza w Rudkach oczywiście za strażaków. Zapraszam delegację wiadomo że dzisiaj są 

obostrzenia, które nadal funkcjonują więc nie może być tam dużo osób. Natomiast myślę że 

taka delegacja wszystkich straży powiedzmy po jednej czy po dwie osoby byłaby wskazana i 

mile widziana i zapraszamy oczywiście do wzięcia udziału. No i oczywiście radnych jak 

najbardziej oczywiście radnych tutaj zdecydowanie ja myślę że to by bardzo korzystnie 

wizerunkowo dla rady było jeżeli byśmy zabrali właśnie tą złożyli tą wiązankę no i 

ewentualnie uczestnictwo w mszy świętej w parafii Rudki w kościele parafialnym Rudki o 

godzinie 11:30. Czyli suma 3 maja. Będziemy interweniować Panie Ryśku jeżeli chodzi o te 

pojemniki na ubrania tam jest umowa spisana z firmą która te pojemniki wstawia, mamy z 

tym duże problemy i w Rudkach przy cmentarzu kiedy po prostu są przewracane te pojemniki 

wypełniane nie zabierane będziemy interweniować. Dziękuję.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo myślę, że delegacja z rady na pewno też będzie przy pomniku ja zgłaszam od 

razu że na pewno będę brał udział i zapraszam wszystkich radnych również do udziału w tym 

święcie straży pożarnej. No rzeczywiście już pomału covid się kończy ale są zaostrzenia 

natomiast wiemy doskonale że straż pożarna jest potrzebna każdemu z nas i trzeba ich 
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docenić trzeba ich szanować i trzeba ich na pewno też wspierać. Ad vocem tutaj kolega 

Robert Klefas.  

Radny Robert Klefas 

Panie burmistrzu ja w trybie ad vocem co do tej sprawy wody gdyż ja posiadam inne 

informacje z tym że zastrzegam że to jest sprawa rozwojowa i ja tylko sygnalizuje ten temat a 

mianowicie trudno jest wyrazić opinię o tym, że działka nie podlega zabudowie jeśli gmina 

nie posiada planu przestrzennego zagospodarowania terenu to raz. Druga rzecz jest taka że 

domek agroturystyczny bo o tym mówimy jestem upoważniony żeby przekazać jaka to jest 

inwestycja są to domki agroturystyczne otrzymały warunki zabudowy z naszego urzędu 

gminy i pozwolenie wydane przez Starostwo. To druga uwaga pan zainteresowany biznesmen 

nie zwracał się o wybudowanie sieci tylko formułkę wydania taką jak się wydaje ja jestem 

akurat na etapie składania dokumentacji na warunki zabudowy czyli gospodarka komunalna 

wody i ścieków wydaje zapewnienie że jest w stanie zagwarantować dostawę wody. Resztę 

rzeczy czyli tak zwaną w sieć w miarę powstawania infrastruktury agroturystycznej bo o niej 

mówimy przedsiębiorca będzie wykonywał na własny koszt. Nie ma mowy o wykonywaniu 

sieci między innymi tam chodzi o to że państwo dostali już pozytywne odpowiedzi na 

zapewnienie dostaw energii, wystąpili do wód Polski o przecisk pod rzeką i również 

otrzymali pozytywną koncepcję i odpowiedź, jedynie czego właśnie brakuje to jest 

informacja... Ja mogę na przykład swoją decyzje o warunkach zabudowy przedstawić. 

Gospodarka komunalna na terenie gminy Nowa Słupia zapewnia posesji na skutek złożonego 

wniosku przyłączenie do sieci wodociągowej jeśli posiada infrastrukturę kanalizacji również. 

Tam nie ma jeszcze kanalizacji więc chodzi o zapewnienie sieci. Pragnę również nadmienić 

że główna nitka sieci wodociągowej przebiega w całości przez posesję tego przedsiębiorcy i 

ten przedsiębiorca naprawdę jest bardzo zdziwiony tym że nie dostał zapewnienia. Nie ma 

mowy o żadnej budowie sieci dostał wszystkie pozwolenia, dostał warunki zabudowy a 

warunków zagospodarowania przestrzennego gmina Nowa Słupia nie posiada. Wystawia się 

warunki lokalne dotyczące zabudowy. Wczoraj dokonano nalotu i również do mnie dzwonił 

nalotu na tą posiadłość państwo poszukiwaliście nie wiem rzekomo usterki wodnej nie było 

tych państwa właścicieli w domu. Syn został jak gdyby zobligowany do przedstawienia 

wszystkich no proszę państwa w potocznym języku nazywa się to zakłócenie miru domowego 

bez decyzji. Został posądzony przedsiębiorca, przedsiębiorca został posądzony o to że kradnie 

wodę że tam już jest w tych budynkach dołączona woda i dlatego jakiś tak to wygląda z resztą 

podejrzewam że pan Grzegorz Rapcia radny jest poinformowany w tym temacie. Proszę 

zapytać pana sołtysa gdyż od nich otrzymałem też informację wieczorem późno dosyć Pan 

............................ bo o niego chodzi i upoważnił mnie do tego żeby użyć jego nazwiska 

wpłaca do budżetu gminy ponad 160 000 zł podatku stwierdził że jeżeli będzie miał sytuację 

pod górę zabierze przedsiębiorstwo przeniesie płatności podatkowe do innej Gminy 

przyjaznej dla przedsiębiorców i jest zbulwersowany faktem że bez obecności. Jakie są 

podstawy przyznam ja dokładnie nie wiem operuje tym co zostało mi przekazane, że bez 

obecności właścicieli w obecności tylko syna dokonywano jak gdyby inwentaryzacji działek, 

posesji przypominam prywatnych posesji. No na to trzeba mieć nakazy odpowiednie 

odpowiednich instytucji. No tak to wygląda ale tak jak podkreślam sprawa jest rozwojowa 

więc nie będę jej dalej rozwijał jeszcze jedna rzecz proszę państwa, którą czuję się w 

obowiązku i jeżeli kogoś urażę tym to bardzo przepraszam bo być może jest to odebrane jako 

prywata z mojej strony ale muszę się tym faktem podzielić z państwem. Otóż pochowaliśmy 

niedawno człowieka który był pasjonatem naszej gminy mogę powiedzieć miałem 

przyjemność współpracy z tym panem od od 84 roku w szkole podstawowej w Rudkach i 

pozwalam sobie tutaj zabrać głos jako człowieka z którym zakładaliśmy 26 lat temu 

pracowniczą kasę pożyczkową która funkcjonuje do dziś. Człowiek niezwykle skrupulatny, 

człowiek oddany młodzieży przyjaciel młodzieży umarł nagle niespodziewanie można 
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powiedzieć wyrwała go choroba i mogę potwierdzić że od 84 roku ja przynajmniej nie 

pamiętam żeby ten kolega miał zwolnienie lekarskie. Chciałem również bardzo podziękować 

w swoim imieniu bo byłem uczestnikiem pogrzebu panu burmistrzowi który w sposób 

niezwykle godny wypowiedział się o osobie pana Stanisław Majchra świętej pamięci 

Stanisława Majchra bo oni mówimy. Nauczycielu przewodniczącym kasy, prezesem i twórcą 

stowarzyszenia przyjaciół Rudek twórcą bibliografii na temat wielu instytucji na terenie 

naszej gminy, klubu sportowego z moją mamą razem napisali monografie szkolnictwa 

oświatowego szkoły podstawowej w Rudkach. Chciałbym oddać cześć pamięci Stanisława 

Majchra i chciałbym na koniec powiedzieć że nigdy nie umiera ten kto pozostaje w ludzkiej 

pamięci. Jeszcze raz panie burmistrzu tutaj z najwyższym szacunkiem odniosłem się do tego 

w jaki sposób jak godnie uczestniczył pan w tej mszy żałobnej i za słowa które Pan 

powiedział. Bardzo za nie dziękuję w swoim imieniu jeśli ktoś uważa że nie powinienem w 

ten sposób się wypowiadać i wykorzystywać anteny to bardzo przepraszam.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Nie to była bardzo rzeczowa wypowiedzi i bardzo merytoryczna znaliśmy wszyscy tego 

człowieka to de facto też mój kuzyn więc znałem go też dobrze i ja myślę że taką cześć jak 

najbardziej my jako radni oddamy w sposób taki bardzo honorowy, zastanowimy się nad 

formą. Myślę że wspólnie takie wypracujemy formę oddania hołdu myślę że razem z 

burmistrzem się odniesiemy tutaj my jako radni do słów zresztą bardzo ważnych i 

merytorycznych tutaj kolegi Roberta. Ja ze swojej strony też mogę tylko podziękować 

ponieważ byłem uczestnikiem oczywiście pogrzebu, burmistrzowi. Dlatego mówię że to 

bardzo merytoryczna i ważna wypowiedź była ale i bardzo na miejscu i taka która 

zmobilizuję żebyśmy szybko może dokonali jakiegoś właśnie takiego aktu oddania honoru 

świętej pamięci Stanisława Majchra. Przechodzimy do dalszego porządku miało być szybko 

prawda tak się spieszyliśmy a tu pogoda się zrobiła każdy ma pracę. Okej ad vocem Bartosz 

Dutkiewicz bardzo proszę.  

Wiceprzewodniczący Bartosz Dutkiewicz 

Dziękuję bardzo. Panie burmistrzu w swojej wypowiedzi wspomniał pan o zadaniu na 

budowę ujęcia wody na Łazach w wraz ze stacją uzdatniania owszem w zeszłym roku 

utworzyliśmy takie zadanie jako rada sam koszty koło 160 000 zostało przeznaczone. Z tego 

co wiemy już został przetarg rozstrzygnięty z tym że pod koniec przetargu zostało dopisane w 

całkowicie bez wiedzy rady droga dojazdowa do ujęcia wody o parametrach 12 metrów z 

dołączeniem do ronda przy drodze wojewódzkiej. Proszę mi powiedzieć jakie będą koszty 

budowy ujęcia wody a jakie będą koszty budowy tej drogi dojazdowej? To jedno pytanie 

drugie czy mieszkańców ulicy Łazy zostali poinformowani o budowie takiej drogi dojazdowej 

czy dowiedzą się znowu jak będzie geodeta chodził wydzielać działki, nadmienię że w 

Bartoszowinach też jest wykupywana działka za 17 tysięcy gdzie ma być ujęcie wody 

budowane i droga jest robiona jako służebność przez czyjeś prywatne podwórko. Nie 

rozumiem dlaczego tu nie można zrobić na przykład służebności i zrobić normalnej wąskiej 

drogi dojazdowej do ujęcia wody tylko musi być 12 metrowa. No wiem że zaraz usłyszymy 

że to musi być dojazd do drogi publicznej tak ale to chyba nie musi być 12 metrowy i i jakie 

to będą kwoty? Dziękuję.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję. Pan burmistrz taka ad vocem? Bardzo proszę.  

Burmistrz Andrzej Gąsior 

Już odpowiadam. Szanowni państwo przetarg wygrała firma Kielecka która ma wykonać 

studnie ona ma w projekcie studnie, natomiast żeby oczywiście z drogą dojazdową dlatego że 

bez drogi dojazdowej nie ma szans po prostu na wykonanie takiej inwestycji i to się mieści w 

ramach przetargu to się w ramach przetargu mieści. Nie pamiętam jaka tam kwota jest około 

dwóch milionów złotych jest to kwota za którą firma wygrała przetarg prawda i ona jej zależy 
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na tym żeby jak najmniej wykonać po prostu jak najtańszym kosztem prostu dlatego że no 

ona nic tu nie zyskuje tylko ma w przetargu 2 000 000 zł za to ma wykonać tą inwestycję. 

Natomiast jeżeli chodzi o drogę publiczną uchwałą wojewody drogi na Łazach zostały zdjęte 

pamiętacie państwo jako radni żeśmy tutaj zdejmowali uchwałą bodajże z 2012 roku kiedy 

drogi na Łazach została zaklasyfikowana jako drogi publiczne zostało to przez wojewodę 

uchylone. No i tu żeby firma wykonała zadanie pod tytułem budowa studni musi dołączyć 

drogę do drogi publicznej. Nie ma w tej chwili drogi publicznej musiała w szybkim tempie 

projektować odcinek dojazdu do drogi publicznej a najbliższą drogą publiczną jest droga 

Wojewódzka. I w związku z powyższym musiała zrobić projekt oczywiście ten projekt nie 

wchodzi w koszty już jej że tak powiem wykonania dlatego że po prostu ona musi zrobić 

dojazd do drogi publicznej najkrótszy, najszybszy i najbardziej możliwy czyli wariant taki 

jaki zostanie zaakceptowany przez zarząd dróg wojewódzkich. A Zarząd Dróg Wojewódzkich 

tylko i wyłącznie zaakceptuje piąty zjazd z ronda bo innej możliwości nie ma dlatego że 

projektant który projektował wcześniej drogę na Łazy powiedział że Zarząd Dróg 

Wojewódzkich ma to na piśmie nie wyrazi zgody na rozbudowę tego zjazdu który przy 

Biedronce jest nawet łącznie z tak zwanym pasem bocznym. Dlatego że ktoś kto skręcał by 

od ronda w jechałby na, musiałby skręcać na prawo przez dwa pasy co jest praktycznie 

niemożliwe i byłoby nie zaakceptowane. Poza tym wjazd jeżeli chodzi o ten wjazd z tego co 

ja pamiętam on był w przypadku tych inwestycji auto diagu budowany jako niby zjazd 

tymczasowy. Więc on musi w pewnym momencie ulec przebudowie ale to już jest przez 

zarząd dróg wojewódzkich nie przez nas. Natomiast pozwolenie na gmina może tylko i 

wyłącznie dostać jeżeli chodzi o tą drogę zjazd tutaj od ronda. Jest to wykonywane 

oczywiście zridem nie ma możliwości służebności dlatego że nie ma tutaj jednego właściciela 

i nie ma tutaj uregulowany własności jest tam w jednej z nieruchomości jest bodajże czterech 

czy pięciu właścicieli. Więc wykonanie tej inwestycji byłoby nie możliwe to jak w przypadku 

drogi na ulicy Ogrodowej, którą w tej chwili robimy już 7 lat. Firma musi wykonać zadanie 

ma na to określony czas termin uzyskanie pozwolenia na budowę a byśmy weszli. My tej 

drogi w tej chwili od ronda nie będziemy budować my po prostu musimy mieć projekt, który 

będzie ewentualnie wykonany jeżeli pozyskamy środki, jeżeli będziemy mieli projekt 

wpisujemy go do dróg samorządowych do dofinansowania bo jeżeli droga będzie kosztować 

powiedzmy około 1 000 000 zł no to mamy 80% dofinansowania wydamy na to 200 000 a nie 

1 000 000 złotych z własnych środku. Więc jeżeli ten odcinek zostanie zaprojektowany no to 

w jakimś tam czasie kiedy złożymy dofinansowanie i dostaniemy to jest szansa że w ciągu 

jakieś tam kilku lat jest szansa żeby ten projekt po prostu połączyć i zrealizować. Natomiast 

na tym etapie firma wykonuje ten zakres który ma czyli jest to studnia z dojazdem i to jest w 

ramach wygranego przetargu.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo. Radny Adam Sałata chyba się w końcu doczekał bardzo proszę kolego.  

Radny Adam Sałata 

Bardzo dziękuję panie przewodniczący panie burmistrzu ja mam takie pytanie bo się 

mieszkańcy Wólki, Dębniaka i Paproci pytają się czy posuwa się coś sprawa z chodnikiem? 

Czy są jakieś rozmowy prowadzone w Urzędzie Marszałkowskim bądź w Zarządzie Dróg 

Wojewódzkich. Dziękuję.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Bardzo proszę.  

Burmistrz Andrzej Gąsior 

Dziękuję panie Adamie za to pytanie bo w zasadzie to zapomniałem o tym ale ja czytałem 

tutaj że ja byłem 27 czyli wczoraj byłem na spotkaniu z dyrektorem powiatowego nie 

chciałem tutaj bo mogłem pana również zabrać czy sołtyske ale z powodu covidu po prostu 

nie wpuszczają tam i bałem się żeby z kimś pojechać, ale myślę że zaprosimy tu pana 
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dyrektora za jakiś czas to byśmy wspólnie się spotkali się tutaj na radzie żeby po prostu 

przedstawił nam ogólnie zarys bo ja taki zarys w tej chwili mam jeżeli chodzi o trzy 

inwestycje które w tej chwili są w tym terenie najważniejszą inwestycją najbardziej 

zaawansowaną jest ciąg pieszo-rowerowy od Wólki Milanowskiej tak do Paproci. Jest to 

inwestycja najbardziej zaawansowana z tego co wiem jest na chwilę przed uzyskaniem 

pozwoleń. Czyli czekamy po porostu żeby te pozwolenia wszystkie były. My na nosiliśmy 

jeszcze tam wykonany wodociąg od Woli Zamkowej, on był dopiero wpisany w ZUDZie po 

prostu na mapki naniesiony i on był potrzebny projektantowi, żeby go w yrysował jako 

kolizje po prostu przy budowie. I przy tym jeszcze musi być naniesiony i to konsultuje w tej 

chwili Pan Jacek Brożyna z panem Szymonem Markiewiczem, który niestety jest chory ale no 

muszą, musi pracować zdalnie. Jest konsultowany przebieg projektowanej kanalizacji która 

została zaprojektowana to też musi być naniesione i to w tej chwili dzisiaj 

najprawdopodobniej się stanie, jutro byłoby to zgłoszone do Starostwa Powiatowego i 

czekalibyśmy na pozwolenie tego projektanta na budowę. Jeżeli projektant szybko uzyska 

pozwolenie na budowę w budżecie Urzędu Marszałkowskiego jest 7 000 000 zł które jest 

przeznaczone na wykonanie tej inwestycji i myślę że był by uruchamiany przetarg i takie 

zapewnienie dyrektora mam. Jeśli państwo pozwolicie to jeszcze taka informacja ponieważ 

jest to z wczorajszego dnia jeśli chodzi o obwodnicę Północną Nowej Słupi jest Szanowni 

Państwo no dyrektor tutaj że tak powiem starał się być grzeczny ale powiedział że to jest 

najpierw okres 5 lat. Po prostu nie ma w tej chwili finansowania jeśli chodzi o obwodnicę na 

szeroką skalę przy drogach wojewódzkich. Przy krajowych jest do obwodnic jest program też 

tam są wybrane trzy w województwie świętokrzyskim są realizowane między innymi w 

okolicach Wąchocka jeśli chodzi o drogi wojewódzkie to jest, pan dyrektor powiedział że też 

będzie około 3 ale są to projekty które są bardzo zaawansowane czyli mają pozwolenia 

praktycznie na budowę. My takiego nie mamy, mamy koncepcję ale jest w tej chwili 

prowadzony projekt czyli ta koncepcja jest przełożona na projekt. W tej chwili jest 

projektowana obwodnica, także jest to taki etap w drugiej kolejności pan dyrektor wyraził 

takie przekonanie i po prostu próbę wyjścia z impasu że będzie apelował do marszałka o 

znalezienie w programie odbudowy krajowym programie odbudowy środków właśnie na tą 

inwestycję. To jest inwestycja rzędu między 30 a 50 000 000 zł. I takie środki musimy tutaj 

znaleźć. I trzecia tutaj taka inwestycja którą w zasadzie dwie. Jedna to jest chodnik od 

Bartoszowi do Wólki Milanowskiej i tutaj jest prośba moja taka i złożyłem ponieważ wiem że 

to jest trudność znalezienia wielu milionów złotych poprosiłem Pana dyrektora o etapowanie 

tego przedsięwzięcia i zaczęcia albo od Wólki Milanowskiej albo od Bartoszowin, żeby po 

prostu wbić łopatę i powiedzieć że zaczynamy. Pan dyrektor wyraził taką aprobatę z tym że 

wspomniał o tym że jednak gmina musiałaby trochę współfinansować ten projekt znaczy 

wykonanie samo. Ja powiedziałam że my jesteśmy tutaj z Radą przychylni, żeby rozmawiać 

natomiast musi być po prostu pierwszy ruch skierowany od dyrektora wpisanie w budżecie i 

ustalenie przetargu. I czwarta rzecz to będzie ta inwestycja na pewno będzie za chwilę 

realizowana i przetarg na nią będzie to jest budowa ona nie jest na terenie naszej gminy ale 

dotyczy naszej gminy bo państwo żeście jako Rada Gminy wpisywali 200 000 na drogę od 

Bodzentyna tutaj do Nowej Słupi taki ciąg pieszo-rowerowy. To droga w tej chwili będzie 

pierwszy odcinek realizowany od Suchedniowa od granicy Gminy Suchedniów kierunku 

gminy Bodzentyn, myślę że w granicach Wzdołu Rządowego ten odcinek będzie 

najtrudniejszy będzie jako pierwszy etap. To taka informacja jeszcze tutaj do pana jeżeli 

chodzi o tą sieć wodociągową to ja Szanowni państwo my nigdy nie staliśmy i nie będziemy 

stać na przeszkodzie żadnej przedsiębiorczości, wręcz przeciwnie wszystkie nasze działania i 

rady gminy również są skierowane na pomoc przedsiębiorcą. Natomiast z dokumentów z 

analizy z tych które ja rozmawiałem z pracownikiem i był u mnie pan Jacek Brożyna nie 

byliśmy przygotowani bo ja bym dzisiaj kazał mu przyjść z dokumentami. Mam informację 
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że była tam właśnie na tej nieruchomości wczoraj była awaria na sieci wodociągowej za 

stodołą i po prostu musiała być interwencja bo to jest na sieci. No niestety sieć przebiega w 

gruncie i my mamy możliwość jak podpisujemy umowy o przebiegu sieci wodociągowej czy 

kanalizacyjnej o możliwości wejścia. Natomiast była tam awaria poważna po prostu 

musieliśmy tam interweniować. Jeśli chodzi o wybudowanie takiego odcinka który, to jest 

sieć wodociągowa czy przyłącze kilometrowe czy ponad kilometrowe musi być projekt nie 

ma możliwości innej. Ja z tej informacji którą mi pan Jacek przekazał po prostu nie mógł 

wydać na teren gdzie po prostu zaklasyfikowany był w naszej ewidencji geodezyjnej jako 

teren niezabudowany po prostu gdzie nie może być po prostu żadne skierowane działanie. 

Teraz dopiero urbanistyka próbuję to przeklasyfikować po prostu żeby można było, żeby była 

możliwość zabudowy. Ja nie wiem jakie ma pozwolenia przedsiębiorca bo ja o to nie pytałem 

my sięgamy do geodezji swojej, którą mamy tutaj jeżeli będzie potrzebna informacja 

oczywiście poprosimy pana Jacka. Miał się tu zjawić bo ja poprosiłam panią sekretarz o 

wykonanie telefonu żeby ewentualnie przyjść bo ja nie miałem żadnego sygnału jeśli chodzi o 

awarię. Natomiast długość takiego odcinka szanowni państwo musi być wykonana w 

projekcie, zinwentaryzowana, dlatego że musimy swoją sieć kanalizacyjną czy wodociągową 

w pełni znać. A jeśli można jeszcze tutaj to wrócę tutaj do pana Stanisława Majchra, jak 

najbardziej sam osobiście powiem szczerze myślałem nad tym żeby osobę taką no wyższego 

kalibru, że tak powiem, czy osobę zasłużoną niezwykle dla naszego regionu w jakiś sposób 

uhonorować. Myślę że się trzeba będzie zastanowić jakim aktem to zrobić tak że dziękuję za 

tą informację.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo ad vocem kolega przewodniczący Bartosz Dutkiewicz i później Pani 

sekretarz bo za chwilę kworum nie będziemy mieli.  

Wiceprzewodniczący Bartosz Dutkiewicz 

Dziękuję bardzo wspomniał pan o rozmowie z dyrektorem Zarządu Dróg Wojewódzkich że ta 

obwodnica to jest kwestia 5 lat czy w takim razie czy padły jakieś deklaracje odnośnie 

remontu nawierzchni na rynku bo naprawdę tu jest dramat jak te ciężarówki przejeżdżają. Czy 

jest szansa że coś z tym zrobią to jedna kwestia. I druga kiedyś zgłaszałem od 29 maja mają 

dzieci wrócić do szkoły to rozumiem że i świetlicę pewnie zostaną otwarte tutaj w Nowej 

Słupi będą różne spotkania eventy dla dzieci i kiedyś wspominałem o tym żeby tam jakieś 

zabezpieczenie zrobić czy światła czy spowalniacze koło tej remizy przy świetlicy w Nowej 

Słupi. Bo tamte ciężarówki i samochody naprawdę szybko jeżdżą jak te dzieci tam będą 

uczęszczać na zajęcia to no kiedyś może dojść do tragedii. Jest OSA wybudowana ma być 

plac zabaw robiony także jeszcze się zwiększy częstotliwość udziału ludzi.  

Burmistrz Andrzej Gąsior 

Rozmowa o rynku była dlatego że ja wskazałem że w tej chwili jest rynek w bardzo trudnym 

stanie i pękają budynki bo miałam sygnał od proboszcza że no są pęknięcia i rysy które 

wskazują że jest to związane z funkcjonowaniem po prostu drogi, sztywnego rynku, że tak 

powiem, tak się wyrażę. Dyrektor wyraził się, że jak najbardziej muszę naprawić ten rynek. Ja 

mu wprost powiedziałem że panie dyrektorze obwodnicę wam się opłaca zrobić dlatego że 

my ten rynek zrewitalizujemy.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję pani sekretarz bardzo proszę.  

Sekretarz Agnieszka Lewandowska 

Panie Przewodniczący Wysoka Rado ja chciałam się odnieść tylko do dwóch kwestii które 

miały miejsce dzisiaj na sesji bo czuję się odpowiedzialna przede wszystkim za współpracę 

urzędu z radom. A mianowicie do pokoju obsługi rady i do zasady obiegu dokumentów 

przewodniczący zapomniał poinformować państwa że w rozmowie rzeczywiście bo była taka 

rozmowa przewodniczący zgłosił problem pokoju ja zaproponowałam 3 alternatywy wtedy 
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pierwsza alternatywa to był pokój który jest wykorzystywany teraz do obsługi prawnej jest on 

co prawda mały ale będzie miał bezpośrednio dostęp tylko przewodniczący, jest szafa 

zamykana na klucz, z której nikt nie korzysta. Przewodniczący odniósł się w rozmowie że ten 

pokój jest troszkę za mały że wolałbym mieć bardziej reprezentatywne pomieszczenie aby 

móc przyjmować interesantów, gości. Zasadny wniosek więc druga moja propozycja było 

tutaj sala konferencyjna wiedzą państwo że można wyłączyć konferencję z użytkowania są 

drzwi zamykane na klucz pracownicy nie mieliby do niego dostępu. I trzecia żartem 

powiedziana przeze mnie propozycja że ewentualnie zwolnię swój pokój wychodząc 

naprzeciw panu Robertowi tutaj ponieważ proszę państwa urząd nie jest z gumy mamy 

pomieszczeń tyle ile mamy nie mam na piętrze żadnego pokoju a mi jest tak naprawdę do 

pracy potrzebna głowa biurko i komputer i jeśli będzie taka potrzeba to jak najbardziej. My 

spędzamy w pracy 40 godzin a czasami nawet więcej przewodniczący jest na dyżurze raz w 

tygodniu ale myślę że po sesji spróbujemy znaleźć tutaj wspólne rozwiązanie. Druga sprawa 

obieg dokumentów. Też mnie to troszkę niepokoi i szkoda że przewodniczący komisji 

rewizyjnej wyszedł ja bardzo bym chciała osobiście uczestniczyć w takiej kontroli, bo 

oczekuje teraz od przewodniczącego aby nanosił pisemną adnotacje w takim razie dotyczącą 

dalszego obiegu dokumentów to znaczy żeby wykorzystywał przywilej wydawania poleceń 

pracownikowi obsługi i pisać dokładnie proszę o przekazanie mailem, wysłać skan, wysłać 

pocztą tradycyjną. Bo dzisiaj się dowiedziałam że pismo od wojewody które wpłynęło do 

wiadomości i bardzo dobrze że wpłynęło do wiadomości ponieważ to wojewoda jest organem 

i to wynika z kpa, że rozpatruje skargi na działalność rady i dlatego kto pracuje w komisji 

skarg wniosków i petycji to doskonale wie że organ ma obowiązek potem zawiadamiać 

skarżących i ten organ gdzie toczy się postępowanie. Więc dzisiaj się dowiedziałam że 

niektórzy radni nie dostali tego pisma i czuję się w dyskomfortowej sytuacji że biuro, że ktoś 

może z państwa wyjść z przekonaniem, że znowu biuro rady czegoś nie dopilnowało. Więc 

oczekuję tutaj pani przewodniczący że pan będzie po prostu pisemnie na każdym piśmie 

wydawał polecenia jasne i klarowne obsłudze rady tak aby wątpliwości a chciałabym 

naprawdę czynnie uczestniczyć właśnie w tej komisji rewizyjnej bo może jeszcze ewentualnie 

właśnie wypracujemy jakieś wnioski na przyszłość dla urzędu również. Dziękuję.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo dojechał do nas kierownik Jacek Brożyna czy pan kierownik chciałbym 

zabrać rozumiem głos tak dobrze to bardzo proszę pani kierowniku.  

Kierownik Jacek Brożyna 

Chciałbym się odnieść co do kwestii Pani z Jeziorka. Nieprawdą jest jakoby tam specjalnie 

ktoś do niej poszedł na kontrolę czy cokolwiek w tym rodzaju. Otrzymałem w poniedziałek 

informacje od pracowników, że zaczęło iść dużo wody w Jeziorku. Pracownicy w 

poniedziałek zaczęli chodzić od Dębna przeszli całe Jeziorko stwierdzili 2 wycieki wody. Za 

stodołą co było widoczne i u pana ................ w Jeziorku tam gdzie ma ten sklep. Kwestia była 

podejścia stwierdzenia czy to jest awaria czy to nie jest awaria. Podeszli okazało się że to była 

awaria która była wczoraj usunięta po usunięciu awarii koparka przyjechała znaczy ludzie 

pojechali bez koparki pojechali, żeby przy okazji awarie tam usunąć na sieci. Okazało się że 

wyszedł ............. ale to nie było na żadnym podwórku żadnym gospodarstwie z tyłu to było za 

budynkami wyszedł syn ........................ stwierdził że oni tu mają przydomową oczyszczalnie 

ścieków no i to wypływ jest z przydomowej oczyszczalni ścieków po prostu zrzut wody jest 

tam. Pracownicy po uzyskaniu informacji odeszli stamtąd i tyle. Nikt nikomu po podwórku 

nie chodził proszę tutaj takich rzeczy nie wmawiać że moi ludzie komuś chodzą po 

podwórkach. Kwestia jest tego rodzaju jak słyszałem że są wydane warunki zabudowy na 

jakieś domki letniskowe. Jeśli są warunki wydane na domki letniskowe ja też wydam 

zapewnienie dostawy wody do tych domków. Sprawa jest prosta tylko trzeba rozmawiać.  
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10. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo myślę że wyczerpaliśmy porządek obrad ja tylko przypomnę że do 30 

kwietnia oświadczenia majątkowe kto jeszcze nie złożył żeby tego dokonał. Przechodzimy do 

punktu 10 zamykam 42 sesję rady miejskiej. Dziękuję bardzo wszystkim za udział w sesji. 

 

 

 

Protokołował:       Przewodniczący Rady Miejskiej  

 

 

Daniel Binkowski            Rafał Piasecki  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


